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Aleksandra Kokaj, Présidente/De Voorzitster, ;
Boris Dilliès, Bourgmestre/Burgemeester ;
Thibaud Wyngaard, Jonathan Biermann, Maëlle De Brouwer, Carine Gol-Lescot, Perrine Ledan,
Valentine Delwart, François Jean Jacques Lambert, Daniel Hublet, Echevin(s)/Schepen(en) ;
Björn Becker, Eric Sax, Marc Cools, Béatrice Fraiteur, Joëlle Maison, Emmanuel De Bock, Céline
Fremault, Jean-Luc Vanraes, Jérôme Toussaint, Pierre Desmet, Bernard Hayette, Kathleen Delvoye,
Diane Culer, Marion Van Offelen, Stefan Cornelis, Odile Margaux, Laurence Anne Vandeputte, Valérie
Gillès de Pelichy, Vanessa Issi, Michel Cohen, Cécile Egrix, Blaise Godefroid, Aurélie Czekalski,
Caroline Van Neste, Nicolas Clumeck, Véronique Lederman-Bucquet, Yaël Ariane Nour Haumont,
Cédric Didier Norré, Hans Marcel Joos Van de Cauter, Michel Bruylant, Patrick Zygas, Jean-Pierre
Collin, Conseiller(s) communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden) ;
Laurence Vainsel, Secrétaire communale/Gemeentesecretaris.

 
Chiraz El Fassi, Conseiller(s) communal(aux)/Gemeenteraadslid(leden).

Ouverture de la séance à 18:00
Opening van de zitting om 18:00

SÉANCE PUBLIQUE - OPENBARE ZITTING
 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Service juridique - Juridische dienst
 

Ordonnance de police adoptée par le Bourgmestre f.f. en date du 11 mars 2021
autorisant que la séance du Conseil communal du 25 mars 2021 ainsi que les
commissions s’y rapportant des 18 et 22 mars 2021 se tiennent de manière virtuelle
par vidéoconférence et que les documents administratifs soient transmis par la voie
électronique aux conseillers communaux.- Confirmation.

Le Conseil,
Considérant que le Bourgmestre f.f. a adopté, en date du 11 mars 2021, une ordonnance de
police basée sur l’article 134 de la Nouvelle Loi Communale afin d’autoriser que la séance
du Conseil communal du 25 mars 2021 ainsi que les commissions s’y rapportant des 18 et
22 mars 2021 se tiennent de manière virtuelle par vidéoconférence et que les documents
administratifs soient transmis par la voie électronique aux conseillers communaux et ce,
pour des raisons de santé publique ;
Considérant que dans le respect du dispositif de l’article 134 de la Nouvelle Loi
Communale, le Bourgmestre f.f. a communiqué sur le champ cette ordonnance de police en
la notifiant le 11 mars 2021 par la voie électronique, à chaque membre du Conseil
communal ;
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Que cette notification comprenait également « les motifs pour lesquels le Bourgmestre f.f. a
cru devoir se dispenser de recourir au Conseil » ;
Que la prise de cette décision devait en effet impérativement se faire avant la prochaine
séance du Conseil communal afin d’aviser tant les membres du Conseil que les citoyens
que la séance du Conseil communal du 25 mars 2021 ainsi que les commissions s’y
rapportant se tiendront de manière virtuelle par vidéoconférence ;
Décide de confirmer l’ordonnance de police ci-annexée adoptée par le Bourgmestre f.f. en
date du 11 mars 2021  autorisant que la séance du Conseil communal du 25 mars 2021
ainsi que les commissions s’y rapportant des 18 et 22 mars 2021 se tiennent de manière
virtuelle par vidéoconférence et que les documents administratifs soient transmis par la
voie électronique aux conseillers communaux.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

Politieverordening goedgekeurd door de wnd. burgemeester op 11 maart 2021 die
toestaat dat de zitting van de gemeenteraad van 25 maart 2021 alsook de commissies
die ermee samengaan van 18 en 22 maart 2021 virtueel gehouden worden via
videoconferentie en dat de administratieve documenten elektronisch aan de
gemeenteraadsleden bezorgd worden.- Bekrachtiging.

De Raad,
Overwegende dat de wnd. burgemeester op 11 maart 2021 een politieverordening
goedgekeurd heeft, gebaseerd op artikel 134 van de Nieuwe Gemeentewet, om toe te staan
dat de zitting van de gemeenteraad van 25 maart 2021, alsook de commissies die ermee
samengaan van 18 en 22 maart 2021 virtueel gehouden worden via videoconferentie en dat
de administratieve documenten elektronisch aan de gemeenteraadsleden bezorgd worden,
en dit met het oog op de volksgezondheid;
Overwegende dat, in naleving van de bepaling van artikel 134 van de Nieuwe
Gemeentewet, de wnd. burgemeester deze politieverordening onmiddellijk
gecommuniceerd heeft door ze op 11 maart 2021 elektronisch te betekenen aan elk
gemeenteraadslid;
Dat deze betekening eveneens "de redenen bevatte waarom de wnd.burgemeester meende
vrijgesteld te zijn van de raad";
Dat deze beslissing immers genomen moest worden voor de volgende zitting van de
gemeenteraad om zowel de raadsleden als de burgers mee te delen dat de zitting van de
gemeenteraad van 25 maart 2021 en de commissies die ermee samengaan virtueel
gehouden zullen worden via videoconferentie,
Beslist de bijgevoegde politieverordening, goedgekeurd door de wnd. burgemeester op 11
maart 2021, die toestaat dat de zitting van de gemeenteraad van 25 maart 2021, alsook de
commissies die ermee samengaan van 18 en 22 maart 2021 virtueel gehouden worden via
videoconferentie en dat de administratieve documenten elektronisch aan de
gemeenteraadsleden bezorgd worden, te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Ordonnance de police du 11 03 2021 signée (NL).pdf, Ordonnance de police du 11 03
2021 signée (FR).pdf
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25.03.2021/A/0002

25.03.2021/A/0003

 

 

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Hommage à un ancien Conseiller communal.

M. le Bourgmestre prononce un éloge à l’occasion du décès de M. Bill Kirkpatrick, ancien
conseiller communal. M. le Bourgmestre déclare que tous ceux qui l’ont connu ont pu
apprécier cette belle personne qui était M. Kirkpatrick, un homme extrêmement
bienveillant, cherchant toujours le compromis et qui était un conseiller communal
consciencieux. Il présente ses condoléances à ses proches et au groupe ECOLO.
 
M. Desmet, chef de groupe ECOLO, dit que c’est avec une profonde tristesse que son
groupe a appris la disparition de M. Kirkpatrick ce 18 mars à l’âge de 92 ans. Tous ceux
qui l’ont côtoyé se souviendront de son humour et de sa profonde honnêté. Il avait le
respect de tout le monde.
 
MM. Hayette et Cools présentent à leur tour leurs condoléances à la famille et au groupe
Ecolo.
 
Une minute de silence est observée.

Le Conseil prend connaissance.

Eerbetoon aan een oud-Gemeenteraadslid.

De Burgemeester spreekt een eerbetoon uit naar aanleiding van het overlijden van de h.
Bill Kirkpatrick, oud gemeenteraadslid. De Burgemeester verklaart dat elkeen die hem
gekend heeft de mooie persoonlijkheid van de h. Kirkpatrick kon appreciëren. Hij was een
hartelijk man, altijd op zoek naar een compromis en een plichtsbewust gemeenteraadslid.
Hij biedt aan zijn familie en de groep ECOLO zijn deelneming aan.
 
De h. Desmet, fractieleider van de groep ECOLO, zegt dat zijn groep met grote droefheid
het overlijden vernomen heeft van de h. Kirkpatrick op 92-jarige leeftijd. Zijn humor en
rechtschapenheid zal iedereen die hem gekend heeft, bijblijven. Hij werd door allen
gerespecteerd.
 
De hh. Hayette en Cools uiten ook hun blijken van medeleven aan de familie en de groep
ECOLO.
 
Er wordt een minuut stilte gehouden.

De Raad neemt kennis.

 

 

Marchés publics.- Nouvelle loi communale, article 234, § 3.- Prise pour information
des décisions du Collège échevinal.

Le Conseil,
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Vu la nouvelle loi communale, notamment les articles 234, § 3 et 236,
Prend pour information les décisions du Collège des Bourgmestre et échevins suivantes :
- 2 mars 2021 - Achat, livraison et installation d’armoires-vestiaires - 53.859,97 € (T.V.A.
comprise) - Article 137/741-51/58;
- 2 mars 2021 - Gardiennage chantier Projet U - 90.000 € (T.V.A. comprise) - Article
137/124-06/85;
- 9 mars 2021 - Crèche de Saint-Job - Fourniture, pose et mise en service de protections
solaires mobiles externes - 9.203,87 € (T.V.A. comprise) - Article 84401/724-60/85 -
Emprunt;
- 9 mars 2021 - Ecole du Homborch - Rénovation de la cour de récréation et de l'escalier
extérieur - Approbation de la dépense supplémentaire de 5.497,63 € (T.V.A. comprise) -
Article 722/724-60/85;
- 9 mars 2021 - Achat et placement d'un frigo encastrable pour la salle du Conseil - 1.150 €
(T.V.A. comprise) - Article 104/744-98/58 - Fonds de réserve;
- 16 mars 2021 - Ecole du Homborch - Remplacement de la chaufferie défectueuse (salle
de gymnastique) - Approbation de la dépense supplémentaire de 1.730,14 € (T.V.A.
comprise) - Article 722/724-60/85;
- 16 mars 2021 - Fourniture, pose et mise en service de protections solaires mobiles
externes sur trois sites (Ecole du Val Fleuri / Ecole de Messidor / Ecole du Homborch) -
Approbation de la dépense supplémentaire de 6.380,15 € (T.V.A. comprise) sur le site de
la crèche du Homborch - Article 84401/724-60/85;
- 16 mars 2021 - Marché stock de divers travaux de maintenance sur différents sites
communaux pour une période d'un an (et reconductible une fois pour une année
supplémentaire, soit jusqu'au 31 décembre 2022 au plus tard) - 168.190 € (T.V.A.
comprise) sur deux ans (2021 et 2022) - Divers articles au code économique 125-06;
- 16 mars 2021 - Ecoles communales et Centre PMS - Informatique - Achat de matériel
via la convention de mandat avec le GIAL - 30.523,98 € - Articles 706/742-53/40,
721/742-53/40, 722/742-53/40, 734/742-53/40, 735/742-53/40, 75101/742-53/40 et
75102/742-53/40 - Fonds de réserve.

Le Conseil approuve le point.

Overheidsopdrachten.- Nieuwe gemeentewet, artikel 234, § 3.- Kennisneming van
beslissingen van het Schepencollege.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, meer bepaald artikels 234, § 3 en 236,
Neemt kennis van de volgende beslissingen van het college van burgemeester en schepenen
:
- 2 maart 2021 - Aankoop, levering en installatie van vestiairekasten - 53.859,97 € (B.T.W.
inbegrepen) - Artikel 137/741-51/58;
- 2 maart 2021 - Toezicht werf Project U - 90.000 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel
137/124-06/85;
- 9 maart 2021 - Kinderdagverblijf van Sint-Job - Levering, plaatsing en in werking stellen
van externe mobiele zonneweringen - 9.203,87 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 84401/724-
60/85 - Lening;
- 9 maart 2021 - School Homborch - Renovatie van de speelplaats en de buitentrap -
Goedkeuring van de bijkomende uitgave de 5.497,63 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel
722/724-60/85;
- 9 maart 2021 - Aankoop en plaatsing van een ingebouwde koelkast voor de Raadzaal -
1.150 € (B.T.W. inbegrepen) - Artikel 104/744-98/58 - Reservefonds;
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25.03.2021/A/0005

- 16 maart 2021 - School Homborch - Vervanging van de defecte verwarmingsinstallatie
(turnzaal) - Goedkeuring van de bijkomende uitgave van 1.730,14 € (B.T.W. inbegrepen) -
Artikel 722/724-60/85;
- 16 maart 2021 - Levering, plaatsing en inwerkingstelling van mobiele externe
zonneweringen op drie sites (School Val Fleuri / School Messidor / School Homborch) -
Goedkeuring van de bijkomende uitgave de 6.380,15 € (B.T.W. inbegrepen) op de site van
het kinderdagverblijf Homborch - Artikel 84401/724-60/85;
- 16 maart 2021 - Stockopdracht voor verschillende onderhoudswerken op verschillende
gemeentelijke sites voor de duur van 1 jaar (en 1 maal verlengbaar met een bijkomend jaar,
hetzij tot uiterlijk 31 december 2022) - 168.190 € (B.T.W. inbegrepen) voor twee jaar
(2021 en 2022) - Diverse artikels met economische code 125-06;
- 16 maart 2021 - Gemeentescholen en PMS-centrum - Informatica - Aankoop van
materiaal via de mandaatovereenkomst met GIAL - 30.523,98 € - Artikels 706/742-53/40,
721/742-53/40, 722/742-53/40, 734/742-53/40, 735/742-53/40, 75101/742-53/40 en
75102/742-53/40 - Reservefonds.

De Raad keurt het punt goed.

 

 

A.S.B.L. Génération +.- Démission d'un administrateur.- Remplacement.

Le Conseil,
Attendu que M. Florian Koursoumba, administrateur au sein de l'A.S.B.L. Génération +, a
déménagé à une autre commune et doit dès lors être remplacé;
Que le groupe Ecolo auquel appartenait l'intéressé, propose la candidature de Mme Cécile
Egrix, domiciliée chaussée de Saint-Job, 520 pour le remplacer,
Désigne Mme Egrix en qualité d'administrateur à l'A.S.B.L. Génération +.

Le Conseil approuve le point.
36 votants : 36 votes positifs.

V.Z.W. Génération +.- Ontslag van een bestuurder.- Vervanging.

De Raad,
Aangezien dat de h. Florian Koursoumba, bestuurder bij de V.Z.W. Génération +, verhuisd
is naar een andere gemeente en dus vervangen dient te worden;
Dat de groep Ecolo waartoe belanghebbende behoorde, de volgende kandidate ter
vervanging voorstelt : Mevr. Cécile Egrix, wonende Sint-Jobsesteenweg, 520,
Duidt de Mevr. Egrix aan als bestuurder in de V.Z.W. Génération +.

De Raad keurt het punt goed.
36 stemmers : 36 positieve stemmen.

 

Céline Fremault entre en séance / treedt in zitting.  
 

Ordonnance conjointe du 14 décembre 2017 à la Région de Bruxelles-Capitale et à la
Commission communautaire commune sur la transparence des rémunérations et
avantages des mandataires bruxellois.- Décision générale.
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Le Conseil,
Considérant l'ordonnance du 14 décembre 2017 (article 4, § 1er) sur la transparence des
rémunérations et avantages des mandataires bruxellois qui impose entre autres que chaque
conseil communal adopte dans le mois de son installation une décision générale afin
d'arrêter :
- le montant et les modes de rémunération, avantages de toute nature et frais de
représentation dont bénéficient les bourgmestre, échevins et conseillers communaux;
- un inventaire des outils de travail jugés nécessaires à l'exercice de la fonction et mis à la
disposition des bourgmestre, échevins et conseillers communaux;
Que ces outils de travail doivent être restitués dès la fin de l’exercice du mandat;
Considérant que l’article 4, § 5 de ladite ordonnance conjointe du 14 décembre 2017

dispose que « la décision générale visée aux §§1 er, 2 et 4 est adaptée et réadoptée dès
qu’une modification est constatée »;
Vu l’article 12 de la Nouvelle Loi Communale relatif aux jetons de présence des
conseillers communaux;
Vu l’article 19 de la Nouvelle Loi Communale relatif à la fixation du traitement du
Bourgmestre et des Echevins;
Considérant que le traitement du bourgmestre est fixé par application d'un pourcentage de
117,64706 % de l'échelon maximal de l'échelle de traitement du secrétaire communal;
Considérant que le traitement des échevins est fixé par application d'un pourcentage de 75
% du traitement du bourgmestre;
Considérant que les bourgmestres et échevins ne pourront jouir d'aucune rétribution à
charge de la commune, pour quelque cause et sous quelque dénomination que ce soit, sauf
les avantages de toute nature et frais de représentation attachés à l'exercice de leurs
fonctions;
Considérant que le montant des jetons de présence des conseillers communaux est compris
entre un minimum de 75 € et un maximum de 200 € (bruts), indexé sur base de l'indice
sante au 1er janvier 2018 et qu'un double jeton de présence est alloué au président du
Conseil communal ou à celui que le remplace, pour la présidence de la séance du Conseil
communal;
Considérant que le bourgmestre et échevins doivent être en permanence joignables et
connectés;
Que cette disponibilité de tous les instants due à l’exercice de leur mandat nécessite la mise
à disposition d’un smartphone,
Décide :
1) le bourgmestre et les échevins bénéficient d'un remboursement forfaitaire de 75 € par
mois dans les frais de GSM liés à l'exécution de leur mandat, ainsi qu'un accès à Gopress;
2) les chefs de groupe bénéficient d'un accès à Gopress;
3) le montant des jetons de présence est fixé :
- pour une séance du Conseil communal : 143,59 € indexé sur base de l'indice sante au 1er
janvier 2018, étant entendu qu’un seul jeton sera attribué par séance;
- pour une réunion des commissions : 114,87 € indexé sur base de l'indice sante au 1er
janvier 2018, étant entendu qu'un seul jeton sera attribué par jour de commission;
- pour assister à un jury d’examen à titre d’observateur : 114,87 € indexé sur base de
l’indice santé au 1 er janvier 2018, étant entendu qu’un seul jeton est attribué pour toute la
procédure d’examen, quel que soit le nombre d’épreuves auxquelles il est assisté;
4) les outils de travail suivants, nécessaires pour l'exercice de leur mandat, sont mis à la
disposition :
- des conseillers communaux : tablette pour le suivi des dossiers communaux, papier à
lettres et enveloppes officiels ainsi que des cartes de visite "conseiller communal";
- des bourgmestre et échevins : tablette et/ou ordinateur, smartphone pour la gestion
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journalière de la Commune, papier à lettres et enveloppes officiels ainsi que carte de visite;
- des bourgmestre et échevins : un local, du mobilier et du matériel de bureau;
Une voiture avec chauffeur est mise à la disposition de l’ensemble des membres du
Collège selon les besoins, avec priorité pour le bourgmestre;
5) le principe de la prise en charge par l’administration communale des demandes de
participation à des formations et/ou journées d’études des membres du Collège dans les
matières relevant de leurs compétences échevinales.
La présente décision générale remplace les décisions générales adoptées lors des séances
du Conseil communal du 13 décembre 2018 et du 23 janvier 2020.
La présente délibération est soumise à la tutelle d'approbation et sera transmise au Ministre
de la Région de Bruxelles-Capitale.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Ordonnantie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de Gemeenschappelijke
Gemeenschapscommissie van 14 december 2017 betreffende de transparantie van de
bezoldigingen en voordelen van de Brusselse mandatarissen.- Algemene beslissing.

De Raad,
Overwegende de ordonnantie van 14 december 2017 (artikel 4, § 1) betreffende de
transparantie van de bezoldigingen en voordelen van de Brusselse mandatarissen, die onder
andere oplegt dat elke gemeenteraad binnen de maand na zijn installatie een algemene
beslissing goedkeurt met het oog op de vaststelling van :
- het bedrag en de wijzen van de bezoldigingen, voordelen van alle aard en
representatievergoedingen ten gunste van de burgemeester, schepenen en
gemeenteraadsleden;
- een inventaris van de werkinstrumenten die nodig worden geacht voor de uitoefening van
de functie en die ter beschikking gesteld worden van de burgemeester, schepenen en
gemeenteraadsleden;
Dat deze werkinstrumenten teruggegeven moeten worden op het einde van de uitoefening
van het mandaat;
Overwegende dat artikel 4 §5 van deze ordonnantie van 14 december 2017 bepaalt: " De in
§ 1, 2 en 4 bedoelde algemene beslissing wordt aangepast en opnieuw aangenomen zodra
een wijziging wordt vastgesteld";
Gelet op artikel 12 van de Nieuwe Gemeentewet met betrekking tot het presentiegeld van
de gemeenteraadsleden;
Gelet op artikel 19 van de Nieuwe Gemeentewet met betrekking tot de vaststelling van de
wedde van de burgemeester en schepenen;
Overwegende dat de wedde van de burgemeester vastgesteld wordt door toepassing van
een percentage van 117,64706 % op het hoogste bedrag uit de weddeschaal van de
gemeentesecretaris;
Overwegende dat de wedde van de schepenen vastgesteld wordt door toepassing van een
percentage van 75 % van de wedde van de burgemeester;
Overwegende dat de burgemeesters en schepenen geen bijkomende vergoeding mogen
genieten ten laste van de gemeente, om welke reden of onder welke benaming ook, behalve
de voordelen van alle aard en de representatiekosten verbonden aan de uitoefening van hun
functies;
Overwegende dat het bedrag van het presentiegeld van de gemeenteraadsleden minstens
€ 75 en hoogstens € 200 (bruto) beloopt, geïndexeerd op basis van de gezondheidsindex op
1 januari 2018, en dat aan de voorzitter van de gemeenteraad of aan degene die hem
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vervangt dubbel presentiegeld toegekend wordt voor elke voorgezeten vergadering van de
gemeenteraad;
Overwegende dat de burgemeester en schepenen permanent bereikbaar en verbonden
moeten zijn;
Dat deze beschikbaarheid op elk moment wegens de uitoefening van hun mandaat vereist
dat hen een smartphone ter beschikking gesteld wordt,
Beslist :
1) de burgemeester en schepenen genieten van een forfaitaire terugbetaling van € 75 per
maand in de gsm-kosten die samenhangen met de uitoefening van hun mandaat en van een
toegang tot Gopress;
2) de fractieleiders genieten van een toegang tot Gopress;
3) het bedrag van het presentiegeld wordt als volgt vastgesteld :
- voor een zitting van de gemeenteraad : € 143,59 geïndexeerd op basis van de
gezondheidsindex op 1 januari 2018, met dien verstande dat er slechts een keer
presentiegeld per zitting toegekend wordt;
- voor een vergadering van de commissies : € 114,87 geïndexeerd op basis van de
gezondheidsindex op 1 januari 2018, met dien verstande dat er slechts een keer
presentiegeld per commissiedag toegekend wordt;
- om een examenjury bij te wonen als waarnemer : € 114,87 geïndexeerd op basis van de
gezondheidsindex op 1 januari 2018, met dien verstande dat er slechts een keer
presentiegeld toegekend wordt voor de volledige examenprocedure, ongeacht het aantal
proeven dat bijgewoond wordt;
4) de volgende werkinstrumenten, noodzakelijk voor de uitoefening van hun mandaat,
worden ter beschikking gesteld :
- aan de gemeenteraadsleden: tablet voor de opvolging van de gemeentelijke dossiers,
briefpapier en officiële enveloppen en visitekaartjes "gemeenteraadslid";
- aan de burgemeester en schepenen: tablet en/of computer, smartphone voor het dagelijks
beheer van de gemeente, briefpapier en officiële enveloppen en visitekaartjes;
- aan de burgemeester en schepenen: een lokaal, meubilair en kantoorbenodigdheden;
Er wordt een voertuig met chauffeur ter beschikking van alle leden van het college gesteld
naargelang de behoeften, met voorrang voor de burgemeester.
5) het principe van de tenlasteneming door het gemeentebestuur van de vragen tot
deelname aan opleidingen en/of studiedagen van de leden van het college in de
aangelegenheden die onder hun schepenbevoegdheden vallen.
De onderhavige algemene beslissing vervangt de algemene beslissingen die aangenomen
werden tijdens de zittingen van de gemeenteraad van 13 december 2018 en 23 januari
2020.
De onderhavige beraadslaging wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de Voogdij en
bezorgd aan de minister van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

 

 

 

Sanctions administratives - Administratieve sancties
 

Amendes administratives communales.- Conclusion d'un nouveau protocole d'accord
relatif aux sanctions administratives communales en cas d'infractions mixtes.-
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Ratification.

Le Conseil,
Vu la loi du 24 juin 2013 relative aux sanctions administratives communales et plus
précisément l’article 23;
Vu l’arrêté royal du 21 décembre 2013 fixant les conditions et le modèle du protocole
d’accord en exécution de l’article 23 de la loi relative aux sanctions administratives
communales;
Vu le Règlement Général de Police commun aux 19 communes bruxelloises;
Considérant que l’article 23 de la loi précitée prévoit qu’en matière d’infractions mixtes, un
protocole d’accord peut être conclu entre le Procureur du Roi compétent et le Collège des
Bourgmestre et Echevins;
Considérant qu’il s’agit d’établir une procédure de collaboration avec le Parquet afin de
déterminer qui, du Parquet ou du Fonctionnaire Sanctionnateur, est compétent pour le
traitement des dossiers en matière de sanctions administratives initiés sur base d’infractions
dites mixtes;
Considérant que la loi précitée prévoit que le protocole d’accord devra être annexé au
Règlement Général de Police commun;
Considérant que le Collège des Bourgmestre et échevins a dès lors conclu un Protocole
d’accord avec le Parquet de Bruxelles qui sera signé dès la ratification de celui-ci par le
Conseil;
Considérant que le Conseil communal, en vertu de l’article 23 de la loi précitée, peut
ratifier le protocole d’accord ci-annexé,
Décide de ratifier le Protocole d’accord en matière d’infractions mixtes ci-annexé.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Gemeentelijke administratieve boetes.- Sluiting van een nieuw protocolakkoord
betreffende gemeentelijke administratieve sancties inzake gemengde inbreuken.-
Bekrachtiging.

De Raad,
Gelet op de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties, in
het bijzonder artikel 23;
Gelet op het Koninklijk besluit van 21 december 2013 tot vaststelling van de nadere
voorwaarden en het model van het protocolakkoord in uitvoering van artikel 23 van de wet
betreffende de gemeentelijke administratieve sancties;
Gelet op het Gemeenschappelijk Algemeen Politiereglement voor de 19 Brusselse
gemeenten;
Overwegende dat artikel 23 van  voormelde wet bepaalt dat een protocolakkoord
betreffende gemengde inbreuken gesloten kan worden tussen de bevoegde Procureur des
Konings en het College van Burgemeester en Schepenen;
Overwegende dat het om het opstellen gaat van een procedure voor samenwerking met het
Parket, teneinde vast te stellen wie, van het Parket of de Sanctionerende Ambtenaar,
bevoegd is voor het behandelen van de dossiers betreffende administratieve sancties die op
basis van zogenaamde gemengde inbreuken ingeleid zijn;
Overwegende dat  voormelde wet bepaalt dat het protocolakkoord bij het
Gemeenschappelijk Algemeen Politiereglement zal moeten worden gevoegd;
Overwegende dat het College van Burgemeester en Schepenen bijgevolg een
protocolakkoord met het Parket van Brussel heeft gesloten dat zal ondertekend worden na
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25.03.2021/A/0007

de bekrachtiging ervan door de Gemeenteraad;
Overwegende dat de Gemeenteraad, ingevolge artikel 23 van voormelde wet, het
bijgevoegd protocolakkoord kan bekrachtigen,
Beslist het bijgevoegd protocolakkoord inzake gemengde inbreuken te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Protocole SAC_majeurs_blanco Fr_version 2021.docx, Protocole
SAC_majeurs_blanco_NL_versie 2021.docx

 

 

Amendes administratives communales.- Conclusion d'un protocole d'accord relatif
aux sanctions administratives communales en cas d'infractions mixtes commises par
des mineurs.- Ratification.

Le Conseil,
Vu la loi du 24 juin 2013 relative aux sanctions administratives communales et plus
précisément l’article 23;
Vu l’arrêté royal du 21 décembre 2013 fixant les conditions et le modèle du protocole
d’accord en exécution de l’article 23 de la loi relative aux sanctions administratives
communales;
Vu le Règlement Général de Police commun aux 19 communes bruxelloises;
Considérant que l’article 23 de la loi précitée prévoit qu’en matière d’infractions mixtes, un
protocole d’accord peut être conclu entre le Procureur du Roi compétent et le Collège des
Bourgmestre et Echevins;
Considérant qu’il s’agit d’établir une procédure de collaboration avec le Parquet afin de
déterminer qui, du Parquet ou du Fonctionnaire Sanctionnateur, est compétent pour le
traitement des dossiers en matière de sanctions administratives initiés sur base d’infractions
dites mixtes commises par des mineurs;
Considérant que la loi précitée prévoit que le protocole d’accord devra être annexé au
Règlement Général de Police commun;
Considérant que le Collège des Bourgmestre et échevins a dès lors conclu un Protocole
d’accord avec le Parquet de Bruxelles qui sera signé dès la ratification de celui-ci par le
Conseil;
Considérant que le Conseil communal, en vertu de l’article 23 de la loi précitée, peut
ratifier le protocole d’accord ci-annexé,
Décide de ratifier le Protocole d’accord en matière d’infractions mixtes commises par des
mineurs ci-annexé.

Le Conseil approuve le point.
37 votants : 37 votes positifs.

Gemeentelijke administratieve sancties.- Sluiting van een protocolakkoord
betreffende gemeentelijke administratieve sancties bij gemengde inbreuken begaan
door minderjarigen.- Bekrachtiging.

De Raad,
Gelet op de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties, in
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25.03.2021/A/0008

het bijzonder artikel 23;
Gelet op het Koninklijk besluit van 21 december 2013 tot vaststelling van de nadere
voorwaarden en het model van het protocolakkoord in uitvoering van artikel 23 van de wet
betreffende de gemeentelijke administratieve sancties;
Gelet op het Gemeenschappelijk Algemeen Politiereglement voor de 19 brusselse
gemeenten;
Overwegende dat artikel 23 van  voormelde wet bepaalt dat een protocolakkoord
betreffende gemengde inbreuken gesloten kan worden tussen de bevoegde Procureur des
Konings en het College van Burgemeester en Schepenen;
Overwegende dat het om het opstellen gaat van een procedure voor samenwerking met het
Parket, teneinde vast te stellen wie, van het Parket of de Sanctionerende Ambtenaar,
bevoegd is voor het behandelen van de dossiers betreffende administratieve sancties die op
basis van zogenaamde gemengde inbreuken begaan door minderjarigen ingeleid zijn;
Overwegende dat  voormelde wet bepaalt dat het protocolakkoord bij het
Gemeenschappelijk Algemeen Politiereglement zal moeten worden gevoegd;
Overwegende dat het College van Burgemeester en Schepenen bijgevolg een
protocolakkoord met het Parket van Brussel heeft gesloten dat zal ondertekend worden na
de bekrachtiging ervan door de Gemeenteraad;
Overwegende dat de Gemeenteraad, ingevolge artikel 23 van voormelde wet, het
bijgevoegd protocolakkoord kan bekrachtigen,
Beslist het bijgevoegd protocolakkoord inzake gemengde inbreuken begaan door
minderjarigen te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
37 stemmers : 37 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Protocole d'accord SAC mineurs 07.01.2021.docx, Protocole+d'accord sac
mineur_NL+07.01.2021 (1).doc

 

Joëlle Maison entre en séance / treedt in zitting.  
Valérie Gillès de Pelichy entre en séance / treedt in zitting.  
Cécile Egrix entre en séance / treedt in zitting.  
Nicolas Clumeck entre en séance / treedt in zitting.  

 

 

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Crise COVID.- Centre de vaccination.- Convention d’occupation.- Paiement du loyer
sur base de l’article 249 de la nouvelle Loi communale.

Le Conseil,
Vu la décision de principe du Collège du 5 mars d’ouvrir en urgence un centre de
vaccination rue Egide Van Ophem, 110 à la date du 22 mars 2021;
Vu la lettre d’intention finalisée entérinant ce principe à destination de la Commission
communautaire commune en annexe;
Vu la convention d’occupation avec le propriétaire des lieux en annexe;
Considérant que cette convention d'occupation porte sur la location de ± 500 m² au prix de
7,50 €/m² ;
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Attendu qu’il y a lieu pour honorer le coût du loyer, sur base de l’article 249 de la nouvelle
loi communale, de créer l’article budgétaire 140/126-01/35 du service ordinaire pour
l’exercice 2021;
Vu que l'article 140/126-01/35 (dépense) n'a pas de crédit et qu’il conviendrait de l’en
pourvoir à hauteur estimée à de 39.000 €;
Considérant que l’article 249, § 1 – 2° alinéa de la nouvelle loi communale stipule que
: «Le conseil communal peut toutefois pourvoir à des dépenses réclamées par des
circonstances impérieuses et imprévues, en prenant à ce sujet une résolution motivée. Dans
le cas où le moindre retard occasionnerait un préjudice évident, le collège des
bourgmestre et échevins peut, sous sa responsabilité, pourvoir à la dépense, à charge d'en
donner, sans délai, connaissance au conseil communal, qui délibère s'il admet ou non la
dépense.»;
Attendu que cet article sera compensé par l’article budgétaire de recettes 140/465-48/35 du
service ordinaire à créer sur la même base légale pour l’exercice 2021 et destiné à recevoir
entre autres le subside équivalent de la Cocom, soit 39.000 €,
Décide :

d’approuver la convention d’occupation précaire passée avec le propriétaire de
l’Espace 110 (rue Egide Van Ophem, 110) destinée à l’implantation du centre de
vaccination selon les détails évoqués plus haut;

d’invoquer l’urgence prévue par l’article 249 de la nouvelle loi communale pour
créer les articles 140/126-01/35 (dépenses ordinaires) et 140/465-48/35 (recettes
ordinaires);

d'admettre la dépense estimée à 39.000 €.

M. Cools précise que le groupe Uccle en avant, quoique dans l’opposition, soutiendra la
création d’un centre de vaccination car la gestion de la pandémie doit dépasser les
clivages politiques.
M. Cools se réjouit de la création d’un centre de vaccination à Uccle, rue Egide Van
Ophem.
De toute façon, dès qu’ils auront reçu leur convocation, les Ucclois auront la faculté de se
rendre dans un autre centre s’ils le souhaitent.
M. Cools espère que l’approvisionnement en vaccins sera assuré pour tenir le rythme de
2.500 vaccinations par semaine.
Mais parmi les conventions que le Conseil communal est invité à approuver, M. Cools
s’étonne de ne pas voir une convention avec la Cocom (Commission communautaire
commune), censée assurée le remboursement des sommes avancées par la commune
d’Uccle dans le cadre des autres conventions.
 
Mme Margaux félicite le Collège pour l’ouverture de ce centre.
Elle souhaiterait que le Collège négocie avec la Croix-Rouge afin que les doses de vaccin
inutilisées en fin de journée puissent être administrées aux instituteurs.
 
M. Hayette remercie M. le Bourgmestre et M. l’Echevin Hublet pour l’ouverture de ce
centre.
Cependant, la gestion de la crise par le Ministre régional Maron laisse à désirer car il eût
été souhaitable que chaque commune bénéficie d’un centre de vaccination.
Vu qu’à l’heure actuelle, aucun traitement ne peut être prescrit contre la maladie, la
vaccination demeure la seule voie de salut. Il faut donc activer tous les relais possibles
pour vacciner au maximum.
Les égarements de la société Astra Zeneca, animée par de bas objectifs de lucre, ont

• 

• 

• 
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abouti à des situations de pénurie voulues sciemment pour augmenter les profits, avec une
certaine complicité de l’Union Européenne.
L’équilibre entre la sécurité et la liberté a été au cœur des débats sur la gestion de cette
pandémie.
À cet égard, la communication du gouvernement fédéral a été calamiteuse.
Des décisions ont été prises à tous les niveaux de pouvoir sans consultation des élus. Rien
ne justifiait un tel bâillonnement de la démocratie, et certainement pas le fallacieux motif
d’urgence, lorsque l’urgence dure depuis plus d’un an.
Les recommandations de la commission spéciale « covid » du Parlement bruxellois sont
sans équivoque : il faut renforcer le rôle essentiel des pouvoirs locaux dans la gestion des
crises.
La recommandation n° 23 insiste sur l’accessibilité à distance des documents du Conseil
et du Collège pour les conseillers communaux, afin qu’ils puissent exercer leur rôle
démocratique en vue de la continuité du service public de l’administration communale et
du CPAS, notamment pour garantir un accueil présentiel minimal pour les personnes
victimes de la fracture numérique.
Ce débat démocratique n’a pas toujours eu lieu. Pour ce qui concerne l’achat des
masques, le Collège a parfois été d’une prudence extrême, se contentant de suivre sans
nuance les décisions d’autres instances ou imposant des décisions sans débat préalable.
Rien n’obligeait la commune à travailler avec les cliniques de l’Europe ou la Croix-Rouge.
M. Hayette eût pour sa part préféré que le Collège optât pour un hôpital public.
L’A.C.S.-Uccle (Centre de secours) n’a d’ailleurs pas été consultée sur la gestion du
centre de vaccination.
Est-il vrai que la Croix-Rouge ne dispose pas de personnel pour la gestion quotidienne du
centre et que celle-ci sera confiée à du personnel intérimaire extérieur à Uccle ? La même
question peut être posée à propos du call-center.
Des policiers bruxellois de moins de 55 ans de la zone d’Evere ont pu recevoir un vaccin
Astra Zeneca sur la base d’une liste établie par leur chef de zone. Qu’en est-il à Uccle ?
De récentes déclarations des experts scientifiques et du Ministre fédéral de la Santé font
état d’une propagation du virus plus importante dans le milieu scolaire.
Le ministre de l’Education et les syndicats ont réclamé que les enseignants puissent être
vaccinés. Plusieurs communes ont dressé des listes des membres de leur personnel
enseignant non prioritaires pour les vaccins mais volontaires pour recevoir des doses
restantes. Il faudrait effectuer la même démarche à Uccle pour garantir la continuité de
l’enseignement.
Le groupe socialiste votera en faveur des quatre points.
 
M. De Bock s’interroge sur le choix du site d’Astra Zeneca pour le centre de vaccination,
vu que cet ensemble en déshérence va subir un relifting et d’autres rénovations
immobilières dans le futur.
M. De Bock a cru un peu naïvement le mois passé que ce bâtiment allait être occupé dans
le cadre d’une convention d’occupation précaire et gratuite.
Y a-t-il eu un appel pour la mise à disposition de locaux par des particuliers ? N’y avait-il
pas dans les bâtiments communaux une salle disponible de 500 m² ?
M. De Bock se pose aussi des questions quant au choix de la Croix-Rouge ou de certains
hôpitaux. Sans doute ont-ils été privilégiés en raison de leur localisation sur le territoire
ucclois. Mais a-t-on vraiment procédé à une consultation systématique ?
Dans le cas où la vaccination devrait se poursuivre au-delà de l’échéance de la
convention actuelle, a-t-on l’assurance que les lieux pourraient continuer à être occupés
dans les mêmes conditions ?
M. De Bock remarque que le Conseil communal est censé ratifier les dépenses
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supplémentaires qui auraient été effectuées par le Collège.
Le call center est la seule structure qui prévoit la mise à disposition du personnel
communal (ainsi que l’engagement de trois personnes pour un montant de 75.000 €, dans
un premier temps). S’agit-il de frais supportés uniquement par la commune ou remboursés
par la Cocom en vertu de la convention conclue avec celle-ci ?
 
Mme Fremault précise que la Région bruxelloise a souhaité se retirer du système doclr
régissant la plateforme informatique de vaccination, en raison des problèmes d’encodage
dus à l’impossibilité de revenir en arrière dès qu’on a fait le choix en faveur d’un centre de
vaccination déterminé.
Le Ministre Maron a annoncé qu’a priori, il allait organiser les rendez-vous pour les
deuxièmes doses à partir des communes.
Les statistiques disponibles à la date du 23 mars attestent les taux de vaccination
suivants : Anderlecht : 388 personnes vaccinées sur 400 slots ; Forest : 405  sur 500 slots ;
Molenbeek : 395 sur 400 slots ; centre du boulevard Pacheco : 706 sur 712 slots ; et
Uccle, 451 sur 459 slots.
Le faible nombre de surdoses dans le centre ucclois prouve que les citoyens qui
s’inscrivent pour s’y faire vacciner parviennent à se déplacer et sont vaccinés
effectivement.
Instruction a été donnée d’administrer ces quelques doses restantes au personnel de
l’enseignement spécialisé.
Uccle peut se réjouir de disposer de l’expertise de la Croix-Rouge, qui est en mesure de
déterminer de manière pertinente les critères d’octroi des doses surnuméraires et qui, de
surcroît, est expérimentée dans l’accueil des personnes handicapées ou en difficulté. Et la
collaboration des cliniques de l’Europe est tout aussi précieuse.
L’extension de la capacité d’accueil dépend de la livraison des vaccins.
Or, la logistique d’Astra Zeneca ne fonctionne pas très bien, la firme Moderna n’a pas
confirmé ses livraisons et seulement 3.000 doses du vaccin Johnson & Johnson seront
disponibles la seconde quinzaine d’avril.
Ces 3.000 doses seront réservées aux collectivités s’occupant de populations particulières
telles que les sans-abris, vu que ce vaccin ne requiert qu’une seule dose. En raison de son
stockage dans des frigos ordinaires, le vaccin Johnson & Johnson devrait aussi faciliter
l’intégration des médecins généralistes dans le processus de vaccination. Ceux-ci vont
sans doute être amenés à générer un code sur la plateforme de vaccination pour des
patients tels que les personnes trisomiques qui ne seraient pas répertoriées dans les
cohortes mobilisées par les mutuelles.
Mme Fremault invite le Collège à procéder de manière systématique à un état des lieux
mensuel afin d’évaluer au fur et à mesure les capacités de la commune à monter en
puissance en fonction de l’évolution de la situation sanitaire.
 
M. Desmet remercie, au nom du groupe Ecolo, le Collège, la Croix-Rouge et les cliniques
de l’Europe pour leur engagement dans l’installation de ce centre de vaccination.
 
Mme Culer fait de même au nom de son groupe.
 
M. le Bourgmestre répond que le Collège souhaitait ardemment l’installation d’un centre
de vaccination sur le territoire communal, étant donné qu’Uccle est la commune la plus
étendue de la région après Bruxelles-Ville et que plus de 20 % de sa population est âgée de
plus de 65 ans.
Le Collège a voulu avant tout trouver la formule qui assure le fonctionnement le plus
efficace, avec le concours de l’administration et de la Cocom.
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Selon M. le Bourgmestre, le caractère privé ou public des hôpitaux partenaires ne
constitue pas un critère déterminant, du moment que le centre puisse fonctionner grâce à
des collaborations professionnelles et efficaces.
La question relative à l’utilisation des doses restantes ne mérite pas de longs débats, vu
qu’en réalité, il y en a très peu : le premier jour, il y en a eu cinq, les deux jours suivants
aucune.
L’objectif visé consiste évidemment à augmenter le nombre de vaccinés et de dépasser si
possible le seuil de 2.500 vaccinés par semaine. Mais ceci dépend de toute une série de
paramètres dont le Collège n’a pas la maîtrise parce qu’ils ne relèvent pas des
compétences communales.
Vu que les conseillers communaux sont souvent interpellés par la population, le Collège
reviendra auprès du Conseil chaque fois qu’il disposera de nouvelles informations.
Pour ce qui concerne le choix du lieu, le Collège a proposé différents sites, notamment les
salles omnisports de Neerstalle et de Saint-Job, tout en indiquant qu’il ne souhaitait pas
monopoliser de tels bâtiments communaux, afin de ne pas remettre en cause la reprise de
l’activité sportive, escomptée pour le mois de juin prochain.
Quoiqu’il ne soit pas parfait, l’ancien site d’Astra Zeneca, qui par ailleurs n’est plus
propriétaire des lieux, a semblé le plus adéquat parce qu’il est à trois quarts vide et
convient aux personnes à mobilité réduite (PMR). De plus, ce site pourra certainement être
utilisé jusqu’à la fin de l’année 2021.
La mise en place du call-center est une initiative de la commune, qui lui permettra entre
autres d’opérationnaliser son système de chèques-taxis. Le Collège examinera avec la
Cocom comment ce projet pourrait être amorti sur le plan financier.
Pour ce qui relève de la méthodologie, la Cocom a établi un document d’une trentaine de
pages qui liste tous les aspects de cette collaboration, y compris dans leur volet financier.
La Croix-Rouge est évidemment un partenaire idéal, de même que les cliniques de
l’Europe, qui sont le plus grand pôle hospitalier établi sur le territoire ucclois.
M. le Bourgmestre se réjouit de la générosité des bénévoles disposés à prêter leur
concours, mais l’encadrement de ces bénévoles et des médecins généralistes volontaires
sera assuré non par l’administration communale mais par la Croix-Rouge, qui dispose des
compétences professionnelles pour accomplir cette mission.
Les services de Mme l’Echevin Gol-Lescot et de M. l’Echevin Wyngaard veillent
respectivement à la propreté des abords du site et à l’entretien de ses infrastructures de
stationnement, qui comportent des parkings pour voitures et vélos ainsi que des
emplacements réservés aux PMR.
 
M. l’Echevin Hublet répond que le centre de vaccination est tout à fait en mesure de
monter en puissance.
La convention signée avec la Croix-Rouge, dont le budget de 3.375.000 € a été approuvé
par le pouvoir subsidiant, prévoit le fonctionnement de 6 box 7 jours sur 7, 12 heures par
jour. Le rythme est évidemment tributaire de la livraison des vaccins. Pendant les deux
premières semaines, quatre box étaient en service. Des séances de vaccination seront
bientôt organisées le samedi. À partir du 12 avril prochain, le centre ucclois sera actif en
semaine dès midi.
Le centre de vaccination ucclois présente l’avantage d’être doté de parkings faciles
d’accès, ce dont beaucoup d’autres centres sont privés.
Les vaccins fournis étaient au départ des Astra Zeneca, puis des Pfizer, auxquels
succéderont de nouvelles fournitures d’Astra Zeneca.
La semaine prochaine, le centre recevra 300 doses de plus, et à partir du 12 avril, 4.000
nouvelles doses seront livrées.
Le Collège a pris contact avec la zone de police pour que ses agents puissent, le cas
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échéant, bénéficier de doses restantes. Mais ces doses surnuméraires ne peuvent être
administrées aux membres du personnel de police qu’à la condition que ces derniers soient
domiciliés en région bruxelloise.
Les personnes de plus de 65 ans souffrant de comorbidités ont été englobées avec les
autres citoyens de la même tranche d’âge pour l’accès à la vaccination. Mais à partir du 3
avril prochain, les personnes âgées de 18 à 65 ans souffrant de comorbidités seront
invitées à se faire vacciner, en vertu d’un accord gouvernemental qui doit encore être
finalisé.
Certains citoyens demeurent réticents à l’égard de la vaccination puisqu’en région
bruxelloise, seulement 48,8 % des plus de 85 ans se sont fait vacciner et parmi les citoyens
âgés de 75 à 84 ans, ce taux atteint à peine le seuil de 40,9 %.
M. l’Echevin Hublet prie donc instamment les conseillers communaux à encourager toutes
leurs connaissances à se faire vacciner.
 
M. Clumeck rappelle que le covid a déjà causé la mort de plus de 22.500 personnes en
Belgique, pour la plupart âgées de plus de 65 ans.
Après une période de relative stabilité, le nombre de personnes atteintes du covid en soins
intensifs augmente à nouveau, dans un contexte marqué par le risque de développement

d’une 3ème vague.
Il faut donc se lancer dans une véritable course contre la montre pour vaincre cette
épidémie par la vaccination, principalement des personnes âgées de plus de 65 ans. Vu
que 20 % des Ucclois sont dans cette tranche d’âge, il y a théoriquement une population
de près de 17.000 personnes qui doit être vaccinée en priorité.
M. Clumeck se réjouit de l’installation d’un centre de vaccination à Uccle mais celui-ci
demeure inaccessible pour de nombreux citoyens de plus de 65 ans affectés par un
handicap les empêchant de se déplacer, en dépit des aides à domicile dont ils peuvent
éventuellement bénéficier par ailleurs.
Or, cette population est évidemment prioritaire pour l’accès à la vaccination.
Le Collège a-t-il pris des mesures particulières pour faciliter la vaccination des personnes
âgées handicapées, telles que la mise en place d’un service social de taxis ou l’intervention
de bénévoles ?
Vu la perspective d’une mise sur le marché de vaccins « unidose », le Collège compte-t-il
faire appel aux médecins et infirmiers retraités dans cette campagne de vaccination, afin
d’aider les médecins traitants et infirmières à domicile, trop débordés pour ajouter
d’éventuelles vaccinations à leurs prestations habituelles ?
 
Mme Fraiteur a elle-même été contactée par des personnes dans la situation décrite par
M. Clumeck, et elles ne sont pas toutes âgées de plus de 65 ans.
Il s’agit notamment d’invalides en chaise roulante, qui sont dans l’incapacité de se rendre
au centre de vaccination en raison de leur handicap physique.
Quelles solutions le Collège envisage-t-il pour assurer la vaccination de ce public
particulier ? Comment le Collège compte-t-il informer ces personnes des mesures qu’il
aurait prises ?
 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch répond que le Collège a mis en place un système de
« chèques-taxis », afin d’aider les personnes âgées et/ou handicapées à se rendre au
centre de vaccination de leur choix.
Ce dispositif vise en priorité les personnes les plus précarisées, notamment les citoyens
sous statut « BIM » (Bénéficiaires de l’intervention majorée de la mutuelle).
La détermination des processus de vaccination, et donc l’intervention éventuelle de
médecins et infirmiers bénévoles, retraités ou non, relèvent de la Cocom. La commune n’a
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pas le droit d’agir en « électron libre » en ce domaine.
L’arrivée du vaccin Johnson & Johnson, constitué de doses uniques susceptibles d’être
conservées dans un frigo normal, va sans doute faciliter le développement d’une
vaccination de proximité, au domicile des particuliers.
L’information relative aux chèques-taxis sera relayée dans tous les médias communaux
habituels (magazine Wolvendael, page facebook, site internet), ainsi que via le call center.
 
M. l’Echevin Hublet signale qu’un accord a été conclu entre la Cocom et les associations
de médecins généralistes, afin que ces derniers puissent aller vacciner certains de leurs
patients à domicile avec des doses de Johnson & Johnson, moyennant le respect de
certains critères, qu’ils soient physiques (état grabataire) ou mentaux (démence, handicap
mental).
 
M. Cools est très critique à l’égard de la gestion de la crise sanitaire par l’Union
Européenne, l’Etat fédéral et la Région bruxelloise.
Il ne porte pas le même jugement sur la gestion de la pandémie par la commune,
nonobstant l’épisode du « car musical » qui a parcouru les rues d’Uccle lors du premier
confinement.
Le Collège a veillé à travailler et à diffuser les informations par consensus, en associant
les chefs de groupe de la majorité et de l’opposition.
La procédure normale eût consisté à réunir le Conseil communal pour approuver toutes
les délibérations dont on discute aujourd’hui, mais personne n’aurait compris que
l’ouverture du centre de vaccination fût retardée dans l’attente d’une séance du Conseil
communal.
M. Cools insiste néanmoins pour que les engagements pris soient opérés en toute clarté,
car des remboursements pour un montant de 3,4 millions d’euros ne peuvent être traités à
la légère.
Les montants qui feront peut-être l’objet d’une prise en charge par la Région concernent
la location de 50 m² et l’engagement de trois personnes pour le call-center. Mais si la
commune devait elle-même assumer cette dépense, par ailleurs tout à fait justifiée, il
s’agirait encore d’un montant très raisonnable face à une crise d’une telle ampleur.
M. Cools suggère que des échanges de vue réguliers et informels sur le centre de
vaccination et plus largement sur la gestion de la pandémie puissent être faits dans le
cadre des commissions de M. le Bourgmestre et de M. l’Echevin de la Santé,
indépendamment des points traités lors des séances du Conseil communal.
 
M. Hayette précise que la participation de la Croix-Rouge ne s’étend pas à l’ensemble des
centres de vaccination : celui du Heyzel n’est pas géré par la Croix-Rouge et celui du
boulevard Pacheco relève des cliniques Saint-Jean.
M. Hayette estime, sans esprit de polémique, que les différences de taux de vaccination
entre régions (7 % en Région bruxelloise contre 11 % en Wallonie) sont de nature à
susciter des questions légitimes.
 
M. Clumeck insiste pour que la commune procure une aide aux médecins généralistes,
dont la capacité de résistance est mise à rude épreuve.
 
M. De Bock signale que le groupe Défi va ratifier l’ensemble des décisions proposées, tout
en ayant pour sa part une réserve à l’égard du point 11, relatif à l’ouverture du call
center, sur lequel il s’abstient.
En effet, M. De Bock déplore que l’engagement d’agents contractuels de niveaux C et D
pour cette structure est justifié dans le texte par les difficultés rencontrées actuellement
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pour recruter des étudiants, et ce alors que toutes les organisations étudiantes se plaignent
amèrement de la raréfaction des jobs étudiants. De nombreux articles de presse se sont
d’ailleurs faits l’écho de cette inquiétude de la jeunesse.
 
Mme Fraiteur demande si des accompagnateurs sont prévus pour les personnes qui ne
peuvent se déplacer toutes seules en raison de leurs déficiences physiques ou
intellectuelles et pour lesquelles le simple octroi de chèques-taxis ne serait pas suffisant.
 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch rappelle que le CPAS dispose d’un service d’aide à
domicile grâce auquel les personnes isolées peuvent être secourues.
En général, les citoyens dans cette situation font l’objet d’un suivi et bénéficient d’aides au
déplacement via leur mutuelle.
Le dispositif des chèques-taxis vient s’intégrer à titre d’offre complémentaire à côté des
systèmes déjà mis en place, tels que le réseau des taxis-bus organisé par la STIB, qui
participera au transport des personnes à mobilité réduite (PMR) vers les centres de
vaccination.
L’une des sociétés de taxis qui vont collaborer avec la commune dispose de 43 véhicules
adaptés au transport des PMR.
 
M. l’Echevin Hublet précise que les cliniques de l’Europe n’interviennent pas en tant que
partenaire stricto sensu mais en tant que force de soutien pour faciliter la tâche des
équipes médicales chargées de la vaccination dans le centre.
Les médecins qui souhaitent participer à la campagne de vaccination s’inscrivent sur le
site de la Croix-Rouge.
Uccle étant la commune où le nombre de médecins volontaires est le plus élevé, la
campagne de sensibilisation du Collège auprès de toutes les associations de médecins
généralistes a porté ses fruits.
 
M. le Bourgmestre précise que le Collège va examiner la possibilité d’intégrer le call
center, actuellement pris en charge par la commune, dans le cadre du partenariat et du
financement de la Cocom.
Les circonstances contraignent la commune à travailler dans l’urgence.
M. le Bourgmestre reconnaît que dans ce contexte, une approbation a posteriori par le
Conseil communal de décisions prises antérieurement ne constitue pas une solution idéale,
en dépit de son caractère tout à fait légal.
Mais en l’occurrence, il s’avère que l’ouverture du centre de vaccination, initialement
prévue le 5 avril et ensuite différée au 12 avril, a finalement eu lieu le 22 mars. Quand la
nouvelle de l’ouverture le 22 mars lui est parvenue, le Collège a bien été obligé de parer
au plus pressé.
Il n’y aurait pas de problème d’ordre administratif si le centre de vaccination avait été
ouvert le 6 ou le 12 avril, mais toute personne de bonne foi reconnaîtra que l’anticipation
de cette ouverture est préférable sur le plan sanitaire.
Deux attitudes sont possibles face aux incertitudes de cette crise : soit l’autorité locale se
contente d’assister passivement à l’action menée par les autres niveaux de pouvoir, soit
elle décide d’agir lorsqu’elle est en mesure de le faire.
Le Collège a opté résolument pour la seconde attitude.
Le Collège n’a jamais eu l’intention de privilégier la Croix-Rouge par rapport à l’ACS,
dont il salue la collaboration excellente et la qualité du travail, notamment au début de la
pandémie.
Mais il faut reconnaître que la Croix-Rouge est mieux équipée pour les missions qui
doivent à présent être accomplies.
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Mme Culer recommande la présence de personnes qualifiées à l’intérieur du centre de
vaccination pour accompagner les personnes souffrant de handicap mental dès leur
arrivée. Des citoyens concernés par cette problématique ont insisté auprès de Mme Culer
pour que l’accompagnement de ce public ne se limite pas au transport des intéressés du
domicile au centre.
 
Mme la Présidente du Conseil  se réjouit du caractère constructif de ce débat qui, en un
peu plus d’une heure, a permis de traiter quatre points à l’ordre du jour, deux
interpellations et une question orale.

Le Conseil approuve le point.
41 votants : 41 votes positifs.

COVID-crisis.- Vaccinatiecentrum.- Gebruiksovereenkomst.- Betaling van de huur
op basis van artikel 249 van de nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Gelet op het principebesluit van het college van 5 maart om op 22 maart 2021 dringend een
vaccinatiecentrum te openen in de Egide Van Ophemstraat 110;
Gelet op de afgewerkte intentiebrief in de bijlage tot goedkeuring van dit principe, gericht
aan de Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie;
Gelet op de gebruiksovereenkomst met de eigenaar van de plaatsen in de bijlage;
Overwegende dat deze gebruiksovereenkomst betrekking heeft op de huur van ± 500 m²
tegen de prijs van € 7,50/m²;
Aangezien begrotingsartikel 140/126-01/35 van de gewone dienst voor het dienstjaar 2021
aangemaakt moet worden om de kosten van deze huur te betalen, op basis van artikel 249
van de nieuwe gemeentewet;
Aangezien artikel 140/126-01/35 (uitgaven) geen krediet heeft en het ervan voorzien zou
moeten worden ten belope van bij benadering € 39.000;
Overwegende dat artikel 249, § 1 - 2e lid van de nieuwe gemeentewet bepaalt : " De
gemeenteraad kan echter voorzien in uitgaven die door dwingende en onvoorziene
omstandigheden worden vereist, mits hij daartoe een met redenen omkleed besluit neemt.
Wanneer het geringste uitstel onbetwistbaar schade zou veroorzaken, kan het college van
burgemeester en schepenen onder eigen verantwoordelijkheid in de uitgave voorzien,
onder verplichting om zonder verwijl daarvan kennis te geven aan de gemeenteraad, die
besluit of hij met die uitgave al dan niet instemt.";
Aangezien dit artikel gecompenseerd zal worden door het begrotingsartikel van uitgaven
140/465-48/35 van de gewone dienst dat aangemaakt moet worden op dezelfde
rechtsgrond voor het dienstjaar 2021 en bestemd is om onder andere de gelijkwaardige
subsidie van de GGC te ontvangen, hetzij € 39.000,
Beslist :

de precaire gebruiksovereenkomst verleden met de eigenaar van Espace 110
(Egide Van Ophemstraat 110), bestemd voor de inplanting van het
vaccinatiecentrum volgens de hierboven vermelde details, goed te keuren;

de hoogdringendheid voorzien in artikel 249 van de nieuwe gemeentewet in te
roepen om artikels 140/126-01/35 (gewone uitgaven) en 140/465-48/35 (gewone
ontvangsten) aan te maken;

de uitgave geraamd op € 39.000 toe te staan.

• 

• 

• 
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De h. Cools geeft aan dat Uccle en avant, vanuit de oppositie de oprichting van een Ukkels
vaccinatiecentrum (Egide Van Ophemstraat) zal steunen. De Ukkelaars kunnen desgewenst
een ander centrum kiezen. Hij hoopt dat de aanvoer van vaccins verzekerd zal zijn om
2.500 vaccinaties per week te kunnen bijhouden. Hij is verbaasd dat er bij de
overeenkomsten die de gemeenteraad moet goedkeuren geen overeenkomst is met de
Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie (GGC), die de terugbetaling moet
verzekeren van de bedragen die de gemeente Ukkel in het kader van de andere
overeenkomsten heeft voorgeschoten.
 
Mevr. Margaux feliciteert het college voor de opening van dit centrum. Ze wenst dat het
college onderhandelt met het Rode Kruis onderhandelt over de mogelijkheid om
ongebruikte vaccins aan het eind van de dag aan leerkrachten toe te dienen.
 
De h. Hayette bedankt de burgemeester en schepen Hublet voor de opening van dit
centrum. Het beheer van de crisis door de gewestelijke minister Maron laat echter te
wensen over want elke gemeente zou over een vaccinatiecentrum moeten beschikken.
Aangezien er momenteel geen behandeling tegen de ziekte is, blijft vaccinatie het enige
redmiddel en moeten alle middelen ingezet worden om zoveel mogelijk te vaccineren.
 
De ondoordachtheid van Astra Seneca heeft geleid tot tekorten die opzettelijk bedoeld
waren om de winst te verhogen, met een zekere medeplichtigheid van de EU. Het evenwicht
tussen veiligheid en vrijheid stond centraal in het debat over het beheer van deze
pandemie. In dit opzicht was de communicatie van de federale regering rampzalig. Op alle
bestuursniveaus werden beslissingen genomen zonder overleg met de verkozenen. Niets
rechtvaardigde een dergelijke muilkorf van de democratie, en zeker niet de valse reden van
urgentie, terwijl de noodtoestand al meer dan een jaar aan de gang is.
 
De aanbevelingen van de speciale covidcommissie van het Brussels Parlement zijn
ondubbelzinnig: de essentiële rol van lokale overheden bij crisisbeheersing moet worden
versterkt. Aanbeveling nr. 23 betreft de toegankelijkheid op afstand van documenten van
de raad en het college voor de gemeenteraadsleden zodat zij hun democratische rol kunnen
uitoefenen met het oog op de continuïteit van de openbare dienstverlening van het
gemeentebestuur en het OCMW, om o.a. een minimale fysieke aanwezigheid te garanderen
voor mensen die het slachtoffer zijn van de digitale kloof.
 
Dit democratische debat heeft niet altijd plaatsgevonden. Inzake de aankoop van maskers
was het college soms erg terughoudend, door zonder nuancering de besluiten van andere
organen te volgen of ze zonder voorafgaand debat op te leggen. De gemeente was niet
verplicht samen te werken met de Europaziekenhuizen of het Rode Kruis. De h. Hayette
wou liever dan het college had gekozen voor een openbaar ziekenhuis. ACS Uccle werd
bovendien niet geraadpleegd over het beheer van het vaccinatiecentrum.
 
Is het waar dat het Rode Kruis niet beschikt over personeel voor het dagelijkse beheer van
het centrum en dat dit zal worden toevertrouwd aan tijdelijk extern personeel? Dezelfde
vraag kan worden gesteld over het callcenter.
Brusselse politieagenten jonger dan 55 jaar in de zone Evere konden een Astra Zeneca-
vaccin krijgen op basis van een lijst van hun zonechef. Hoe is dit in Ukkel?
 
Volgens recente verklaringen van wetenschappers en de federale minister van
Volksgezondheid verspreidt het virus zich op grotere schaal in schoolomgevingen. De
minister van Onderwijs en de vakbonden hebben de inenting van leerkrachten geëist.
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Verschillende gemeentes hebben lijsten opgesteld van leerkrachten die geen voorrang
krijgen bij vaccinatie maar die wel bereid zijn resterende doses te ontvangen. Hetzelfde
moet in Ukkel gebeuren om de continuïteit van het onderwijs te waarborgen. De PS zal
voor de vier punten stemmen.
 
De h. De Bock plaatst vraagtekens bij de keuze van de Astra Zeneca-site voor het
vaccinatiecentrum omdat dit vervallen gebouw in de toekomst gerenoveerd zal worden. Hij
heeft vorige maand enigszins naïef geloofd dat dit gebouw zou worden bezet in het kader
van een precaire en kosteloze bezettingsovereenkomst. Is er een oproep gedaan voor de
terbeschikkingstelling van lokalen door particulieren? Was er geen zaal van 500 m²
beschikbaar in de gemeentegebouwen? Hij heeft ook vragen bij de keuze van het Rode
Kruis of bepaalde ziekenhuizen. Ongetwijfeld kregen zij de voorkeur vanwege hun ligging
in Ukkel maar was er werkelijk sprake van een systematische raadpleging? Indien
vaccinatie na afloop van de huidige overeenkomst voortgezet moet worden, is er garantie
dat de plaatsen onder dezelfde voorwaarden bezet kunnen blijven?
 
Hij merkt op dat de gemeenteraad bijkomende uitgaven van het college moet bekrachtigen.
Het callcenter is de enige structuur die voorziet in de terbeschikkingstelling van
gemeentepersoneel (en de aanwerving van drie personen voor een bedrag van € 75.000, in
eerste instantie). Vallen deze kosten uitsluitend ten laste van de gemeente of worden zij
door de GGC vergoed op basis van de met deze laatste afgesloten overeenkomst?
 
Mevr. Fremault legt uit dat het Brusselse Gewest zich wenst terug te trekken uit het doclr-
systeem dat het geautomatiseerde vaccinatieplatform regelt, wegens coderingsproblemen
(onmogelijkheid terug te keren wanneer een keuze is gemaakt voor een bepaald
vaccinatiecentrum).
Minister Maron kondigde aan dat hij de afspraken voor de tweede dosis vanuit de
gemeentes zal organiseren.
 
De beschikbare statistieken op 23 maart laten de volgende vaccinatiepercentages zien:
Anderlecht: 388 personen gevaccineerd van 400 slots; Vorst: 405 van 500 slots;
Molenbeek: 395 van 400 slots; Pachecocentrum: 706 van 712 slots; Ukkel 451 v de 459
slots. Het lage aantal resterende doses in het centrum van Ukkel bewijst dat de burgers die
zich inschrijven voor de vaccinatie, erin slagen zich te verplaatsen en daadwerkelijk
worden gevaccineerd. Er zijn instructies gegeven om resterende doses toe te dienen aan
het personeel van het gespecialiseerd onderwijs.
 
Ukkel mag zich verheugen over de deskundigheid van het Rode Kruis dat in staat is de
criteria voor toekenning van overtollige doses op relevante wijze vast te stellen en dat
ervaring heeft met de opvang van mindervaliden of personen in moeilijkheden. De
samenwerking van de Europaziekenhuizen is erg waardevol.
 
De uitbreiding van de opvangcapaciteit hangt af van de levering van de vaccins. De
logistiek van Astra Zeneca werkt niet erg goed, Moderna heeft zijn leveringen niet
bevestigd en in de tweede helft van april zullen slechts 3.000 doses van Johnson & Johnson
beschikbaar zijn. Deze 3.000 doses zullen worden gereserveerd voor gemeenschappen die
te maken hebben met bijzondere doelgroepen zoals daklozen omdat dit vaccin slechts één
dosis vereist. Omdat het vaccin van Johnson & Johnson in gewone koelkasten wordt
bewaard, is het gemakkelijker om huisartsen bij het vaccinatieproces te betrekken. De
huisartsen zullen een code moeten genereren op het vaccinatieplatform voor patiënten
zoals personen met het syndroom van Down die niet zijn opgenomen in de lijsten van de
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ziekenfondsen.
 
Mevr. Fremault verzoekt het college een systematisch maandelijkse evaluatie uit te voeren
om na te gaan in hoeverre de gemeente in staat is zich aan te passen aan de ontwikkeling
van de gezondheidssituatie.
 
De h. Desmet bedankt in naam van Ecolo het college, het Rode Kruis en de
Europaziekenhuizen voor hun inzet bij de installatie van dit vaccinatiecentrum.
 
Mevrouw Culer doet hetzelfde namens haar fractie.
 
De burgemeester antwoordt dat het college erg graag een vaccinatiecentrum zou willen
omdat Ukkel na Brussel-Stad de grootste gemeente van het gewest is, met meer dan 20%
van de bevolking 65-plusser. Het college wilde vooral een zo efficiënt mogelijke werking
garanderen, met de hulp van het bestuur en de GGC. Het particuliere of openbare karakter
van partnerziekenhuizen is geen doorslaggevend criterium, zolang het centrum kan
functioneren dankzij een professionele en efficiënte samenwerking.
 
De kwestie resterende doses verdient geen lang debat want er zijn er zeer weinig (op de
eerste dag vijf; op de volgende twee dagen geen). Het doel is uiteraard het aantal
gevaccineerden te verhogen om indien mogelijk de drempel van 2.500 gevaccineerden per
week te overschrijden. Dit hangt echter af van parameters waarop het college geen vat
heeft (geen gemeentelijke bevoegdheid). Aangezien gemeenteraadsleden vaak door de
bevolking worden gecontacteerd, zal het college de raad steeds inlichten bij nieuwe
informatie.
 
I.v.m. locatiekeuze had de raad verschillende locaties voorgesteld, nl. de sportzalen
Neerstalle en Sint-Job, waarbij hij te kennen gaf dat hij deze gemeentegebouwen niet wou
monopoliseren om de hervatting van de sportactiviteiten in juni niet in gevaar te brengen.
De voormalige site van Astra Zeneca (die er geen eigenaar meer van is) is niet perfect
maar is het meest geschikt omdat het voor driekwart leeg staat, geschikt is voor personen
met een beperkte mobiliteit en deze site zeker nog tot eind 2021 gebruikt kan worden.
 
De oprichting van het callcenter is een initiatief van de gemeente, om o.a. het systeem van
taxicheques operationeel te maken. Het college zal samen met de GGC nagaan hoe dit
project financieel kan worden afgeschreven.
 
Inzake de methodologie heeft de GGC een document van ± 30 bladzijden opgesteld met
alle aspecten van deze samenwerking, incl. de financiële aspecten. Het Rode Kruis is een
ideale partner, ook de Europaziekenhuizen, het grootste ziekenhuis in Ukkel. De
burgemeester is tevreden over de vrijgevigheid van de vrijwilligers maar de begeleiding
van hen en de vrijwillige huisartsen wordt niet door het gemeentebestuur maar het Rode
Kruis verzorgd dat over de nodige expertise hiervoor beschikt.
 
De diensten van schepen Gol-Lescot en Wyngaard waken over de reinheid van de
omgeving van het terrein en de parkings (auto’s, fietsen en mindervaliden).
 
Schepen Hublet antwoordt dat het vaccinatiecentrum in staat is uit te breiden. De
overeenkomst met het Rode Kruis, (budget van € 3.375.000 goedgekeurd door de
subsidiërende autoriteit) voorziet in de exploitatie van 6 boxen 7 dagen per week, 12 uur
per dag. Het ritme is uiteraard afhankelijk van de levering van vaccins. Gedurende de
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eerste twee weken waren er vier boxen actief. Er zal binnenkort ook op zaterdag
gevaccineerd worden. Vanaf 12 april zal het Ukkelse centrum door de week vanaf 12 uur
actief zijn. Het voordeel van het Ukkelse vaccinatiecentrum is de gemakkelijke toegang tot
parkings, wat niet het geval is bij veel andere centra.
 
De geleverde vaccins waren aanvankelijk van Astra Zeneca, vervolgens van Pfizer, gevolgd
door nieuwe leveringen van Astra Zeneca. Volgende week zal het centrum nog eens 300
doses ontvangen en vanaf 12 april zullen er 4.000 nieuwe doses worden geleverd.
 
Het college heeft de politiezone gecontacteerd in geval van eventuele resterende doses
(enkel voor politieagenten die in het Brusselse Gewest wonen).
 
Personen ouder dan 65 jaar met comorbiditeit zijn samen met andere burgers van dezelfde
leeftijdsgroep opgenomen voor toegang tot de vaccinatie. Vanaf 3 april zullen personen
tussen 18 en 65 jaar met comorbiditeit worden uitgenodigd om zich te laten vaccineren,
volgens een regeringsakkoord dat nog gefinaliseerd moet worden.
 
Sommige burgers aarzelen nog om zich te laten vaccineren: in het Brusselse Gewest heeft
slechts 48,8% van de 85-plussers zich laten vaccineren en bij de burgers van 75 tot 84 jaar
is dat amper 40,9%. Schepen Hublet dringt er daarom bij de gemeenteraadsleden op aan
om iedereen die zij kennen aan te sporen zich te laten vaccineren.
 
De h. Clumeck herinnert eraan dat 22.500 personen in België (waarvan de meesten 65-
plussers) door covid overleden zijn. Na een periode van relatieve stabiliteit neemt het
aantal covidpatiënten op intensive care weer toe, met een mogelijke ontwikkeling van een
derde golf. Er is een race tegen de klok nodig om deze epidemie te verslaan via vaccinatie,
vooral van 65-plussers. Aangezien 20% van de Ukkelse inwoners 65-plusser is, moet in
theorie een bevolking van bijna 17.000 personen prioritair gevaccineerd worden.
 
De heer Clumeck is verheugd over het Ukkelse vaccinatiecentrum maar het blijft
ontoegankelijk voor veel 65-plussers die gehandicapt zijn en zich niet kunnen verplaatsen,
ondanks de thuishulp die ze kunnen krijgen. Deze bevolkingsgroep moet prioritaire
toegang tot vaccinatie krijgen. Heeft het college specifieke maatregelen genomen om de
vaccinatie van ouderen met een handicap te vergemakkelijken, zoals een sociale taxidienst
of de tussenkomst van vrijwilligers?
 
Zal het college, in het vooruitzicht van de beschikbaarheid van vaccins met één dosis, bij
deze vaccinatiecampagne een beroep doen op gepensioneerde artsen en verpleegkundigen
om huisartsen en thuisverpleegkundigen te helpen die het te druk hebben om vaccinaties
aan hun gebruikelijke dienstverlening toe te voegen?
 
Mevr. Fraiteur is zelf benaderd door mensen die zich in de door de h. Clumeck beschreven
situatie bevinden en zij zijn niet allemaal 65-plusser. Er zijn ook rolstoelpatiënten die niet
naar het vaccinatiecentrum kunnen komen. Welke maatregelen voorziet het college voor
deze specifieke doelgroep en hoe zal deze doelgroep hierover geïnformeerd worden?
 
Schepen Lambert-Limbosch antwoordt dat het college een systeem van taxicheques had
opgezet voor ouderen en/of gehandicapten. Deze regeling was in de eerste plaats gericht
op de meest kansarmen (begunstigden van de verhoogde tegemoetkoming).
 
De GGC regelt het vaccinatieproces en dus ook de eventuele tussenkomst van al dan niet
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gepensioneerde vrijwillige artsen en verpleegkundigen.
 
Het vaccin van Johnson & Johnson (één dosis en geschikt voor bewaring in een gewone
koelkast) zal lokale vaccinatie bij mensen thuis ongetwijfeld vergemakkelijken.
 
Informatie over taxicheques zal worden verspreid via alle gebruikelijke gemeentelijke
media (Wolvendael, Facebook, website) en via het callcenter.
 
Schepen Hublet deelt mee dat een akkoord is tussen de GGC en de verenigingen van
huisartsen zodat deze laatste een deel van hun patiënten thuis kunnen vaccineren met
Johnson & Johnson, onder bepaalde lichamelijke (bedlegerigheid) en geestelijke
(dementie, verstandelijke handicap) voorwaarden.
 
De h. Cools staat zeer kritisch tegenover het beheer van de gezondheidscrisis door de EU,
de federale staat en het Brusselse Gewest. Hij spreekt niet hetzelfde oordeel uit over het
beheer van de pandemie door de gemeente, niettegenstaande het voorval van de
"musicalbus" die tijdens de eerste lockdown door de Ukkelse straten trok.
 
Het college heeft steeds geprobeerd om informatie te verspreiden op basis van een
consensus, waarbij zowel meerderheid als oppositie betrokken waren. De normale
procedure is de gemeenteraad bijeenroepen om zijn goedkeuring te verlenen aan alle
beraadslagingen die vandaag op de agenda staan maar niemand zou hebben begrepen dat
de opening van het vaccinatiecentrum werd uitgesteld in afwachting van een vergadering
van de gemeenteraad.
 
Hij dringt erop aan dat de gedane toezeggingen in alle duidelijkheid worden uitgevoerd,
aangezien met terugbetalingen voor een bedrag van € 3,4 miljoen niet lichtvaardig
omgesprongen mag worden.
 
De bedragen die door het Gewest kunnen worden gedekt betreffen de huur van 50 m² en de
aanwerving van drie personen voor het callcenter. Indien de gemeente deze kosten echter
zelf zou moeten dragen, wat volkomen gerechtvaardigd is, zou het nog steeds om een zeer
redelijk bedrag gaan in het licht van een crisis van deze omvang.
 
De h. Cools stelt voor om regelmatig informeel van gedachten te wisselen over het
vaccinatiecentrum en, meer in het algemeen, over het beheer van de pandemie in het kader
van de commissies van de burgemeester en de schepen van Gezondheid, los van de punten
die tijdens de gemeenteraad worden behandeld.
 
De h. Hayette preciseert dat de medewerking van het Rode Kruis zich niet uitstrekt tot alle
vaccinatiecentra: het centrum van Heyzel wordt niet beheerd door het Rode Kruis en het
Pachecocentrum wordt beheerd door de klinieken Sint-Jan. Er kunnen terecht vragen
gesteld worden door de verschillen in vaccinatiegraad tussen de gewesten (7% in het
Brussels Gewest tegenover 11% in Wallonië).
 
De h. Clumeck dringt erop aan dat de gemeente bijstand zou verlenen aan de huisartsen
die al zwaar op de proef worden gesteld.
 
De h. De Bock deelt mee dat Défi alle voorgestelde beslissingen zal bekrachtigen maar
zich zal onthouden t.a.v. punt 11 inzake de opening van het callcenter. Hij betreurt dat de
aanwerving van contractuele ambtenaren van niveau C en D voor deze structuur wordt
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gerechtvaardigd door de moeilijkheden om studenten aan te werven, terwijl alle
studentenorganisaties klagen over het tekort aan studentenjobs.
 
Mevr. Fraiteur vraagt of er begeleiders worden voorzien voor personen die zich om
fysieke of mentale reden niet kunnen verplaatsen en waarbij een eenvoudige taxicheque
geen oplossing zou bieden.
 
Schepen Lambert-Limbosch herinnert eraan dat het OCMW een thuiszorgdienst heeft die
geïsoleerde mensen kan helpen. In het algemeen worden burgers in deze situatie opgevolgd
en krijgen zij hulp bij verplaatsingen via hun ziekenfonds.
 
De taxicheques zijn een aanvulling op de bestaande systemen zoals het taxibusnetwerk van
de MIVB dat personen met een beperkte mobiliteit naar vaccinatiecentra kan vervoeren.
Een van de taxibedrijven die met de gemeente zullen samenwerken, beschikt over 43
voertuigen aangepast voor PBM's.
 
Schepen Hublet zegt dat de Europaziekenhuizen niet optreden als partner in de strikte zin
van het woord maar als ondersteunende kracht om het werk van de medische
vaccinatieteams in het centrum te vergemakkelijken.
 
Artsen die aan de inentingscampagne willen deelnemen, registreren zich op de website van
het Rode Kruis. Aangezien Ukkel de gemeente is met het grootste aantal vrijwillige artsen,
was de sensibiliseringscampagne van het college bij alle huisartsenverenigingen een
succes.
 
De burgemeester verklaart dat het college zal bekijken of het callcenter, momenteel
betaald door de gemeente, geïntegreerd kan worden in het kader van de samenwerking en
financiering van de GGC.
 
De omstandigheden verplichten de gemeente om snel te handelen. De burgemeester erkent
dat een goedkeuring a posteriori door de gemeenteraad van eerder genomen besluiten
geen ideale oplossing is, ondanks het volledig legale karakter ervan. In dit geval vond de
opening van het vaccinatiecentrum, aanvankelijk gepland voor 5 april en vervolgens
uitgesteld tot 12 april, uiteindelijk plaats op 22 maart. Toen het nieuws van de opening op
22 maart het college bereikte, was het gedwongen te doen wat het moest doen. Er zou geen
administratief probleem zijn indien het vaccinatiecentrum op 6 of 12 april was opengegaan
maar het was uit gezondheidsoogpunt beter vooruit te lopen op de opening.
 
Een lokale overheid heeft twee opties in een dergelijk geval: passief toezien op de
maatregelen die andere bestuursniveaus nemen ofwel handelen wanneer zij daartoe in
staat is. Het college heeft resoluut voor de tweede optie gekozen. Het college wou nooit het
Rode Kruis bevoordelen t.o.v. ACS, dat uitstekend samenwerkt, maar het Rode Kruis is
beter uitgerust voor de taken die uitgevoerd moeten worden.
 
Mevr. Culer raadt aan om de nodige experts te voorzien in de centra om mentale
gehandicapten te begeleiden zodra zij aankomen. Deze begeleiding zou niet beperkt mogen
blijven tot vervoer naar het centrum.
 
De voorzitster van de raad is tevreden over het constructieve karakter van het debat,
waarin in iets meer dan een uur tijd vier agendapunten, twee interpellaties en een
mondelinge vraag werden behandeld.
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25.03.2021/A/0009

De Raad keurt het punt goed.
41 stemmers : 41 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20210315160005089.pdf, 20210325100300943.pdf

 

 

Crise COVID.- Centre de vaccination.- Approbation du budget estimatif sur base de
l’article 249 de la nouvelle loi communale.

Le Conseil,
Vu la décision de principe du Collège du 5 mars d’ouvrir en urgence un centre de
vaccination rue Egide Van Ophem, 110 à la date du 22 mars 2021;
Vu l’arrêté de réquisition de la Croix-Rouge comme partenaire du centre de
vaccination (en annexe);
Attendu que cette réquisition entraînera, dans le chef de la Croix-Rouge, des coûts à
imputer sur l’article budgétaire à créer 140/124-06/35 du service ordinaire pour l’exercice
2021 qui seront remboursés ultérieurement par la Cocom (budget en annexe);
Vu que l'article 140/124-06/35 (dépenses) n'a pas de crédit et qu’il conviendrait de l’en
pourvoir à hauteur estimée à 3.400.000 €;
Considérant que l’article 249, § 1 – 2° alinéa de la nouvelle loi communale stipule que: «Le
conseil communal peut toutefois pourvoir à des dépenses réclamées par des circonstances
impérieuses et imprévues, en prenant à ce sujet une résolution motivée. Dans le cas où le
moindre retard occasionnerait un préjudice évident, le collège des bourgmestre et
échevins peut, sous sa responsabilité, pourvoir à la dépense, à charge d'en donner, sans
délai, connaissance au conseil communal, qui délibère s'il admet ou non la dépense.»;
Attendu que cet article sera compensé par l’article budgétaire de recettes 140/465-48/35 du
service ordinaire déjà créé sur la même base légale pour l’exercice 2021 et destiné à
recevoir entre autres le subside équivalent de la Cocom, soit 3.400.000 €,
Décide :

d’approuver le budget du centre de vaccination estimé à 3.400.000 € à imputer sur
l’article 140/124-06/35;

d’invoquer l’urgence prévue par l’article 249 de la Nouvelle Loi Communale pour
créer l’article 140/124-06/35 (dépenses ordinaires), le 140/465-48/35 (recettes
ordinaires) ayant été créé par ailleurs;

d'admettre la dépense estimée à 3.400.000 €.

Le Conseil approuve le point.
41 votants : 41 votes positifs.

COVID-crisis.- Vaccinatiecentrum.- Goedkeuring van het ramend budget op basis
van artikel 249 van de nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Gelet op het principebesluit van het college van 5 maart om op 22 maart 2021 dringend een
vaccinatiecentrum te openen in de Egide Van Ophemstraat 110;
Gelet op het besluit tot opvordering van het Rode Kruis als partner van het
vaccinatiecentrum (in de bijlage);

• 

• 

• 
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25.03.2021/A/0010

Aangezien deze opvordering in hoofde van het Rode Kruis kosten met zich mee zal
brengen te boeken onder het aan te maken begrotingsartikel 140/124-06/35 van de gewone
dienst voor het dienstjaar 2021, die later terugbetaald zullen worden door de GGC
(begroting in de bijlage);
Aangezien artikel 140/124-06/35 (uitgaven) geen krediet heeft en het ervan voorzien zou
moeten worden ten belope van bij benadering € 3.400.000;
Overwegende dat artikel 249, § 1 - 2e lid van de nieuwe gemeentewet bepaalt: " De
gemeenteraad kan echter voorzien in uitgaven die door dwingende en onvoorziene
omstandigheden worden vereist, mits hij daartoe een met redenen omkleed besluit neemt.
Wanneer het geringste uitstel onbetwistbaar schade zou veroorzaken, kan het college van
burgemeester en schepenen onder eigen verantwoordelijkheid in de uitgave voorzien,
onder verplichting om zonder verwijl daarvan kennis te geven aan de gemeenteraad, die
besluit of hij met die uitgave al dan niet instemt.";
Aangezien dit artikel gecompenseerd zal worden door het begrotingsartikel van uitgaven
140/465-48/35 van de gewone dienst dat reeds aangemaakt werd op dezelfde rechtsgrond
voor het dienstjaar 2021 en bestemd is om onder andere de gelijkwaardige subsidie van de
GGC te ontvangen, hetzij € 3.400.000,
Beslist :

het budget van het vaccinatiecentrum, geraamd op € 3.400.000 te boeken onder
artikel 140/124-06/35, goed te keuren;

de hoogdringendheid voorzien in artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet in te
roepen om artikel 140/124-06/35 (gewone uitgaven) aan te maken, artikel 140/465-
48/35 (gewone ontvangsten) werd overigens al aangemaakt;

de uitgave geraamd op € 3.400.000 toe te staan.

De Raad keurt het punt goed.
41 stemmers : 41 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Arrêté réquisition croix-rouge.pdf

 

 

Crise COVID.- Campagne de vaccination.- Ouverture d’un call-center communal.-
Convention d’occupation précaire.

Le Conseil,
Vu la décision de principe du Collège du 5 mars d’ouvrir en urgence un centre de
vaccination rue Egide Van Ophem, 110 à la date du 22 mars 2021;
Considérant qu’il conviendrait de créer un «call center» spécifique au centre de vaccination
d’Uccle suite à la décision du Collège du 16 mars 2021 d’octroyer des chèques-taxis à un
public-cible d’environ 4.000 personnes et aux atermoiements de la campagne de
vaccination (bugs informatiques, retards d'approvisionnement en vaccins, numéro d’appel
régional saturé, système de convocations hasardeux,...);
Attendu que ce «call center» entraînerait la location de quatre bureaux dans l’Espace 110
dont la superficie totale avoisinerait les 50 m², soit un loyer mensuel de 366 € au regard
d’une convention d’occupation précaire signée avec le gestionnaire des lieux,
Décide d’approuver la convention d’occupation précaire en annexe avec le gestionnaire de
l’Espace 110 (rue Egide Van Ophem, 110) destinée à l’implantation d’un «call center»
spécifique à Uccle.

• 

• 

• 
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25.03.2021/A/0011

Le Conseil approuve le point.
41 votants : 41 votes positifs.

COVID-crisis.- Vaccinatiecampagne.- Opening van een gemeentelijk call-center.-
Precaire gebruiksovereenkomst.

De Raad,
Gelet op de principebeslissing van het college van 5 maart om dringend een
vaccinatiecentrum te openen in de Egide Van Ophemstraat 110 op 22 maart 2021;
Overwegende dat het gepast is een specifiek callcenter te voorzien voor het
vaccinatiecentrum van Ukkel ingevolge de beslissing van het college van 16 maart 2021 tot
toekenning van taxicheques aan een doelpubliek van ± 4.000 personen en voor problemen
met de vaccinatiecampagne (informaticabugs, vertragingen bij leveringen van vaccins,
verzadiging gewestelijk telefoonnummer, problemen met het oproepingssysteem, ...);
Aangezien dit callcenter de huur omvat van vier kantoren in Espace 110 met een totale
oppervlakte van ± 50 m², voor een maandelijkse huur van € 366 middels een precaire
bezettingsovereenkomst ondertekend met de beheerder van de plaatsen;
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de precaire bezettingsovereenkomst in de bijlage
met de beheerder van Espace 110 (Egide Van Ophemstraat 110) voor de organisatie van
een specifiek callcenter in Ukkel.

De Raad keurt het punt goed.
41 stemmers : 41 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
20210325100614741.pdf

 

 

Crise COVID.- Centre de vaccination.- Ouverture d’un «call-center».- Modalités
pratiques.- Application de l’article 249, § 1 de la nouvelle loi communale.

Le Conseil,
Vu la décision de principe du Collège du 5 mars d’ouvrir en urgence un centre de
vaccination rue Egide Van Ophem, 110 à la date du 22 mars 2021;
Attendu que la création d’un «call center» entraînerait la location de quatre bureaux dans
l’Espace 110 dont la superficie avoisinerait les 50 m², soit un autre loyer mensuel de 366 €
au regard d’une deuxième convention d’occupation à signer avec le gestionnaire des lieux
et qui doit encore être signée par les deux parties avant d'être soumise au Conseil
communal;
Attendu qu’il y a lieu pour honorer le coût du loyer, sur base de l’article 249 de la nouvelle
loi communale, d’utiliser l’article budgétaire 140/126-01/35 du service ordinaire pour
l’exercice 2021 pour une somme totale approximative de 3.300 €;
Vu l’offre du service technique de la Croix-Rouge du 14 mars de déployer techniquement
ce «call center» dans le centre-même pour le prix de 6.213,35 € TVAC (installation,
câblage,…) augmenté d’une dépense mensuelle de 303,71 € TVAC (abonnements divers:
numéro d’appel, ligne internet,,...), à charge de la commune (annexe);
Attendu que la dépense globale estimée à 8.946,74 € TVAC pourrait être imputée à l’article
140/124-06/35 déjà utilisé pour les autres factures de la Croix-Rouge, sur base de l’article
249 de la nouvelle loi communale;
Considérant que notre service des Nouvelles Technologies devrait équiper le «call center»

28/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



de 6 ordinateurs avec écrans et casques;
Vu les difficultés rencontrées actuellement pour recruter des étudiants affectés à différentes
tâches (gestion des flux à la Maison communale, activités parascolaires,…), il conviendrait
d’engager six agents administratifs, sur base de l’article 249 de la nouvelle loi communale
du service ordinaire pour l’exercice 2021, destinés à répondre aux interrogations relatives
au transport des personnes à mobilité réduite vers et depuis les centres de vaccination ainsi
qu’aux questions secondaires sans cesse grandissante de la population uccloise par le biais
d’un article budgétaire spécial COVID (140/111-05/35) éligible à subsidiation par une
autorité supérieure;
Considérant que, d’ici à ce que ces engagements soient effectifs, il appert que trois
membres du personnel communal soient disposés à assumer le rôle de «call takers» sur
place,
Décide :

de prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins,
relative à l’application de l’article 249, § 1 de la nouvelle loi communale et
d'admettre les dépenses s'y rapportant;

de louer quatre bureaux dans l’Espace 110 pour y implanter un « call center »
spécifique à Uccle et d’en assumer le loyer à hauteur de 3.300 €/mois à imputer sur
l’article 140/126-01/35;

de charger la Croix-Rouge de la mise en place technique de la centrale
téléphonique pour un montant total de 8.946,74 € à imputer sur l’article 140/124-
06/35;

de charger notre service des Nouvelles Technologies de l’équiper de 6 ordinateurs
complets;

de procéder au recrutement de trois agents administratifs (niveau D ou C) chargés
du «call taking» sur place pour un montant total de 75.000 € à imputer sur l’article
140/111-05/35, puis d'évaluer si ce recrutement doit être élargi;

d’y affecter trois membres du personnel communal en attendant les résultats dudit
recrutement.

Le Conseil approuve le point.
41 votants : 40 votes positifs, 1 abstention.
Abstention : Emmanuel De Bock.

COVID-crisis.- Vaccinatiecentrum.- Opening van een callcenter.- Praktische
modaliteiten.- Toepassing van artikel 249, § 1 van de nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Gelet op het principebesluit van het college van 5 maart om op 22 maart 2021 dringend een
vaccinatiecentrum te openen in de Egide Van Ophemstraat 110;
Aangezien de oprichting van een callcenter de huur van vier kantoren in Espace 110
waarvan de totale oppervlakte 50 m² benadert met zich mee zou brengen, hetzij een
maandelijkse huur van € 366 ten aanzien van een tweede gebruiksovereenkomst te
ondertekenen met de beheerder van de plaatsen en die door de beide partijen ondertekend
moet worden voordat ze aan de gemeenteraad voorgelegd wordt;
Aangezien begrotingsartikel 140/126-01/35 van de gewone dienst voor het dienstjaar 2021
gebruikt moet worden om de kosten van deze huur voor een totaalbedrag van ongeveer
€ 3.300 te betalen, op basis van artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op het aanbod van de technische dienst van het Rode Kruis van 14 maart om dit

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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callcenter technisch uit te rollen in het centrum zelf voor de prijs van € 6.213,35 incl. btw
(installatie, bekabeling, ...), verhoogd met een maandelijkse uitgave van € 303,71 incl. btw
(diverse abonnementen: telefoon, internet, ...) ten laste van de gemeente (bijlage);
Aangezien de totale uitgave geraamd op € 8.946,74 incl. btw geboekt zou kunnen worden
op artikel 140/124-06/35, dat reeds gebruikt wordt voor de andere facturen van het Rode
Kruis, op basis van artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet;
Overwegende dat onze dienst Nieuwe Technologieën het callcenter zou moeten uitrusten
met 6 computers met schermen en headsets;
Gelet op de moeilijkheden die momenteel ondervonden worden om studenten voor
verschillende taken aan te werven (beheer van de toestroom in het gemeentehuis,
bijschoolse activiteiten, ...), zouden er zes administratieve ambtenaars aangeworven
moeten worden op basis van artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet van de gewone
dienst voor het dienstjaar 2021, bestemd om te antwoorden op de vragen over het vervoer
van personen met beperkte mobiliteit van en naar de vaccinatiecentra en op de steeds
toenemende bijkomstige vragen van de Ukkelse bevolking door middel van een speciaal
begrotingsartikel COVID (140/111-05/35), dat in aanmerking komt voor een subsidiëring
door een hogere overheid;
Overwegende dat tegen dat deze aanwervingen effectief zijn, blijkt dat drie leden van het
gemeentepersoneel bereid zijn om de rol van calltaker ter plaatse op te nemen,
Beslist :

Kennis te nemen van de beslissing van het college van burgemeester en schepenen
met betrekking tot de toepassing van artikel 249 §1 van de Nieuwe Gemeentewet en
in te stemmen met de uitgaven die ermee gepaard gaan;

Vier kantoren in Espace 110 te huren om er een specifiek callcenter voor Ukkel te
vestigen en de huurprijs ervan ten belope van € 3.300/maand op zich te nemen, te
boeken op artikel 140/126-01/35;

Het Rode Kruis te belasten met de technische installatie van de telefooncentrale
voor een totaalbedrag van € 8.946,74, te boeken op artikel 140/124-06/35;

Onze dienst Nieuwe Technologieën ermee te belasten ze uit te rusten met 6
volledige computers;

Over te gaan tot de aanwerving van drie administratieve ambtenaars (niveau D of
C) belast met de calltaking ter plaatse voor een totaalbedrag van € 75.000, te boeken
op artikel 140/111-05/35, en daarna te beoordelen of deze aanwerving uitgebreid
moet worden;

Drie leden van het gemeentepersoneel ervoor aan te stellen in afwachting van de
resultaten van deze aanwerving.

De Raad keurt het punt goed.
41 stemmers : 40 positieve stemmen, 1 onthouding.
Onthouding : Emmanuel De Bock.

1 annexe / 1 bijlage
CVU Offre croix rouge call center sur Uccle- Collège 16-3.docx

 

Hans Marcel Joos Van de Cauter entre en séance / treedt in zitting.  
 

 

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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25.03.2021/A/0012

DÉPARTEMENT ESPACE PUBLIC - DEPARTEMENT OPENBARE RUIMTE

Mobilité - Mobiliteit
 

Convention relative aux modalités de la délégation et aux engagements respectifs de
l’agence du stationnement et de la commune d’Uccle en matière de réalisation des
missions de gestion et d’exploitation des équipements de stationnement vélos de
longue durée en voirie et hors voirie.

Le Conseil,
Vu l’ordonnance du 22 janvier 2009 portant organisation de la politique du stationnement
et création de l'Agence du stationnement de la Région de Bruxelles-Capitale, ci-après
« l’ordonnance du 22 janvier 2009»;
Vu l’arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 18 juillet 2013 portant
le volet règlementaire du Plan Régional de Politique de Stationnement, ci-après « l’arrêté »
ou « le PRPS» ;
Considérant que l’ordonnance du 22 janvier 2009 a pour ambition d’harmoniser la
politique du stationnement sur l’ensemble du territoire de la Région de Bruxelles-Capitale
en assurant la cohérence de toutes les décisions prises ou à prendre en la matière, tant par
la Région que par les communes;
Considérant qu’en vertu de cette ordonnance, l’Agence a pour mission d’exécuter la
politique de stationnement de la Région et d’en assurer le bon fonctionnement, qu’à cet
effet, l’Agence est chargée des missions qui lui sont conférées par l’ordonnance;
Considérant que figure parmi ces missions celle relative au « développement d’une offre
de parkings pour vélos, motocyclettes et vélomoteurs sécurisés, publics et couverts,
adaptés aux différents besoins en la matière »;
Considérant que le PRPS a pour ambition de faire appliquer les principes énoncés dans
l’ordonnance en matière de stationnement vélo de longue durée en voirie et hors voirie;
Considérant qu’en vertu de l’article 23 du PRPS, l’Agence peut accompagner l’installation
de ce type de dispositif et, le cas échéant, se charger de leur installation;
Considérant qu’en vertu du PRPS, il y a lieu d’entendre par « équipements de
stationnement vélo de longue durée en voirie et hors voirie » les dispositifs de type : box à
vélos, consignes à vélos intérieures, consignes à vélos extérieures, locaux à vélos;
Considérant que l’accès à ces dispositifs n’est pas en libre-service;
Considérant qu’ils sont sécurisés par un système de contrôle d’accès;
Considérant qu’en date du 26 juin 2020, l’a.s.b.l. Cyclo a, d’une part, vendu à l’Agence
l’ensemble des infrastructures qu’elle a acquises ainsi que la base de données clients et les
procédures de gestion des emplacements dédiés aux vélos et, d’autre part, transféré à
l’Agence l’ensemble des contrats de services et de fourniture conclus par Cyclo;
Considérant que l’Agence et la Commune souhaitent collaborer étroitement dans la
détermination du lieu de placement des dispositifs de longue durée en voirie et hors voirie
afin de permettre à l’Agence de remplir au mieux sa mission, conformément à
l’ordonnance du 22 janvier 2009 et au PRPS;
Considérant que c’est dans ce contexte que l’Agence et la Commune définissent les
modalités et leurs engagements respectifs quant aux missions de gestion et d’entretien des
dispositifs de stationnement vélo de longue durée en voirie et hors voirie;
Considérant que l’Agence et la Commune collaborent étroitement dans la détermination du
lieu de placement des dispositifs de longue durée en voirie et hors voirie afin de permettre
à l’Agence de remplir au mieux sa mission, conformément à l’ordonnance et à l’arrêté;
Considérant que la Commune délègue à l’Agence les missions d’exploitation et d’entretien
des dispositifs de stationnement vélo de longue durée en voirie et hors voirie dont elle est
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propriétaire et présents sur son territoire;
Considérant que l’exploitation et d’entretien des dispositifs de stationnement vélo de
longue durée en voirie et hors voirie sera effective à dater du lendemain du jour de
signature de la convention;
Considérant que l’Agence prendra en charge la récolte de l’ensemble des demandes des
personnes désirant bénéficier d’un emplacement de stationnement vélo, de la gestion des
abonnements, de la gestion des paiements, du contrôle de l’utilisation des emplacements,
de la gestion administrative, de l’entretien;
Considérant que l’Agence et la Commune ont un accès aux données liées à l’exploitation
des dispositifs;
Considérant que l’ensemble des recettes générées par l’exploitation des dispositifs de
stationnement vélo de longue durée reviendront à l’Agence,
Décide d'approuver la convention en annexe.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Overeenkomst betreffende de delegatiemodaliteiten en de respectieve verbintenissen
van het Parkeeragentschap en van de gemeente Ukkel inzake de uitvoering van de
taken voor het beheer en de exploitatie van de fietsparkeervoorzieningen voor
langdurig parkeren op en buiten de openbare weg.

De Raad,
Gelet op de ordonnantie van 22 januari 2009 houdende de organisatie van het parkeerbeleid
en de oprichting van het Brussels Hoofdstedelijk Parkeeragentschap, hierna "de
ordonnantie van 22 januari 2009";
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 18 juli 2013 houdende
het reglementaire luik van het Gewestelijk Parkeerbeleidsplan, hierna "het besluit" of "het
GPBP";
Overwegende dat de ordonnantie van 22 januari 2009 de harmonisatie van het
parkeerbeleid op het volledige grondgebied van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest tot
doel heeft door de samenhang te verzekeren tussen alle genomen of te nemen beslissingen
ter zake, zowel door het gewest als door de gemeenten;
Overwegende dat het Agentschap krachtens deze ordonnantie de opdracht heeft om het
parkeerbeleid van het gewest ten uitvoer te brengen en de goede werking ervan te
verzekeren en dat het Agentschap daartoe belast is met de taken die de ordonnantie hem
toevertrouwt;
Overwegende dat een van deze taken "de ontwikkeling van een aanbod aan beveiligde,
publieke en overdekte stallingen voor bromfietsen, motorfietsen en fietsen die aangepast
zijn aan de verschillende behoeften ter zake" betreft;
Overwegende dat het GPBP tot doel heeft om de principes te doen toepassen die in de
ordonnantie inzake het langdurig parkeren van fietsen op en buiten de openbare weg
uiteengezet worden;
Overwegende dat het Agentschap op grond van artikel 23 van het GPBP de installatie van
dit type van voorzieningen mag begeleiden en zich in voorkomend geval zelf mag
bezighouden met de installatie ervan;
Overwegende dat op grond van het GPBP onder "voorzieningen voor langparkeren van
fietsen op en buiten de openbare weg" dient te worden verstaan: voorzieningen van het
type fietsboxen, beveiligde fietsenstallingen binnen, beveiligde fietsenstallingen buiten,
fietslokalen;
Overwegende dat de toegang tot deze voorzieningen niet met zelfbediening is;
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Overwegende dat ze via een toegangscontrolesysteem beveiligd worden;
Overwegende dat de vzw Cyclo op 26 juni 2020 enerzijds alle infrastructuren die ze
aangeschaft heeft, de databank van de klanten en de beheerprocedures van de plaatsen
bestemd voor fietsen aan het Agentschap verkocht heeft en anderzijds alle dienst- en
leveringscontracten gesloten door Cyclo aan het Agentschap overgedragen heeft;
Overwegende dat het Agentschap en de gemeente nauw wensen samen te werken bij de
bepaling van de locatie van de voorzieningen voor langdurig parkeren op en buiten de
openbare weg zodat het Agentschap zijn opdracht zo goed mogelijk kan vervullen,
overeenkomstig de ordonnantie van 22 januari 2009 en het GPBP;
Overwegende dat het Agentschap en de gemeente in deze context de modaliteiten en hun
respectieve verbintenissen bepalen voor de opdrachten voor het beheer en het onderhoud
van de fietsparkeervoorzieningen voor langdurig parkeren op en buiten de openbare weg;
Overwegende dat het Agentschap en de gemeente nauw samenwerken bij de bepaling van
de locatie van de voorzieningen voor langdurig parkeren op en buiten de openbare weg
zodat het Agentschap zijn opdracht zo goed mogelijk kan vervullen, overeenkomstig de
ordonnantie en het besluit;
Overwegende dat de gemeente de opdrachten van exploitatie en onderhoud van de
fietsparkeervoorzieningen voor langdurig parkeren op en buiten de openbare weg waarvan
ze eigenaar is en die op haar grondgebied aanwezig zijn aan het Agentschap delegeert;
Overwegende dat de exploitatie en het onderhoud van de fietsparkeervoorzieningen voor
langdurig parkeren op en buiten de openbare weg in werking treden vanaf de dag na de dag
van ondertekening van de overeenkomst;
Overwegende dat het Agentschap alle aanvragen van personen die gebruik wensen te
maken van een fietsparkeerplaats, het beheer van de abonnementen, het beheer van de
betalingen, de controle op het gebruik van de plaatsen, het administratief beheer en het
onderhoud voor zijn rekening neemt;
Overwegende dat het Agentschap en de gemeente toegang hebben tot de gegevens die
gekoppeld zijn aan de exploitatie van de voorzieningen;
Overwegende dat alle inkomsten door de exploitatie van de fietsparkeervoorzieningen voor
langdurig parkeren toekomen aan het Agentschap,
Beslist de overeenkomst in de bijlage goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20210205 Projet_convention_communes_VFinale_NL.pdf, 20210205
Projet_convention_communes_VFinale_FR.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AMÉNAGEMENT DU TERRITOIRE ET POLITIQUE FONCIÈRE -
DEPARTEMENT RUIMTELIJKE ORDENING EN GRONDBELEID

Rénovation urbaine - Stadsvernieuwing
 

Rénovation Urbaine.- Convention avec le Gouvernement de la Région de Bruxelles-
Capitale octroyant une subvention à la Commune d'Uccle pour son programme dans
le cadre de la Politique de la Ville 2021-2025.- Bibliothèque du Merlo et atelier vélo.
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Le Conseil,
Vu l’Ordonnance organique de la revitalisation urbaine du 6 octobre 2016, spécialement
l’article 60;
Vu l’Arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale portant exécution de
l’ordonnance organique de revitalisation urbaine et adoptant la « zone de revitalisation
urbaine », dite « ZRU 2016 », du 10 novembre 2016;
Vu l’Arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale relatif à la Politique de
la Ville du 19 janvier 2017, spécialement l’article 23;
Vu la délibération du Collège 38038 du 24 novembre 2020;
Vu l’Arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale octroyant une
subvention de 577.806,81 € à la Commune d’Uccle dans le cadre du programme
pluriannuel 2021-2025 « Politique de la Ville par le développement des quartiers », du 25
février 2021;
Considérant le courrier du cabinet du Ministre-président Rudy Vervoort du 28 février
2021,
Décide de marquer son accord sur la convention.

 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Stadsvernieuwing.- Overeenkomst met de Brusselse Hoofdstedelijke Regering tot
toekenning van een subsidie aan de gemeente Ukkel voor het programma in het kader
van het Stadsbeleid 2021-2025.- Bibliotheek Merlo en fietswerkplaats.

De Raad,
Gelet op de organieke ordonnantie betreffende de stedelijke herwaardering van 6 oktober
2016, in het bijzonder artikel 60;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering tot uitvoering van de
organieke ordonnantie houdende organisatie van de stedelijke herwaardering en tot
aanname van het "stedelijk herwaarderingsgebied", afgekort tot "SHG 2016", van
10 november 2016;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering inzake het Stadsbeleid van
19 januari 2017, in het bijzonder artikel 23;
Gelet op de beraadslaging van het college 38038 van 24 november 2020;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering tot toekenning van een
subsidie van € 577.806,81 aan de gemeente Ukkel in het kader van het
meerjarenprogramma 2021-2025 "Stadsbeleid door wijkontwikkeling" van 25 februari
2021;
Overwegende de brief van het kabinet van minister-president Rudi Vervoort van
28 februari 2021,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de overeenkomst.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

3 annexes / 3 bijlagen
RU104_PDV2_CONVENTIE_Aanbevelingen-voordwaarden_20210228.pdf,
RU104_CIN_MINPRES_20210228.pdf, RU104_PDV2_CONVENTIE_20210228.pdf
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Propriétés communales - Gemeente-eigendommen
 

Propriétés communales.- Cours de Promotion Sociale d’Uccle.- Prolongation du bail
en cours de la maison sise 108, avenue Winston Churchill, pour les cours de jour.

Le Conseil,
Vu la nouvelle loi communale, spécialement l’article 232;
Vu la délibération n° 016/24.10.2019/A/0013 par laquelle le Conseil communal a décidé
notamment la prise en location du bâtiment situé avenue Churchill, 108, contre le paiement
moyennant un loyer de 4.990,00 € par mois, pour une durée de 2 ans, avec faculté de
prolongation tacite pour des périodes de 3 mois successives, en cas d’urgence impérieuse,
moyennant un préavis de 6 mois donné au bailleur;
Considérant que le Collège a validé en sa séance du 10 septembre 2019, le choix d’installer
les cours du CPSU dans une partie du bâtiment administratif situé rue Danse, 25, après la
libération de lieux de ceux-ci en 2021;
Considérant qu’en date du 18 décembre 2019 un bail a été signé entre la Commune et la
société le Guépard, pour l’installation de l’école CPSU dans un bâtiment situé avenue
Churchill, 108 à Uccle en attendant le déménagement de l’école vers le bâtiment avant
Danse 25;
Considérant que des travaux de réaménagement devront être effectués dans l’immeuble
Danse, 25, pour recevoir de manière correcte les étudiants;
Considérant que ces travaux devraient démarrer durant le printemps 2022 pour se terminer
à l’été 2023;
Considérant que le terme du bail en vigueur viendra à échéance le 31 janvier 2022;
Considérant qu’à cause de la pandémie et des retards accumulés sur le chantier, le
déménagement vers le bâtiment U a été reporté de plusieurs mois;
Considérant que les cours du jour de promotion sociale ne pourront donc être assurés de
manière sereine dans le bâtiment Danse, 25, avant le mois de septembre 2023, au plus tôt,
mais qu’ils doivent néanmoins se poursuivre entre-temps;
Considérant que le propriétaire-bailleur a accepté oralement que le bail soit prolongé
jusqu’à la fin de 2023;
Sur la proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide :
- de marquer son accord quant à la prolongation du bail en cours portant sur la maison
située avenue Churchill, 108, abritant les cours du jour du CPSU, du 1er février 2022
jusqu’au 31 décembre 2023;
- d’approuver le projet d’avenant à signer avec le propriétaire ;
- de charger le service des Propriétés communales de notifier la présente demande au
propriétaire-bailleur, à l’aide d’un courrier recommandé, six mois avant l’échéance du
terme contractuel.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Gemeente-eigendommen.- Cours de Promotion Sociale d’Uccle.- Verlenging van de
lopende huurovereenkomst van het huis in de Winston Churchilllaan 108 voor de
daglessen.

De Raad,
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Gelet op de nieuwe gemeentewet, inzonderheid op het artikel 232; 
Gelet op de beraadslaging nr. 016/24.10.2019/A/0013, waardoor de gemeenteraad meer
bepaald beslist heeft het huis in de Winston Churchilllaan 108 te huren middels de betaling
van een maandelijkse huur van € 4.990,00, voor een duur van 2 jaar, met de mogelijkheid
tot stilzwijgende verlenging voor opeenvolgende periodes van 3 maanden, in geval van
hoogdringendheid, middels een voorafgaande kennisgeving van 6 maanden aan de
verhuurder;
Overwegende dat het college in zitting van 10 september 2019 de keuze goedgekeurd heeft
om de lessen van de CPSU te laten doorgaan in een deel van het administratief gebouw in
de Auguste Dansestraat 25, na vrijgave van de lokalen ervan in 2021;
Overwegende dat er op 18 december 2019 een huurovereenkomst ondertekend werd tussen
de gemeente en de firma Le Guépard voor de vestiging van school CPSU in een gebouw in
de Winston Churchilllaan 108 te Ukkel in afwachting van de verhuizing van de school naar
het gebouw Danse 25 vooraan;
Overwegende dat er in het gebouw Danse 25 herinrichtingswerken verricht moeten worden
om de studenten correct te ontvangen;
Overwegende dat deze werken in de lente van 2022 zouden moeten aanvangen om te
eindigen in de zomer van 2023;
Overwegende dat de termijn van de geldende huurovereenkomst afloopt op 31 januari
2022;
Overwegende dat door de pandemie en de opgestapelde vertragingen op de werf de
verhuizing naar het gebouw U meerdere maanden uitgesteld is;
Overwegende dat de daglessen voor sociale promotie ten vroegste voor september 2023
dus niet rustig verzekerd kunnen worden in het gebouw Danse 25, maar dat ze echter
intussen voortgezet moeten worden;
Overwegende dat de eigenaar-verhuurder mondeling aanvaard heeft dat de
huurovereenkomst verlengd wordt tot eind 2023;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist :
- zijn goedkeuring te verlenen aan de verlenging van de lopende huurovereenkomst met
betrekking tot het huis in de Winston Churchilllaan 108, dat onderdak biedt aan de
daglessen van de CPSU, van 1 februari 2022 tot 31 december 2023;
- het ontwerp van bijvoegsel te ondertekenen met de eigenaar goed te keuren;
- de dienst Gemeente-eigendommen ermee te belasten de onderhavige vraag te betekenen
aan de eigenaar-verhuurder, aan de hand van een aangetekende brief, zes maanden voor
het verstrijken van de contractuele termijn.

 

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

3 annexes / 3 bijlagen
2021 Avenant bail 108 Churchill-CPSU-1.pdf, 2020 bail signé Churchill 108.pdf, 2021
Avenant bail 108 Churchill-CPSU-1_nl.pdf

 

 

Propriétés communales.- Nouveau Centre administratif de la Commune d’Uccle, rue
de Stalle, 77.- Affectation de l’ensemble du complexe immobilier au domaine public.
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Le Conseil,
Vu la nouvelle loi communale, spécialement l'article 117;
Vu la délibération n° 016/02.12.2014/A/0003 par laquelle le Conseil communal a décidé
d’acquérir, de la S.A. GDF SUEZ Energy Services International, ayant son siège boulevard
Simon Bolivar 34 à 1000 Bruxelles, les quatre immeubles de bureaux de l’ancien site
"Fabricom", situés rue Gatti de Gamond 254, actuellement rue de Stalle, 77, et édifiés sur
la parcelle cadastrée 6ème division, section A, sous le numéro 23 K3, l’ensemble
développant une superficie de 96 ares 10 centiares;
Considérant que la Commune d’Uccle est devenue pleine propriétaire de cet ensemble aux
termes d’un acte de vente passé le 18 décembre 2014, devant le Notaire Damien Hisette;
Que l’acquisition était poursuivie pour cause d’utilité publique, avec l’objectif, pour la
Commune d’Uccle, de regrouper ses services sur un même site et d’y établir son nouveau
Centre administratif;
Considérant que les travaux de transformations et d’aménagement spécial des lieux en vue
de permettre aux bâtiments visés plus haut, de répondre aux différentes missions liées au
service public, en ce compris la tenue régulière des séances des organes délibérants –
Collège échevinal et Conseil communal - sont en voie d’achèvement, et que le complexe
immobilier sera opérationnel avant la fin de 2021;
Qu’il convient d’affecter cet ensemble au domaine public;
Sur la proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide d’affecter dans sa totalité le complexe immobilier décrit ci-dessus et établi sur la
parcelle cadastrée 6ème division, section A, n° 23 K3, propriété de la Commune d’Uccle,
au domaine public du patrimoine communal.
 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Gemeente-eigendommen.- Nieuw administratief centrum van de gemeente Ukkel,
Stallestraat 77.- Bestemming van het volledige vastgoedcomplex tot het openbaar
domein.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, inzonderheid op het artikel 117;
Gelet op de beraadslaging nr. 016/02.12.2014/A/0003, waardoor de gemeenteraad beslist
heeft van de nv GDF SUEZ Energy Services International, met zetel te Simon
Bolivarlaan 34 te 1000 Brussel, de vier kantoorgebouwen van de voormalige Fabricomsite,
gelegen in de Gatti de Gamondstraat 254, momenteel Stallestraat 77, en gebouwd op het
gekadastreerd perceel 6e afdeling, sectie A, onder nummer 23 K3, met een totale
oppervlakte van 96 are 10 centiare, aan te schaffen;
Overwegende dat de gemeente Ukkel volle eigenaar van dit geheel geworden is luidens
een koopakte verleden op 18 december 2014 voor notaris Damien Hisette;
Dat de aankoop nagestreefd werd ten algemenen nutte, met als doelstelling voor de
gemeente Ukkel om haar diensten op een site te groeperen en er haar nieuw administratief
centrum te vestigen;
Overwegende dat de werken voor de verbouwing en de speciale inrichting van de plaatsen
om ervoor te zorgen dat de voornoemde gebouwen beantwoorden aan de verschillende
opdrachten die samenhangen met een openbare dienst, inclusief de regelmatige organisatie
van de zittingen van de beraadslagende organen - schepencollege en gemeenteraad -,
momenteel afgerond worden en dat het vastgoedcomplex operationeel zal zijn voor eind
2021;
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Dat dit geheel bestemd moet worden tot het openbaar domein;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist het hierboven beschreven vastgoedcomplex, gevestigd op het gekadastreerd perceel
6e afdeling, sectie A, nr. 23 K3, eigendom van de gemeente Ukkel, volledig te bestemmen
tot het openbaar domein van het gemeentelijk erfgoed.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
2014 10 02 Délib CC- achat complexe U-FR.pdf, Acte achat-expédi.+annexes-Not. Van
Halteren.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT ESPACE PUBLIC - DEPARTEMENT OPENBARE RUIMTE

Service vert - Groendienst
 

Concours étudiant pour le réaménagement du jardin du Doyenné.- Approbation de la
Convention, des prix et des dates du jury et de l'exposition.

Le Conseil,
Vu que le présent rapport au Conseil concerne le réaménagement et la réouverture du
jardin du Doyenné;
Vu que le Collège avait marqué son accord pour l'organisation de ce concours et avait
validé la liste des écoles à consulter ainsi que la composition du jury en date du 30 juin
2020;
Vu que le Collège avait validé les écoles participantes ainsi que le programme du concours
à leur transmettre en date du 26 janvier 2021;
Vu que dans le cadre de ce concours une convention engageant les différents intervenants a
été rédigée et vous est présentée pour approbation;
Vu que compte tenu de l'enjeu du concours, le Service Vert propose d'offrir plusieurs prix
aux lauréats, à savoir un premier prix et un ou deux prix du jury;
Vu que ces prix prendraient la forme de chèques commerces locaux valables sur Uccle et
d'une valeur équivalente à 500 € pour le premier prix et de 250 € pour les éventuels prix du
jury;
Vu que le Service Vert propose que la présentation des oeuvres concurrentes devant le jury
ait lieu en date du 11 juin 2021 dans les locaux de la Maison des Arts, date déjà
temporairement réservée;
Vu que les projets participants seraient également exposés au public durant le weekend
suivant la date du jury, à savoir les 12 et 13 juin;
Vu que suite à l’appel d’offres concernant la nouvelle affectation du la Justice de Paix sur
le parvis Saint-Pierre, l’ouverture des portes du Théâtre Le Public est prévue pour la saison
2023-2024;
Vu la volonté d’ouvrir à terme le Jardin de la Maison des Arts au public,
Décide :
- de valider la convention pour signature;
- de valider les prix et leurs montants;
- de valider la date du jury au 11 juin et de l'exposition des projets les 12 et 13 juin à la
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Maison des Arts.

M. Cools éprouve un certain malaise à l’égard de ce point.
Le Collège demande au Conseil communal d’approuver un concours étudiant pour le
réaménagement du Jardin du Doyenné, alors qu’il a déjà procédé au choix des écoles
participantes le 30 juin 2020.
Ce choix, limité à 2 écoles francophones et 2 écoles néerlandophones d’architectes-
paysagistes, est trop réduit et le Collège aurait dû soumettre le point au Conseil
communal, pour que l’assemblée puisse en débattre, et puis lancer l’appel.
Par ailleurs, le programme ne se limite pas à la rénovation du jardin du Doyenné puisqu’il
fait aussi allusion au réaménagement de la place Homère Goossens.
Est-il vraiment nécessaire de réaménager la place Homère Goossens, vu que des travaux y
ont été entrepris il y a quelques années, notamment la plantation d’arbres et le
remplacement de la dolomie par des pavés naturels ?
Vu que l’installation d’un piétonnier à Uccle-Centre est évoquée, le Collège aurait-il
l’intention de supprimer le marché bio du dimanche ? Les places de parking sont-elles
menacées ?
M. Cools ne remet pas en cause la consultation d’étudiants architectes-paysagistes mais
un réaménagement plus ample de l’espace public nécessiterait plutôt le recours à des
bureaux spécialisés et aux écoles d’architecture de l’ULB, Saint-Luc, Sint-Lukas, etc.
Ces réserves amènent le groupe Uccle en avant à s’abstenir sur ce point.
 
M. Hayette rejoint les inquiétudes de M. Cools.
Il ne lui semble pas possible de traiter de front le jardin du Doyenné et la place Homère
Goossens, et ce d’autant plus qu’un théâtre va s’y installer.
Par ailleurs, le programme du Collège manque d’ambition. La « short list » qui aurait dû
être transmise à un jury académique n’aurait pas dû être limitée aux écoles d’architectes-
paysagistes mais être étendue aux écoles d’architecture, aux entreprises et bureaux
spécialisés. De plus, cette démarche devrait être suivie d’une exposition de projets
remarquables, sous l’égide des services de Mme l’Echevine Ledan, au terme de laquelle la
population aurait émis un vote, car les habitants doivent pouvoir s’exprimer sur
l’aménagement du jardin du Doyenné.
Vu qu’il faut prendre garde à ne pas créer une concurrence déloyale envers les entreprises
uccloises et bruxelloises susceptibles d’être intéressées par un tel projet, il eût peut-être
été opportun de lancer un marché public sur le réaménagement de la place Homère
Goossens.
Sans être hostile au projet en soi, M. Hayette estime qu’il n’est pas assez abouti.
Le groupe socialiste s’abstiendra sur ce point.
 
M. Godefroid est partisan de ce projet, car il est extrêmement stimulant pour des étudiants
de réfléchir sur un projet concret.
De plus, les bureaux spécialisés ne participent à des concours d’architecture que
moyennant une rémunération sans commune mesure avec le prix susceptible d’être offert
par l’administration communale.
 
M. De Bock est partisan d’un élargissement du spectre de consultation pour ce type de
concours, qui ne doit pas être réservé aux étudiants.
 
Mme l’Echevine De Brouwer répond qu’il ne s’agit pas ici d’approuver un concours
étudiant en soi mais une convention avec certains établissements scolaires.
Le contact a été établi en juin dernier, car, vu l’ignorance des programmes de ces écoles,
notamment quant à l’organisation des travaux pratiques en septembre ou en janvier, il
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convenait d’anticiper.
Ce concours est avant tout un concours d’idées, une sorte de « brainstorming » à grande
échelle proposé à des étudiants, qui ne préjuge en rien des décisions futures (consultation
de bureaux spécialisés d’entreprises d’architecture, etc.), qui feront l’objet de discussions
ultérieures dans le cadre d’un budget.
Il semblait intéressant de permettre à de futurs architectes-paysagistes, dont beaucoup

travailleront dans la fonction publique, de s’exercer sur un cas concret dès leur 2ème bac.
Le choix s’est porté sur ces écoles, parce qu’elles dispensent une formation combinant
horticulture et architecture, particulièrement intéressante pour un site alliant espace vert
et espace public, dont on souhaite amplifier la végétalisation.
Il a semblé opportun d’étendre la réflexion des étudiants du jardin du Doyenné à la place
Homère Goossens, pour leur permettre d’appréhender les exigences d’un espace
caractérisé par sa mixité.
Le service vert a limité sa consultation à quatre écoles car ses effectifs l’empêchent de
consacrer trop de temps et d’énergie à ce projet-ci.
L’édition du mois prochain du magazine Wolvendael comportera un appel invitant trois
habitants du quartier à faire partie du jury.
Il va de soi qu’il est hors de question de supprimer le marché bio du dimanche ou les
places de parking.
 
M. Cools n’est pas convaincu par la réponse de Mme l’Echevine De Brouwer.
S’il fallait lancer ce processus au mois de juin derniers pour des raisons liées au timing de
l’année académique, pourquoi le Collège n’a-t-il pas présenté cette convention au Conseil
communal il y a un an ?
L’assemblée aurait débattu du choix des intervenants à sélectionner et de l’opportunité
d’associer le jardin du Doyenné et la place Homère Goossens dans le projet, alors qu’à
présent, elle est mise devant le fait accompli. Cette méthode est inacceptable.
En outre, le choix est trop limité, vu que sur les quatre écoles retenues, seulement deux ont
répondu. C’est d’autant plus incongru que le règlement du concours permet d’octroyer
jusqu’à trois prix.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 37 votes positifs, 5 abstentions.
Abstentions : Marc Cools, Bernard Hayette, Véronique Lederman-Bucquet, Cédric Didier
Norré, Hans Marcel Joos Van de Cauter.

Studentenwedstrijd voor de herontwikkeling van de tuin van de Dekenij.-
Goedkeuring van de overeenkomst, de prijzen en de data van de jurybslissing en de
tentoonstelling.

De Raad,
Aangezien het onderhavige verslag aan De Raad college betrekking heeft op de heraanleg
en de heropening van de tuin van de Dekenij;
Aangezien het college zijn goedkeuring verleend had voor de organisatie van deze
wedstrijd en de lijst met te raadplegen scholen en de samenstelling van de jury op 30 juni
2020 bekrachtigd had;
Aangezien het college de deelnemende scholen en het programma van de wedstrijd dat hen
bezorgd moest worden op 26 januari 2021 bekrachtigd had;
Aangezien in het kader van deze wedstrijd een overeenkomst ter verbinding van de
verschillende betrokken partijen opgesteld werd en u ter goedkeuring voorgelegd wordt;
Aangezien de Groendienst voorstelt meerdere prijzen aan de winnaars uit te reiken, meer
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bepaald een eerste prijs en een of twee prijzen van de jury, rekening houdend met de
uitdagingen van de wedstrijd;
Aangezien deze prijzen de vorm zouden aannemen van lokale handelscheques die geldig
zijn in Ukkel en een waarde hebben van € 500 voor de eerste prijs en € 250 voor de
eventuele prijzen van de jury;
Aangezien de Groendienst voorstelt dat de voorstelling van de deelnemende werken aan de
jury plaatsvindt op 11 juni 2021 in de lokalen van het Kunstenhuis, een datum die reeds
voorlopig gereserveerd werd;
Aangezien de deelnemende projecten eveneens aan het publiek tentoongesteld zouden
worden tijdens het weekend na de jurybeslissing, meer bepaald op 12 en 13 juni;
Aangezien dat na de oproep tot inschrijving voor de nieuwe bestemming van het
Vredegerecht op het Sint-Pietersvoorplein de opening van het Théâtre Le Public voorzien
wordt tijdens het seizoen 2023-2024;
Gelet op het voornemen om in de toekomst de tuin van het Kunstenhuis open te stellen
voor het publiek,
Beslist :
- de overeenkomst ter ondertekening te bekrachtigen;
- de prijzen en de bedragen ervan te bekrachtigen;
- de datum van de jurybeslissing op 11 juni en van de tentoonstelling van de projecten in
het Kunstenhuis op 12 en 13 juni te bekrachtigen.

De h. Cools uit enige ongerustheid over dit punt. Het college vraagt de gemeenteraad deze
wedstrijd goed te keuren terwijl de gemeenteraad op 30 juni 2020 al is overgegaan tot de
keuze van de deelnemende scholen. Deze keuze (max. 2 Franstalige en 2 Nederlandstalige
scholen van landschapsarchitecten) is te beperkt en het college had dit moeten voorleggen
aan de gemeenteraad.
 
Bovendien blijft het programma niet beperkt tot de renovatie van de tuin omdat het ook
betrekking heeft op de herinrichting van het Homère Goossensplein. Is het echt nodig om
het Homère Goossensplein opnieuw in te richten, aangezien daar enkele jaren geleden al
werkzaamheden zijn uitgevoerd (o.a. bomen vervangen en vervanging van dolomiet door
natuursteen)?
Is het College, nu de aanleg van een voetgangersbrug in Ukkel Centrum wordt besproken,
van plan de zondagse biomarkt af te schaffen? Zijn de parkeerplaatsen bedreigd?
Hij trekt de raadpleging van de studenten landschapsarchitectuur niet in twijfel maar een
grondige herinrichting van de openbare ruimte vereist eerder gespecialiseerde bureaus en
architectuurscholen van de ULB, Saint-Luc, Sint-Lukas, enz. Uccle en avant zal zich
daarom onthouden.
 
De h. Hayette is hier eveneens bezorgd over. Het lijkt hem niet mogelijk om de tuin en het
Homère Goossensplein tegelijk aan te pakken omdat daar een theater ingericht zal worden.
 
Bovendien ontbreekt het programma van het college aan ambitie. De short list die aan de
jury had moeten worden voorgelegd, mocht niet beperkt blijven tot scholen voor
landschapsarchitectuur maar had moeten worden uitgebreid tot architectuurscholen,
bedrijven en gespecialiseerde bureaus. Bovendien moest dit proces worden gevolgd door
een tentoonstelling van opmerkelijke projecten, met een stemming achteraf omdat de
inwoners zich moeten kunnen uitspreken over de ontwikkeling van deze tuin.
 
Om oneerlijke concurrentie te voorkomen was het beter geweest om een overheidsopdracht
te lanceren voor de herinrichting van het Homère Goossensplein. Hij is niet vijandig
tegenover het project op zich maar is van mening dat het onvoldoende is ontwikkeld. De PS
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zal zich onthouden.
 
De h. Godefroid is voorstander van het project omdat het een bijzondere stimulans is voor
de studenten. Gespecialiseerde bureaus nemen bovendien enkel deel aan
architectuurprijsvragen middels een vergoeding die niet in verhouding staat tot de prijs die
door het gemeentebestuur zou kunnen bieden.
 
De h. De Bock is voorstander van een verruiming van raadplegingen voor dit soort
wedstrijden die niet voorbehouden worden aan studenten.
 
Schepen De Brouwer antwoordt dat het niet gaat om de goedkeuring van een
studentenwedstrijd op zich maar om een overeenkomst met bepaalde scholen. Het contact
werd in juni ll. gelegd. Omdat het komende schoolprogramma nog niet gekend is, moest er
geanticipeerd worden.
 
Deze prijsvraag is in de eerste plaats een grootschalige brainstorming voor studenten en
loopt niet vooruit op toekomstige beslissingen (raadpleging van gespecialiseerde
architectenbureaus, enz.). Het leek interessant om toekomstige landschapsarchitecten te
laten oefenen met een concreet geval.
 
De keuze is op deze scholen gevallen omdat zij tuinbouw en architectuur combineren, wat
bijzonder interessant is voor een terrein waar groen en openbare ruimte worden
gecombineerd en waar we meer vegetatie wensen. Het leek aangewezen hen ook te laten
nadenken over het Homère Goossensplein om de eisen te begrijpen van een ruimte met een
gemengd karakter.
 
De Groendienst heeft zich bij de raadpleging beperkt tot vier scholen wegens tijdstekort
(personeelsbezetting).
In de volgende editie van de Wolvendael zal een oproep staan om drie buurtbewoners als
jury aan te kunnen stellen.
Er is geen sprake van schrapping van de biomarkt of parkeerplaatsen.
 
De h. Cools is niet overtuigd van het antwoord van de schepen. Als het nodig was dit
proces afgelopen juni te starten omwille van de timing van het academiejaar, waarom heeft
het college deze overeenkomst dan niet een jaar geleden aan de gemeenteraad voorgelegd?
Nu wordt de raad voor een voldongen feit geplaatst. Dit is onaanvaardbaar. Bovendien is
de keuze te beperkt omdat slechts twee van de vier geselecteerde scholen hebben
gereageerd, te meer omdat het wedstrijdreglement tot max. drie prijzen kan toekennen.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 37 positieve stemmen, 5 onthoudingen.
Onthoudingen : Marc Cools, Bernard Hayette, Véronique Lederman-Bucquet, Cédric
Didier Norré, Hans Marcel Joos Van de Cauter.

5 annexes / 5 bijlagen
Programme Concours Maison des Arts - 26.01.21.pdf, Convention Concours Maison des
Arts 23.02.21 NL.docx, Convention Concours Maison des Arts 23.02.21.pdf, Zône
d'intervention.pdf
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25.03.2021/A/0017

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES ÉDUCATIVES - DEPARTEMENT EDUCATIEVE ZAKEN

Education - Onderwijs
 

Cours de Promotion Sociale d'Uccle.- Convention de location HE2B.- Années
scolaires 2020-2021 et 2021-2022.

Le Conseil, 
Attendu qu'en séance du 6 octobre 1987, le Collège a décidé d'installer les cours
communaux de promotion sociale dans les locaux de la Haute Ecole de Bruxelles -
département De Fré - contre paiement d'un loyer fixé à 600.000 francs par an;
Que la HEB nous a transmis les conventions d'occupation pour les années scolaires
2020/2021 et 2021/2022;
Que le montant du loyer pour l'année scolaire 2020/2021 est de 36.067,77 €;
Que celui de l'année 2021/2022 est de 41.331,76 € et sera engagé ultérieurement,
Décide de marquer son accord sur les conventions d’occupation, le montant des loyers
pour les années 2020/2021 et 2021/2022, d'autoriser la dépense et la liquidation pour
l'année scolaire 2020/2021.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Cours de Promotion Sociale d'Uccle.- Huurovereenkomst HE2B.- Schooljaren 2020-
2021 en 2021-2022.

De Raad,
Aangezien in zitting van 6 oktober 1987 het College beslist heeft om de gemeentelijke
cursussen voor sociale promotie onder te brengen in de lokalen van de Haute Ecole de
Bruxelles - département De Fré - tegen de betaling van een huur vastgesteld op 600.000
frank per jaar;
Dat het HEB de bezettingsovereenkomsten voor de schooljaren nous a transmis les
conventions d'occupation pour les années scolaires 2020/2021 et 2021/2022 heeft
doorgestuurd;
Dat het bedrag van de huur voor het schooljaar 2020/2021 36.067,77 € bedraagt;
Dat deze voor het schooljaar 2021/2022 41.331,76 € bedraagt en later vastgelegd zal
worden,
Beslist zich akkoord te verklaren met de bezettingsovereenkomsten, het bedrag van de
huur voor de jaren 2020/2021 en 2021/2022, de uitgave en de betaling ervan toe te laten
voor het schooljaar 2020/2021.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
20-21 convention contrat location CPSU.pdf, 21-22 convention contrat location CPSU.pdf
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25.03.2021/A/0018

DÉPARTEMENT ESPACE PUBLIC - DEPARTEMENT OPENBARE RUIMTE

Propreté publique - Openbare reinheid
 

Mise à disposition d'armoires électriques à des fins artistiques.- Avenant à la
convention entre la commune d'Uccle et Sibelga.

Le Conseil,
Vu qu'en 2013 la commune d'Uccle a signé une convention de mise à disposition
d'armoires électriques à des fins artistiques avec Sibelga;
Vu que cette convention a permis au service de la propreté de lancer une campagne de
décoration de ces armoires situées sur l'espace public;
Etant donné que Sibelga procède à des nettoyages réguliers de ses armoires;
Vu que Sibelga a fait parvenir à notre administration communale un avenant à cette
convention qui stipule que notre commune s'engage à notifier à Sibelga la liste des
armoires concernées par la convention afin que ces armoires ne fassent pas l'objet d'un
nettoyage; 
Sur proposition du Collège,
Décide de marquer son accord sur l'avenant à la convention en annexe.
 
 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Het ter beschikking stellen van elektriciteitskasten voor artistieke doeleinden.-
Aanhangsel bij de overeenkomst tussen de gemeente Ukkel en Sibelga.

De Raad,
Aangezien de gemeente Ukkel in 2013 een overeenkomst met Sibelga ondertekend heeft
voor de terbeschikkingstelling van elektriciteitskasten voor artistieke doeleinden;
Aangezien de dienst Reinheid dankzij deze overeenkomst een campagne kon lanceren voor
de versiering van deze kasten in de openbare ruimte;
Aangezien Sibelga haar kasten regelmatig schoonmaakt;
Aangezien Sibelga aan ons gemeentebestuur een bijvoegsel bij deze overeenkomst bezorgd
heeft, dat bepaalt dat onze gemeente zich ertoe verbindt aan Sibelga de lijst mee te delen
met de kasten die bij de overeenkomst betrokken zijn, zodat deze kasten niet
schoongemaakt worden;
Op voorstel van het College,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan het bijvoegsel bij de overeenkomst in de bijlage.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Avenant convention Sibelga NL.pdf, Avenant convention Sibelga.pdf
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25.03.2021/A/0019

DÉPARTEMENT AFFAIRES CULTURELLES ET RÉCRÉATIVES - DEPARTEMENT
CULTURELE EN RECREATIEVE ZAKEN

Culture - Cultuur
 

Gemeentelijke Openbare Bibliotheek.- Réseau bruxellois des Bibliothèques publiques
néerlandophones.- Convention avec Cultuurconnect.

Le Conseil,
Vu que la Gemeentelijke Openbare Bibliotheek est raccordée depuis janvier 2006 au
Réseau Bruxellois des bibliothèques (BruNO);
Vu que, en sa séance du 29 avril 2013, le Collège a autorisé la collaboration de la
Gemeentelijke Openbare Bibliotheek avec la Vlaamse Gemeenschapscommissie dans le
cadre du projet « Mediargus – Piloot » (Gopress), que ce système permet aux utilisateurs
d’avoir accès de chez soi à Gopress ainsi qu’à d’autres services digitaux;
Attendu que dans ce cadre, la V.G.C. a délégué à l’A.S.B.L Cultuurconnect la gestion de
l’offre digitale des bibliothèques (Gopress, Fundels, e-books) et tout le système mis en
place afin de le rendre disponible au public;
Attendu que pour pouvoir continuer à faire usage de ces services ainsi que d’autres services
digitaux offerts aux abonnés, la commune doit également signer une convention avec
Cultuurconnect;
Attendu que Cultuurconnect tient également compte de l’évolution lié à la législation dans
la gestion des données à caractère privé;
Attendu que cette convention n’engendra pas de frais supplémentaires que ceux déjà prévus
au budget pour ces services;
Vu la convention en annexe,
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide de signer la convention ci-annexée relative au réseau bruxellois des bibliothèques
publiques néerlandophones avec l’A.S.B.L. Cultuurconnect.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Gemeentelijke Openbare Bibliotheek.- Brussels Netwerk Openbare bibliotheken.-
Overeenkomst met Cultuurconnect.

De Raad,
Aangezien dat het Gemeentelijke Openbare Bibliotheek sinds januari 2006 aangesloten is
aan het Brussels Netwerk Openbare Bibliotheken (BruNO);
Gezien dat, in zitting van 29 april 2013, het College toestemming heeft gegeven voor de
samenwerking van de Gemeentelijke Openbare Bibliotheek met het Vlaamse
Gemeenschapscommissie in het kader van het project ‘Mediargus – Piloot” (Gopress), dat
via dit systeem de gebruikers toegang krijgen van thuis uit tot Gopress en andere digitale
diensten;
Overwegende dat het V.G.C. in dit verband het beheer van het digitale offerte van de
bibliotheken (Gopress, Fundels, e-boeken) en het hele systeem dat is opgezet om het voor
het publiek beschikbaar te stellen aan het V.Z.W. CultuurConnect heeft gedelegeerd;
Aangezien dat, om gebruik te kunnen blijven maken van de huidigen digitale diensten en
andere die aan de abonnees worden aangeboden, moet er ook een overeenkomst met
CultuurConnect ondertekent worden;
Overwegende dat Cultuurconnect ook rekening houdt met de evolutie van de wetgeving op
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25.03.2021/A/0020

het gebied van het beheer van privégegevens;
Aangezien dat deze overeenkomst geen bijkomende kosten zal brengen dan die welke
reeds voor deze diensten zijn begroot;
Gezien de overeenkomst in bijlage,
Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen,
Besluit de hierbij gevoegde overeenkomst over het Brusselse Netwerk van de
Nederlandstalige openbare bibliotheken te ondertekenen met het V.Z.W. Cultuurconnect.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Overeenkomst Cultuurconnect.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Solidarité internationale - Internationale solidariteit
 

Solidarité internationale.- Mon école solidaire.- Paiement du subside à l’Ecole
Communale du Centre d’Uccle.

Le Conseil,
Vu l’accord de principe au lancement d’un appel à projet « Mon école solidaire » auprès
des écoles primaires et secondaires de la commune d’Uccle a été approuvé par le Collège
du 17 novembre 2020;
Vu que le règlement et le formulaire de l’appel à projets « Mon école solidaire » a été
approuvé par le Conseil communal du 17 décembre 2020;
Vu que le Conseil communal du 17 décembre 2020 a approuvé l’engagement de la somme
de 2.000,000 € sur l’article 15001/332-02/64 en vue de subsidier les projets soumis dans le
cadre de l’appel à projets;
Vu qu’une grille d’évaluation a été réalisée par l’administration pour permettre une analyse
efficace et objective des propositions reçues;
Vu que le montant du subside demandé autorisé était de minimum 200 € et de maximum
1.000 € affecté à un projet défini et non au fonctionnement des écoles concernées;
Vu que le Service Solidarité international a reçu une proposition de projet de la part du
directeur de l’Ecole Communale du Centre (Uccle), Monsieur Dominique Verlinden en vue
de subsidier une action d’éducation à la solidarité mondiale et solidaire (ECMS) en lien
avec le devoir de mémoire;
Vu que la demande de l’Ecole Communale du Centre respecte l’ensemble des critères
d’éligibilité de l’appel;
Vu que le projet proposé s’inscrit dans un travail de longue durée entamé par les élèves il y
a deux ans sur la Shoah suite à la découverte qu’un enfant juif a été caché dans l’école lors
de la seconde guerre mondiale et a pour objectif de promouvoir une société plus pacifique,
inclusive et juste tel que l’encourage le seizième objectif pour le développement durable
des Nations unies;
Vu que l’école demande à la Commune d’Uccle de prendre en charge des frais de

déplacements et les entrées de 24 élèves de 6ème primaire et deux personnes
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accompagnantes afin de visiter le Fort de Breendonk et la Caserne Dossin et d’acquérir un
livre en 25 exemplaires en vue de lectures collectives pour un montant de 1.000,00 €
(15001/332-02/64);
Vu qu’après approbation en Conseil communal, 80 % du montant du subside octroyé est
versé au demandeur et les 20 % restants seront versés dès réception des justificatifs des
dépenses, d’un rapport financier et d’un rapport d’activité au plus tard trois mois après la
finalisation du projet soutenu. La totalité du subside doit être dépensée au plus tard 12
mois après l’approbation en Conseil communal,
Décide d’autoriser le paiement du subside de 1.000,00 € (15001/332-02/64) à l’Ecole
Communale du Centre (Rue du Doyenné, 60 à 1180 Uccle) sur le compte en banque BE89
0682 0929 3085 intitulé « Ecole André Didier – Calevoet – Centre ».

 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Internationale Solidariteit.- Mijn solidaire school.- Betaling van de subsidie aan de
gemeenteschool Centre van Ukkel.

De Raad,
Gelet op het principeakkoord voor de lancering van een projectoproep "Mijn solidaire
school" bij de middelbare scholen van de gemeente Ukkel, goedgekeurd door het college
van 17 november 2020;
Aangezien het reglement en het formulier van de projectoproep "Mijn solidaire school"
door de gemeenteraad goedgekeurd werden op 17 december 2020;
Aangezien de gemeenteraad van 17 december 2020 de vastlegging van de som van
€ 2.000,00 op artikel 15001/332-02/64 goedgekeurd heeft om de projecten te subsidiëren
die ingediend worden in het kader van de projectoproep;
Aangezien er een evaluatierooster opgesteld werd door het bestuur om een doeltreffende en
objectieve analyse van de ingediende voorstellen mogelijk te maken;
Aangezien het toegestane gevraagde bedrag van de subsidie minstens € 200 en hoogstens
€ 1.000 beliep, bestemd voor een bepaald project en niet voor de werking van de betrokken
scholen;
Aangezien de dienst Internationale Solidariteit een projectvoorstel ontvangen heeft van
dhr. Dominique Verlinden, directeur van gemeenteschool Le Centre (Ukkel), om een actie
rond wereldburgerschapseducatie in verband met het eindwerk te subsidiëren;
Aangezien de vraag van gemeenteschool Le Centre alle criteria van de oproep om in
aanmerking te komen in acht neemt;
Aangezien het voorgestelde project past in een werk van lange duur over de Shoah dat twee
jaar geleden door de leerlingen begonnen werd na de ontdekking dat een joods kind tijdens
de Tweede Wereldoorlog in de school verstopt zat en als doelstelling heeft om een
vreedzamere, inclusievere en rechtvaardigere maatschappij te bevorderen, zoals de
aanmoediging van de zestiende doelstelling voor duurzame ontwikkeling van de Verenigde
Naties;
Aangezien de school aan de gemeente Ukkel vraagt om de verplaatsingskosten en de
toegangsprijs van 24 leerlingen van het zesde leerjaar en twee begeleiders om Fort
Breendonk en Kazerne Dossin te bezoeken en 25 exemplaren van een boek aan te schaffen
voor collectieve lezingen voor een bedrag van € 1.000 (15001/332-02/64) voor haar
rekening te nemen;
Aangezien na goedkeuring in de gemeenteraad 80 % van het bedrag van de toegekende
subsidie gestort wordt aan de aanvrager en de overige 20 % gestort zal worden na
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ontvangst van de bewijsstukken van de uitgaven, een financieel verslag en een
activiteitenverslag uiterlijk drie maanden na de afwerking van het ondersteunde project. De
volledige subsidie moet uiterlijk 12 maanden na de goedkeuring door de gemeenteraad
besteed worden;
Beslist de betaling van de subsidie van € 1.000,00 (15001/332-02/64) aan gemeenteschool
Le Centre (Dekenijstraat 60 te 1180 Ukkel) op bankrekening BE89 0682 0929 3085
genaamd "Ecole André Didier - Calevoet - Centre" toe te staan.

 

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
MES 2021 - Ecole du Centre - résumé pour RC (Nederlands).pdf, MES 2021 - Ecole du
Centre - résumé pour RC.PDF

 

 

 

Participation citoyenne - Burgerparticipatie
 

Participation citoyenne.- Subside « Coup de Pouce projet citoyen ».- Subsides aux
organismes au service des ménages.- Modification du règlement et du formulaire

Le Conseil,
Attendu qu’un Subside Coup de pouce projet citoyen a été lancé dans la commune en 2019
avec pour objectif de mettre à disposition une enveloppe budgétaire destinée aux projets
citoyens dans le but d’améliorer le cadre de vie des Ucclois et renforcer les liens entre
habitants dans un contexte de développement durable;
Attendu que depuis son lancement, le Subside Coup de Pouce a permis de soutenir 27
projets présentés par des comités de quartiers, des groupements de citoyens, des
associations de fait ou encore des A.S.B.L dans le cadre du règlement adopté en conseil
communal du 26 septembre 2019;
Attendu que le service participation citoyenne prévoit comme en 2020 le lancement de
deux appels à projets en avril et en septembre 2021;
Attendu que le calendrier exact de ces appels ainsi que l’engagement de la dépense du
subside pour l’année 2021 fera l’objet d’un rapport au Collège ultérieur;
Attendu que les échanges avec les citoyens et l’évaluation globale du budget participatif
2020 ont montré la pertinence de proposer dans le cadre du Subside coup de pouce des
subsides d’un montant plus élevé permettant aux citoyens de réaliser des projets de plus
grande envergure visant l’ensemble des ucclois et inscrits dans la durée;
Attendu qu’il est proposé de ce fait d’ajouter une catégorie de projets éligibles à un subside
d’un montant situé entre 1000 et 3000 euros dans le cadre du subside coup de pouce projet
citoyen;
Attendu qu’en vue de l’obtention de cette catégorie du subside, les porteurs devront
démontrer les facteurs de durabilité, la dimension collective et participative ainsi qu’un
budget détaillé comportant le montant et la nature de chaque dépense envisagée;
Attendu que le règlement et le formulaire modifiés annexés incluent des modifications
prenant en compte ces considérants et apportent des clarifications sur les thématiques
concernées par le dispositif, les conditions d’octroi des subsides, le budget des projets et
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les coûts éligibles,
Décide de valider les modifications apportées au règlement et au formulaire du subside
coup de pouce joints en annexe.
 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Burgerinspraak.- Subsidie "Ondersteuning burgerproject".- Subsidies aan
organisaties ten dienste van gezinnen.- Wijziging van het reglement en van het
formulier.

De Raad,
Aangezien in 2019 in de gemeente een subsidie Ondersteuning burgerproject gelanceerd
werd met als doel begrotingsmiddelen beschikbaar te stellen voor burgerprojecten om de
leefomgeving van de Ukkelaars te verbeteren en de banden tussen de bewoners te
versterken in een streven naar duurzame ontwikkeling;
Aangezien de ondersteuningssubsidie sinds haar lancering het mogelijk gemaakt heeft
27 projecten te ondersteunen die door wijkcomités, burgergroeperingen, feitelijke
verenigingen of vzw's voorgesteld werden in het kader van het reglement dat op
26 september 2019 goedgekeurd werd door de gemeenteraad;
Aangezien de dienst Burgerinspraak net als in 2020 de lancering van twee projectoproepen
voorziet in april en september 2021;
Aangezien de exacte planning van deze oproepen en de vastlegging van de uitgave van de
subsidie voor het jaar 2021 het voorwerp zullen uitmaken van een later verslag aan het
college;
Aangezien de uitwisselingen met de burgers en de globale evaluatie van het participatief
budget 2020 de relevantie aangetoond hebben om in het kader van de
ondersteuningssubsidie subsidies aan te bieden voor een hoger bedrag, waardoor de
burgers grootschaligere projecten kunnen realiseren die alle Ukkelaars beogen en in een
langetermijnvisie passen;
Aangezien hierdoor voorgesteld wordt om een categorie van projecten toe te voegen die in
aanmerking komen voor een subsidie voor een bedrag van € 1.000 tot € 3.000 in het kader
van de Subsidie ondersteuning burgerproject;
Aangezien de dragers de duurzaamheidsfactoren, de collectieve en participatieve dimensie
en een gedetailleerd budget met het bedrag en de aard van elke overwogen uitgave moeten
aantonen om deze categorie van de subsidie te verkrijgen;
Aangezien het bijgevoegde gewijzigde reglement en formulier wijzigingen bevatten die
rekening houden met deze overwegingen en verduidelijkingen bieden over de thema's die
bij de voorziening betrokken zijn, de toekenningsvoorwaarden van de subsidies, het budget
van de projecten en de kosten die in aanmerking komen,
Beslist de wijzigingen aan het reglement en formulier van de ondersteuningssubsidie in de
bijlage te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

5 annexes / 5 bijlagen
REGLEMENT subside coup de pouce projet citoyen 2021 modifié.docx, Formulaire
subside coup de pouce projet citoyen 2021_nl modifié.docx, REGLEMENT Subside Coup
de pouce 2021 modifié_nl.docx, Formulaire subside coup de pouce projet citoyen
2021.docx, Collège du 23 mars 2021 - Coup de pouce.docx
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DÉPARTEMENT RESSOURCES HUMAINES - DEPARTEMENT HUMAN RESSOURCES

Personnel - Personeel
 

COVID-19.- Mesures concernant le personnel communal.

Le Conseil,
Considérant l’urgence et le risque sanitaire que présente le coronavirus COVID-19 pour la
population belge;
Vu les mesures d’urgence prises à ce jour par le pouvoir fédéral;
Considérant que le Conseil des ministres du 12 février 2021 a approuvé un projet de
circulaire sur les mesures relatives à l’octroi d’une dispense de service aux membres de son
personnel pour se faire vacciner contre le COVID-19;
Vu que ces mesures s’appliquent aux agents contractuels et qu’il y a lieu, pour des raisons
d’équité, de prévoir les mêmes mesures pour les agents statutaires;
Considérant que l’employeur est confronté à une situation exceptionnelle qui justifie la
prise de mesures exceptionnelles dans l’intérêt de chaque membre du personnel communal;
Que sur base de ce qui a été décidé par le Conseil des ministres, il y a lieu d’accorder :

2 x ½ jour de dispense de service aux agents contractuels (maximum 2 x 3h45)
pour la vaccination en deux doses;

2 x ½ jour de dispense de service aux agents statutaires (maximum 2 x 3h45) pour
la vaccination en deux doses;

Que cette dispense de service sera accordée sur base d’une attestation délivrée par le centre
de vaccination;
Que cette dispense ne pourra pas être comptabilisée dans les prestations donnant droit aux
titres-repas;
Vu que cette proposition a été soumise et acceptée par le Collège du 9 mars 2021;
Vu que cette proposition a été soumise au Comité Particulier de Négociation du 11 mars
2021,
Décide d'accorder au personnel contractuel et statutaire 2 demi-jours de dispense
(maximum deux fois 3h45) afin de se faire vacciner contre le COVID-19. Ceux-ci ne
donneront pas droit à un titre-repas.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

COVID-19.- Maatregelen met betrekking tot het gemeentepersoneel.

De Raad,
Overwegende de hoogdringendheid en het gezondheidsrisico dat het coronavirus COVID-
19 voor de Belgische bevolking vertoont;
Gelet op de dringende maatregelen die vandaag getroffen werden door de federale
regering;
Overwegende dat de ministerraad van 12 februari 2021 een ontwerp van omzendbrief

• 

• 
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goedgekeurd heeft voor de maatregelen met betrekking tot een dienstvrijstelling voor de
personeelsleden om zich te laten vaccineren tegen COVID-19; 
Aangezien deze maatregelen van toepassing zijn op de contractuele ambtenaars en dat om
redenen van gelijkheid dezelfde maatregelen voorzien moeten worden voor de statutaire
ambtenaars;
Overwegende dat de werkgever geconfronteerd wordt met een uitzonderlijke situatie die
het treffen van uitzonderlijke maatregelen rechtvaardigt in het belang van elk lid van het
gemeentepersoneel;
Dat op basis van de beslissingen van de ministerraad het volgende toegekend moet worden
:

2 x ½ dag dienstvrijstelling voor de contractuele ambtenaars (maximum 2 x 3 uur
en 45 minuten) voor de vaccinatie in twee dosissen;

2 x ½ dag dienstvrijstelling voor de statutaire ambtenaars (maximum 2 x 3 uur en
45 minuten) voor de vaccinatie in twee dosissen;

Dat deze dienstvrijstelling toegekend zal worden op basis van een attest van het
vaccinatiecentrum;
Dat deze dienstvrijstelling niet meegerekend kan worden in de prestaties die recht geven op
maaltijdcheques;
Aangezien dit voorstel aan het college van 9 maart 2021 voorgelegd werd en erdoor
aanvaard werd;
Aangezien dit voorstel voorgelegd werd aan het bijzonder onderhandelingscomité van
11 maart 2021,
Beslist aan het contractueel en statutair personeel 2 halve dagen dienstvrijstelling
(maximum twee keer 3 uur en 45 minuten) toe te kennen om zich te laten vaccineren tegen
COVID-19. Deze geven geen recht op een maaltijdcheque.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

 

 

Règlement de travail.- Modifications.

Le Conseil,
Considérant que dans le cadre de la modernisation de notre administration et du service
aux citoyens, la proposition a été faite de supprimer le service d’été soit l’horaire réduit à 6
heures de prestations quotidiennes durant 7 semaines pendant les mois de juillet et août;
Vu que les modalités d’application de ce service sont arrêtées chaque année par le Collège;
Vu que ce service ne s’applique pas à l’ensemble des fonctions de l’administration;
Que pour les agents à qui ne s’appliquaient pas ce service, une compensation en congés
leur est accordée au prorata des jours réellement prestés avec un maximum de 7 jours soit
52h30;
Que de nombreuses dérogations sont introduites chaque année par certaines
fonctions/services (chefs de département, service Education, service des Sports, …);
Vu qu’en dehors du service d’été arrêté par le Collège, des mesures particulières en cas de
canicule sont prévues au règlement de travail (article 24);
Vu qu’un groupe de travail rassemblant des membres de l’autorité, des représentations
syndicales et du CPAS a été constitué;

• 

• 
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Vu qu’une proposition de compensation de la suppression du service d’été a été abordée;
Qu’un congé serait accordé au prorata de l’horaire presté avec un maximum de 7 jours
(52h30) pour un agent travaillant à temps-plein;
Que ces jours seraient ajoutés aux congés extraréglementaires et auraient une durée de
validité allant jusqu’au 30 avril de l’année qui suit;
Que le groupe de travail a accepté que cette proposition soit présentée au Collège;
Que les modifications sont présentées dans les documents en annexe (en rouge);
Vu que ces modifications ont été soumises et acceptées par le Collège du 2 mars 2021;
Vu que ces modifications ont été soumises au Comité Particulier de Négociation du 11
mars 2021 et ont fait l’objet d’un protocole d’accord,
Décide de modifier le règlement de travail tel que repris en annexe.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Arbeidsreglement.- Wijzigingen.

De Raad,
Overwegende dat in het kader van de modernisering van ons bestuur en van de
dienstverlening aan de burgers het voorstel gedaan werd om de zomerdienst te schrappen,
hetzij het werkrooster beperkt tot 6 uren dagelijkse prestaties gedurende 7 weken in de
maand juli en augustus;
Aangezien de toepassingsmodaliteiten van deze dienst jaarlijks door het college vastgelegd
worden;
Aangezien deze dienst niet van toepassing is op alle functies van het bestuur;
Aangezien aan de ambtenaars op wie deze dienst niet van toepassing was een compensatie
in verlof toegekend werd naar rato van de werkelijk gepresteerde dagen met een maximum
van 7 dagen, hetzij 52 uur en 30 minuten;
Aangezien jaarlijks talrijke afwijkingen ingediend worden door bepaalde functies/diensten
(departementshoofden, dienst Opvoeding, Sportdienst, ...);
Aangezien buiten de zomerdienst vastgelegd door het college bijzondere maatregelen in
geval van een hittegolf voorzien zijn in het arbeidsreglement (artikel 24);
Aangezien er een werkgroep samengesteld werd met leden van de overheid, de syndicale
vertegenwoordigingen en het OCMW;
Aangezien een voorstel tot compensatie voor de schrapping van de zomerdienst besproken
werd;
Aangezien er verlof toegekend zou worden naar rato van het gepresteerde werkrooster met
een maximum van 7 dagen (52 uur en 30 minuten) voor een voltijdse ambtenaar;
Aangezien deze dagen toegevoegd zouden worden aan het extralegaal verlof en een
geldigheidsduur zouden hebben tot 30 april van het volgende jaar;
Aangezien de werkgroep aanvaard heeft dat dit voorstel aan het college voorgesteld wordt;
Aangezien de wijzigingen voorgesteld zijn in de bijgevoegde documenten (in het rood);
Aangezien deze wijzigingen voorgelegd werden aan en aanvaard werden door het college
van 2 maart 2021;
Aangezien deze wijzigingen voorgelegd werden aan het Bijzonder Onderhandelingscomité
van 11 maart 2021 en het voorwerp uitgemaakt hebben van een protocolakkoord,
Beslist het arbeidsreglement zoals opgenomen in de bijlage te wijzigen.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
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Arbeidsreglement.pdf, Règlement de travail.pdf
 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Service juridique - Juridische dienst
 

Ordonnance de police adoptée par le Bourgmestre f.f. le 2 mars 2021 autorisant que
les séances du Collège des Bourgmestre et Echevins se tiennent de manière virtuelle
par vidéoconférence jusqu’au 1er avril 2021 inclus.- Confirmation.

Le Conseil,
Considérant que le Bourgmestre f.f. a adopté, en date du 2 mars 2021, une ordonnance de
police basée sur l’article 134 de la Nouvelle Loi Communale afin d’autoriser que les
séances du Collèges de Bourgmestre et Echevins se tiennent de manière virtuelle et ce,
pour des raisons de santé publique;
Considérant que dans le respect du dispositif de l’article 134 de la Nouvelle Loi
Communale, le Bourgmestre f.f. a communiqué sur le champ cette ordonnance de police en
la notifiant le 2 mars 2021 par la voie électronique, à chaque membre du Conseil
communal;
Que cette notification comprenait également « les motifs pour lesquels le Bourgmestre f.f.
 a cru devoir se dispenser de recourir au Conseil »;
Que la prise de cette décision devait en effet impérativement se faire avant la prochaine
séance du Collège des Bourgmestre et Echevins;
Que cette dernière se tenait durant l’après-midi même du mardi 2 mars 2021; que la
précédente ordonnance de police du 14 janvier 2021 autorisant que les séances du Collège
des Bourgmestre et Echevins se tiennent en virtuel prenait fin de plein droit le 1er mars
2021 à minuit;
Que cette ordonnance a été publiée le jour même de son adoption à savoir le 2 mars 2021,
Décide de confirmer l’ordonnance de police ci-annexée adoptée par le Bourgmestre f.f. en
date du 2 mars 2021  autorisant que les séances du Collège des Bourgmestre et Echevins se
tiennent de manière virtuelle par vidéoconférence jusqu’au 1er avril  2021 inclus.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Politieverordening aangenomen op 2 maart 2021 door de wnd. burgemeester die
toestaat dat de zittingen van het college van burgemeester en schepenen virtueel
gehouden worden via videoconferentie tot en met 1 april 2021.- Bekrachtiging.

De Raad,
Overwegende dat de wnd. burgemeester op 2 maart 2021 een politieverordening
aangenomen heeft gebaseerd op artikel 134 van de Nieuwe Gemeentewet om toe te staan
dat de zittingen van het college van burgemeester en schepenen virtueel gehouden worden
met het oog op de volksgezondheid;
Overwegende dat, in naleving van de bepaling van artikel 134 van de Nieuwe
Gemeentewet, de wnd. burgemeester deze politieverordening onmiddellijk
gecommuniceerd heeft door ze op 2 maart 2021 elektronisch te betekenen aan elk
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gemeenteraadslid;
Dat deze betekening eveneens "de redenen bevatte waarom de wnd. burgemeester meende
vrijgesteld te zijn van de raad";
Dat deze beslissing immers genomen moest worden voor de volgende zitting van het
college van burgemeester en schepenen; dat de volgende zitting plaatsvond op dinsdag
2 maart 2021 zelf in de namiddag; dat de vorige politieverordening van 14 januari 2021 die
toestaat dat de zittingen van het college van burgemeester en schepenen virtueel gehouden
worden van rechtswege afliep op 1 maart 2021 om middernacht;
Dat deze verordening gepubliceerd werd op de dag van aanname ervan, meer bepaald op
2 maart 2021,
Beslist de bijgevoegde politieverordening, aangenomen op 2 maart 2021 door de wnd.
burgemeester, die toestaat dat de zittingen van het college van burgemeester en schepenen
tot en met 1 april 2021 virtueel gehouden worden via videoconferentie, te bekrachtigen.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
Ordonnance de police signée du 02 03 2021 (NL).pdf, Ordonnance de police signée du 02
03 2021 (FR).pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT FINANCES - DEPARTEMENT FINANCIËN

Recette - Ontvangerij
 

Budget 2021.- Modification budgétaire extraordinaire urgente n° 1.

Le Conseil,
Vu des situations imprévues au niveau des dépenses extraordinaires, nous sommes
contraints de soumettre cette demande de modification budgétaire extraordinaire urgente;
Attendu que l'augmentation des dépenses est compensée par une augmentation équivalente
des recettes de financement;
Attendu que, par conséquent, ces modifications budgétaires sont sans effet sur le résultat
de l’exercice,
Décide d'approuver les modifications budgétaires extraodinaires urgentes n° 1.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Begroting 2021.- Dringende buitengewone begrotingswijziging nr 1.

De Raad,
Gelet de onverwachte situatie die zich voordoet op de buitengewone dienst, zien we ons
verplicht een aanvraag tot dringende begrotingswijziging op de buitengewone dienst voor
te leggen; 
Aangezien de stijging van de uitgaven door een gelijkwaardige stijging van de
financieringsinkomsten wordt ge com penseerd;
Aangezien deze begrotingswijzigingen dus geen impact op het resultaat van het dienstjaar
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hebben,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de dringende buitengewone begrotingswijzingen
nr 1.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

6 annexes / 6 bijlagen
Avis de la commission NL.pdf, Avis de la commission FR.pdf, MB 1 Extra NL.pdf, Annexe
MB 1 NL.pdf, MB 1 Extra FR.pdf, Annexe MB 1 FR.pdf

 

 

Convention entre la commune d'Uccle et le Fonds Régional de Refinancement des
Trésoreries Communales concernant l'octroi d'un prêt pour le financement du projet
d'une construction d'une nouvelle section à la crèche du Chat et de rénovation de la
partie existante de cette dernière.

Le Conseil,
Attendu qu'en date du 30 décembre 2020, le FRBRTC a reçu une copie de la délibération
au Collège désigant l'adjudicataire du marché, document requis par les dispositions de
l'arrêté du gouvernement du 25 juin 2020, destiné à financer certains investissements
communaux en 2021 et 2022;
Attendu, dès lors, qu'une convention entre la commune et le FRBRTC peut être conclue (cf
document,ci-joint);
Attendu que le montant du prêt pour le financement du projet de la crèche du Chat
(construction d'une nouvelle aile et rénovation de la partie existante) est de 770.000 €;
Attendu que le FRBRTC, dans un courrier du 1er mars 2021, demande de soumettre cette
convention au Conseil communal pour approbation et signature,
Décide de marquer son accord pour la conclusion d'une convention entre la commune et le
FRBRTC pour l'octroi d'un prêt afin de financer la construction d'une nouvelle aile et
reconstruction de la partie existante de la crèche du Chat et pour la signature de la
convention, ci-jointe.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Overeenkomst tussen de gemeente Ukkel en het Gewestelijk Herfinancieringsfonds
van de Gemeentelijke Thesaurieën met betrekking tot de toekenning van een lening
voor de financiering van het project voor de bouw van een nieuwe afdeling in
kinderdagverblijf Le Chat en de renovatie van het bestaande deel.

De Raad,
Aangezien het BGHGT op 30 december 2020 een kopie gekregen heeft van de
beraadslaging van het college tot aanstelling van de aannemer van de opdracht, document
vereist door de bepalingen van het besluit van de regering van 25 juni 2020, bestemd om
bepaalde gemeentelijke investeringen in 2021 en 2022 te financieren;
Aangezien er bijgevolg een overeenkomst tussen de gemeente en het BGHGT gesloten kan
worden (zie document in de bijlage);
Aangezien het bedrag van de lening voor de financiering van het project van
kinderdagverblijf Le Chat (bouw van een nieuwe vleugel en renovatie van het bestaande
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deel) € 770.000 beloopt;
Aangezien het BGHGT in een brief van 1 maart 2021 vraagt om deze overeenkomst ter
goedkeuring en ondertekening voor te leggen aan de Gemeenteraad,
Beslist zijn goedkeuring te verlenen aan de sluiting van een overeenkomst tussen de
gemeente en het BGHGT voor de toekenning van een lening om de bouw van een nieuwe
vleugel en de renovatie van het bestaande deel van kinderdagverblijf Le Chat te
financieren en aan de ondertekening van de bijgevoegde overeenkomst.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

3 annexes / 3 bijlagen
Notification_projets.pdf, UCL_Conv_Crèche du chat_FR.docx5442844412214307698.pdf,
UCL_Conv_Crèche du chat_NL.docx7232978758082766865.pdf

 

 

 

Taxes - Belastingen
 

Taxes.- Règlement portant des mesures de soutien économique dans le cadre de la
crise du coronavirus en faveur des entreprises débits de boissons et restaurants ainsi
que des entreprises exerçant un métier de contact, une activité récréative et
d’enseignement de conduite via le remboursement partiel de la part communale du
précompte immobilier pour l’exercice 2021.

Le Conseil,
Vu l’article 117 de la Nouvelle loi communale;
Vu l'arrêté ministériel du 18 octobre 2020 portant des mesures d'urgence pour limiter la
propagation du coronavirus COVID-19 ;
Vu l'arrêté ministériel du 28 octobre 2020 portant des mesures d'urgence pour limiter la
propagation du coronavirus COVID-19, ainsi que ses modifications subséquentes;
Vu l’Arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 26 janvier 2021
relatif à une aide aux entreprises exerçant un métier de contact, une activité récréative et
d’enseignement de conduite dans le cadre de la crise sanitaire du COVID-19;
Vu l’Arrêté du Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale du 12 novembre 2020
relatif à une aide aux entreprises débits de boissons et restaurants dans le cadre de la crise
sanitaire du COVID-19;
Que ces les mesures sanitaires adoptées par le gouvernement fédéral se sont traduites
concrètement par la prolongation de la fermeture des entreprises débits de boissons et
restaurants ainsi que la fermeture des entreprises exerçant un métier de contact, une
activité récréative et d’enseignement de conduite;
Considérant que ces mesures ont un impact financier sur ces entreprises qui se voient
privées de recettes tout en devant faire face à des frais fixes;
Que parmi ces frais fixes, se retrouve le précompte immobilier à charge du propriétaire ou
possesseur du bien immobilier que constitue le lieu où se déroulent les activités
économiques de l’entreprise et dont le paiement est, le cas échéant, indirectement répercuté
sur l’exploitant lorsque celui-ci n’est pas désigné comme redevable direct par le pouvoir
taxateur;
Que dès lors, il est nécessaire de prévoir des aides financières en faveur de ces entreprises
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car elles participent directement à la vie économique et sociale de la commune;
Que la pérennité de ces activités est considérée comme essentielle;
Vu la nécessité de continuer à soutenir les entreprises locales subissant des pertes
financières liées à la fermeture de leur(s) établissement(s) suite à l’adoption de mesures
sanitaires d’urgence pour limiter la propagation du coronavirus COVID-19;
Considérant qu’il y a lieu de fixer le montant de la prime proportionnellement au nombre
de mois durant lesquels, l’entreprise a été contrainte de fermer ses portes aboutissant à
l’arrêt total ou partiel de ses activités économiques; 
Considérant que l’aide financière est accordée aux exploitants d’une activité économique
visée par le règlement dont l’exercice se déroule au sein d’un immeuble localisé sur le
territoire d’Uccle et pour autant qu’ils répondent aux conditions requises pour l’obtention
de la prime régionale,
Décide d’adopter le règlement portant des mesures de soutien économique dans le cadre de
la crise du coronavirus en faveur des entreprises débits de boissons et restaurants ainsi que
des entreprises exerçant un métier de contact, une activité récréative et d’enseignement de
conduite via le remboursement partiel de la part communale du précompte immobilier pour
l’exercice 2021, ci-annexé.

 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Taksen.- Reglement houdende economische steunmaatregelen in het kader van de
crisis van het coronavirus ten gunste van eet- en drankgelegenheden, ondernemingen
die een contactberoep en een recreatieve activiteit uitoefenen en een autorijschool
uitbaten via de gedeeltelijke terugbetaling van het gemeentelijk aandeel van de
onroerende voorheffing voor het dienstjaar 2021.

De Raad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gelet op het ministerieel besluit van 18 oktober 2020 houdende dringende maatregelen om
de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken;
Gelet op het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende maatregelen om
de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken, alsook de daaropvolgende
wijzigingen ervan;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 26 januari 2021
betreffende steun aan ondernemingen die een contactberoep en een recreatieve activiteit
uitoefenen en die een autorijschool uitbaten in het kader van de gezondheidscrisis COVID-
19;
Gelet op het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 12 november 2020
betreffende steun aan de eet- en drankgelegenhedenondernemingen in het kader van de
gezondheidscrisis COVID-19;
Dat de gezondheidsmaatregelen getroffen door de federale regering concreet vertaald
worden door de verlenging van de sluiting van de eet- en
drankgelegenhedenondernemingen en de sluiting van de ondernemingen die een
contactberoep en een recreatieve activiteit uitoefenen en een autorijschool uitbaten;
Overwegende dat deze maatregelen een financiële impact hebben op deze ondernemingen,
die geen inkomsten hebben maar wel vaste kosten moeten betalen;
Dat een van deze vaste kosten de onroerende voorheffing is ten laste van de eigenaar of
bezitter van het onroerend goed dat de plaats vormt waar de economische activiteiten van
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de onderneming zich afspelen en waarvan de betaling desgevallend onrechtstreeks
doorbelast wordt aan de uitbater wanneer deze door de belastingheffende macht niet als
rechtstreekse belastingplichtige aangeduid wordt;
Dat het bijgevolg noodzakelijk is financiële hulp te voorzien voor deze ondernemingen,
aangezien ze rechtstreeks deelnemen aan het economische en sociale leven van de
gemeente;
Dat het voortbestaan van deze activiteiten als essentieel beschouwd wordt;
Gelet op de noodzaak om de lokale ondernemingen te blijven ondersteunen die financieel
verlies lijden wegens de sluiting van hun zaak/zaken ingevolge de aanname van dringende
gezondheidsmaatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken;
Overwegende dat het bedrag van de premie vastgelegd moet worden in verhouding tot het
aantal maanden waarin de onderneming haar deuren moest sluiten, wat geleid heeft tot de
volledige of gedeeltelijke stopzetting van haar economische activiteiten;
Overwegende dat de financiële steun toegekend wordt aan de uitbaters van een door het
reglement beoogde economische activiteit waarvan de uitoefening plaatsvindt binnen een
gebouw op het grondgebied van Ukkel en voor zover ze voldoen aan de vereiste
voorwaarden voor het verkrijgen van de gewestelijke premie,
Beslist het bijgevoegde reglement houdende economische steunmaatregelen in het kader
van de crisis van het coronavirus ten gunste van eet- en drankgelegenheden,
ondernemingen die een contactberoep en een recreatieve activiteit uitoefenen en een
autorijschool uitbaten via de gedeeltelijke terugbetaling van het gemeentelijk aandeel van
de onroerende voorheffing voor het dienstjaar 2021 goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

2 annexes / 2 bijlagen
règlement prime commerce - version finale nl.pdf, règlement prime commerce - version
finale.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Centrale des marchés - Opdrachtencentrale
 

Achat d'une Balayeuse de 6M³ par l'intermédiaire de l’agence Bruxelles Propreté.-
Engagement de la dépense.

Le Conseil,
Vu la nouvelle loi communale, notamment les articles 234 et 236 relatifs aux compétences
du Conseil communal et du Collège des Bourgmestre et échevins;
Vu qu’un crédit de 200.000 € est inscrit à l’article 875/743-53/58 du budget extraordinaire
2021 pour l'achat d’une balayeuse;
Vu que la dépense sera financée par un subside régional à raison de 150.000 € et par Fonds
de réserve à raison de 50.000 €;
Considérant qu’il est proposé d'acquérir le véhicule par l'intermédiaire d'un marché passé
en centrale de marchés par l’agence Bruxelles Propreté;
Considérant qu’en date du 19 février 2021, l’Agence Bruxelles Propreté nous a
communiqué les documents de son marché, d’une durée de 4 ans à dater de la première
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commande, valable jusqu’au 30/12/2023 relatifs à l’achat de balayeuse 6M³, le véhicule
retenu et son prix, soit une balayeuse/système d’aspiration BUCHER CITYFANT 6000 sur
châssis Mercedes ATEGO au prix de 179.922,66 € T.V.A. comprise hors révision de prix
et éventuelles options;
Vu que l’adjudicataire de l’Agence Bruxelles Propreté est la société TERBERG MATEC
Belgium bvba, Oosterring, 23 B-3600 GENK;
Vu que le véhicule désigné par l’A.B.P. est conforme aux besoins de l’administration;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide :
- d’acquérir un camion à système de balayage/aspiration;
- d’approuver l’estimation de 200.000 € à l’article 875/743-53/58 du budget extraordinaire
et d’acquérir ce véhicule via le marché passé en centrale de marchés par l’Agence
Bruxelles Propreté;
- d’engager le montant de 200.000 € pour couvrir la révision et d’éventuelles options.
Le Collège passera commande du véhicule dès l’approbation de la présente décision par le
Conseil.

 

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Aankoop van een 6M³ Veegmachine via Netheid Brussel Agentschap.- Vastlegging
van de uitgave.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, meer bepaald artikels 234 en 236 inzake de
bevoegdheden van de Gemeenteraad en het College van Burgemeester en Schepenen;
Overwegende dat een krediet van 200.000 € is ingeschreven op artikel 875/743-53/58 van
de buitengewone begroting 2021 voor de aankoop van een veegmachine;
Overwegende dat de uitgave zal gefinancierd worden door een regionale subsidie van
150.000 € en door het Reservefonds voor 50.000 €;
Overwegende dat het voorgesteld wordt om het voertuig via een opdracht gegund in
opdrachtencentrale door Agentschap Netheid Brussel aan te kopen;
Overwegende dat op 19 februari 2021 het Agentschap Netheid Brussel ons de
opdrachtdocumenten heeft doorgegeven : opdracht van een duur van 4 jaar vanaf de eerste
bestelling, geldig tot 30/12/2023. Het betreft de aankoop van veegmachines, de gekozen
voertuig en zijn prijs. Het gaat over een veeg/zuigsysteem BUCHER CITYFANT 6000 op
basis van een Mercedes ATEGO aan de prijs van 179.922,66€ B.T.W. inbegrepen zonder
prijsherziening en eventuele opties;
Overwegende dat de opdrachtnemer van het Agentschap Netheid Brussel de maatschappij
TERBERG MATEC Belgium bvba, Oosterring, 23 B-3600 GENK is;
Overwegende dat het voertuig goedgekeurd door het N.B.A. en overeen komt met de
behoeften van het Bestuur;
Op voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen,
Beslist :
- een vrachtwagen met veeg/zuigsysteem aan te kopen;
- zijn goedkeuring te verlenen aan de raming van 200.000 € op artikel 875/743-53/58 van
de buitengewone begroting 2021 en het desbetreffende voertuig, door bemiddeling van de
opdracht gegund in opdrachtencentrale door het Agentschap Netheid Brussel, te
verwerven;
- de uitgave van 200.000 € vast te leggen om prijsherzieningen en eventuele opties te
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dekken.
Het College zal de veegmachine bestellen na goedkeuring van dit besluit door de Raad.

 

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

3 annexes / 3 bijlagen
CityFant hydrostatic semihydrostatic_FCC.pdf, Lettre de commande_20 Balayeuses +
Options (Rectif).pdf, OF VM 2019013.pdf

 

 

Fourniture d'appareils distributeurs de papier hygiénique, papier essuie-main et de
savon pour les mains et accessoires sanitaires destinés au projet U et Cos 2021-2024.-
Approbation des conditions et du mode de passation.- Application de l’article 234, § 1
de la nouvelle loi communale.

Le Conseil,
Vu la Nouvelle loi communale, notamment l'article 234, § 4 relatif aux compétences du
Conseil communal;
Vu la loi du 17 juin 2016 relative aux marchés publics, notamment l’article 41, § 1, 1° (le
montant estimé HTVA n'atteint pas le seuil de 214.000,00 €);
Considérant le cahier des charges N° 2021-003 relatif au marché “Fourniture d'appareils
distributeurs de papier hygiénique, papier essuie-main et de savon pour les mains et
accessoires sanitaires destinés au projet U et Cos 2021-2024” établi par la Centrale de
marchés;
Considérant que le montant estimé de ce marché s'élève à 215.000 €, 21 % TVA comprise
pour trois ans;
Considérant que le montant estimé hors TVA n'atteint pas la limite pour l'utilisation de la
procédure négociée directe avec publication préalable de 214.000,00 €;
Considérant qu'il est proposé de passer le marché par procédure négociée directe avec
publication préalable;
Considérant que le crédit permettant cette dépense est inscrit aux articles budgetaires
137/124-12/85 (location distributeur) et 137/124-02/85 (consommables); 
Sous réserve de l’approbation des budgets ordinaires 2022 à 2024 par les instances
compétentes,
Décide :
- d'approuver le cahier des charges N° 2021-003 et le montant estimé du marché
“Fourniture d'appareils distributeurs  de papier hygiénique, papier essuie-main et de savon
pour les mains  et accessoires sanitaires destinés au projet U et Cos 2021-2024”, établis par
la Centrale de marchés. Les conditions sont fixées comme prévu au cahier des charges et
par les règles générales d'exécution des marchés publics. Le montant estimé s'élève à
215.000 €, 21 % TVA comprise;
- de passer le marché par la procédure négociée directe avec publication préalable;
- d’approuver l’avis de marché ci-joint;
- de compléter et d'envoyer l'avis de marché au niveau national;
- de transmettre cette délibération à l’autorité de tutelle en vue de l’exercice de la tutelle
générale.
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Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Levering van dispensers voor toiletpapieren handdoekjes en handzeep en van
sanitaire toebehoren voor het Project U en OCS 2021-2024.- Goedkeuring van de
bepalingen en van de gunningwijze van de opdracht.- Toepassing van artikel 234, § 1
van de nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, inzonderheid artikel 234, § 4 betreffende de
bevoegdheden van de gemeenteraad;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, in het bijzonder artikel 41, §
1, 1° (het geraamde bedrag excl. btw overschrijdt de drempel van € 214.000,00 niet);
Overwegende het bestek nr. 2021-003 met betrekking tot de opdracht "Levering van
dispensers voor toiletpapier, papieren handdoekjes en handzeep en van sanitaire toebehoren
voor het project U en OCS 2021-2024", opgesteld door de Opdrachtencentrale;
Overwegende dat het geraamde bedrag van deze opdracht voor drie jaar € 215.000 inclusief
21 % btw beloopt;
Overwegende dat het geraamde bedrag excl. btw de grens van € 214.000,00 voor de
aanwending van de vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande
bekendmaking niet bereikt;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te sluiten door middel van een
vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking;
Overwegende dat het krediet dat deze uitgave mogelijk maakt ingeschreven is op
begrotingsartikel 137/124-12/85 (huur dispensers) en 137/124-02/85 (verbruiksgoederen); 
Onder voorbehoud van de goedkeuring van de gewone begroting 2022 tot 2024 door de
bevoegde instanties,
Besluit :
- het bestek nr. 2021-003 en het geraamde bedrag van de opdracht "Levering van
dispensers voor toiletpapier, papieren handdoekjes en handzeep en van sanitaire toebehoren
voor het project U en OCS 2021-2024", opgesteld door de Opdrachtencentrale, goed te
keuren. De voorwaarden zijn vastgesteld zoals voorzien in het bestek en in de algemene
uitvoeringsregels van overheidsopdrachten. Het geraamde bedrag beloopt € 215.000
inclusief 21 % btw;
- de opdracht te plaatsen door middel van een vereenvoudigde onderhandelingsprocedure
met voorafgaande bekendmaking;
- de bijgevoegde aankondiging van de opdracht goed te keuren;
- de aankondiging van de opdracht op nationaal niveau te vervolledigen en te versturen;
- deze beraadslaging over te maken aan de toezichthoudende overheid met het oog op het
uitoefenen van het algemeen toezicht.

 

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

4 annexes / 4 bijlagen
img-226111507-0001.pdf, img-226111443-0001.pdf, Bestek.pdf, CCH.pdf

 

 

Nettoyage de bâtiments communaux 2021 - 2025.- Approbation des modifications au
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marché.

Le Conseil,
Vu la Nouvelle loi communale, notamment l’article 234, § 1 relatif aux compétences du
conseil communal;
Vu la loi du 17 juin 2013 relative à la motivation, à l’information et aux voies de recours
en matière de marchés publics, de certains marchés de travaux, de fournitures et de
services et de concessions;
Vu la loi du 17 juin 2016 relative aux marchés publics, notamment l’article 15 (accès
réservé à des ateliers protégés et à des opérateurs économiques dont l’objet est l’intégration
sociale et professionnelle de personnes handicapées ou défavorisées) et l’article 36;
Vu l’arrêté royal du 18 avril 2017 relatif à la passation des marchés publics dans les
secteurs classiques;
Considérant qu'en sa séance du 28 janvier 2021, le Conseil a approuvé les conditions et le
mode de passation d'un marché intitulé « nettoyage de bâtiments communaux »;
Considérant qu'un avis de marché a été publié en exécution de cette décision;
Considérant que certaines erreurs ont été remarquées suite à la publication des documents
du marché;
Considérant que la Centrale des marchés a estimé que certaines de ces erreurs étaient de
nature à potentiellement entraver l'analyse des offres qui seraient reçues, et a dès lors
estimé nécessaire d'émettre un avis modificatif;
Considérant que le Collège, par sa décision du 2 février, a décidé de reporter la date
d'ouverture des offres, fixée initialement au 16 mars, au 6 avril afin de permettre au
Conseil de modifier les conditions du marché;
Considérant la liste des modifications et le nouveau cahier des charges figurant en annexe
de la présente décision;
Considérant, notamment, que pour le lot 2, le cahier des charges initial prévoyait dans sa
section 3.1.1 : « La plupart prestations sont forfaitaires. Elles doivent avoir lieu à des
fréquences déterminées et ne doivent pas faire l’objet d’une demande expresse du pouvoir
adjudicateur. Le nettoyage des buvettes aura lieu après leur utilisation, et doivent faire
l’objet d’une demande du pouvoir adjudicateur. Les différents complexes seront
accessibles à l’adjudicataire pour l’exécution de ses prestations dès 6 heures du matin.
Tous les consommables de ce marché (papier de toilettes, papier essuie-main, savon,
désodorisant, etc.) doivent être fournis par l’adjudicataire et intégrés dans ses prix » ;
Considérant que, vu que la commune a déjà un marché en cours concernant l’acquisition
de ces consommables,  la phrase ci-dessus doit être adaptée de la façon suivante : « La
plupart prestations sont forfaitaires. Elles doivent avoir lieu à des fréquences déterminées
et ne doivent pas faire l’objet d’une demande expresse du pouvoir adjudicateur. Les
différents complexes seront accessibles à l’adjudicataire pour l’exécution de ses prestations
dès 6 heures du matin. Le papier WC, le papier essuie-main et le savon seront fournis par
le pouvoir adjudicateur. Ils doivent cependant être placés dans les différentes toilettes par
l’adjudicataire. Les produits désodorisants doivent être fournis par l’adjudicataire, placés
dans les toilettes, et intégrés dans ses prix »,
Décide :
- d'approuver les modifications aux documents du marché;
- de publier un avis modificatif au niveau belge et européen;
- de transmettre cette délibération à l’autorité de tutelle en vue de l’exercice de la tutelle
générale.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.
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Reiniging van gemeentelijke gebouwen 2021 - 2025.- Goedkeuring van de wijzigingen
van de opdracht.

De Raad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet, inzonderheid artikel 234, § 1 betreffende de
bevoegdheden van de gemeenteraad;
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de
rechtsmiddelen inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken,
leveringen, diensten en concessies;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 15
(toegang voorbehouden aan sociale werkplaatsen en aan ondernemers die de
maatschappelijke en professionele integratie van gehandicapten of kansarmen tot doel
hebben) en artikel 36;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 plaatsing overheidsopdrachten in de
klassieke sectoren;
Overwegende dat de raad in zitting van 28 januari 2021 de voorwaarden en de
plaatsingswijze van de opdracht "Schoonmaak van gemeentegebouwen" goedgekeurd
heeft;
Overwegende dat er een aankondiging van de opdracht gepubliceerd werd in uitvoering van
deze beslissing;
Overwegende dat er bepaalde fouten vastgesteld werden na de publicatie van de
opdrachtsdocumenten;
Overwegende dat de Opdrachtencentrale meende dat sommige van deze fouten van een
aard waren dat ze de analyse van de ontvangen offertes mogelijks konden belemmeren en
het bijgevolg noodzakelijk vond om een rechtzetting te publiceren;
Overwegende dat het college door zijn beslissing van 2 februari beslist heeft om de
openingsdatum van de offertes, oorspronkelijk vastgelegd op 16 maart, uit te stellen naar
6 april, zodat de raad de voorwaarden van de opdracht kan wijzigen;
Overwegende de lijst met de wijzigingen en het nieuwe bestek in de bijlage bij de
onderhavige beslissing;
Overwegende dat voor perceel 2 het oorspronkelijke bestek in afdeling 3.1.1 bepaalde :
"De meeste prestaties zijn forfaitair. Ze moeten plaatsvinden volgens bepaalde frequenties
en moeten niet uitdrukkelijk aangevraagd worden door de aanbestedende overheid. De
schoonmaak van de cafetaria's vindt plaats na het gebruik ervan en moet aangevraagd
worden door de aanbestedende overheid. De verschillende complexen zijn voor de
aannemer vanaf 6 uur 's morgens toegankelijk voor de uitvoering van zijn prestaties. Alle
verbruiksgoederen van deze opdracht (toiletpapier, papieren handdoekjes, zeep,
luchtververser, enz.) moeten door de aannemer geleverd worden en in zijn prijzen begrepen
zijn";
Overwegende dat, aangezien de gemeente al een lopende opdracht heeft voor de aankoop
van deze verbruiksgoederen, de bovenstaande zin als volgt gewijzigd moet worden : "De
meeste prestaties zijn forfaitair. Ze moeten plaatsvinden volgens bepaalde frequenties en
moeten niet uitdrukkelijk aangevraagd worden door de aanbestedende overheid. De
verschillende complexen zijn voor de aannemer vanaf 6 uur 's morgens toegankelijk voor
de uitvoering van zijn prestaties. Het toiletpapier, de papieren handdoekjes en de zeep
worden geleverd door de aanbestedende overheid. Ze moeten echter in de verschillende
toiletten geplaatst worden door de aannemer. De luchtverversers moeten door de aannemer
geleverd en in de toiletten geplaatst worden en in zijn prijzen begrepen zijn",
Beslist :
- de wijzigingen aan de opdrachtsdocumenten goed te keuren;
- een rechtzetting te publiceren op Belgisch en Europees niveau;
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- deze beraadslaging over te maken aan de toezichthoudende overheid met het oog op het
uitoefenen van het algemeen toezicht.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

6 annexes / 6 bijlagen
notes de modification.pdf, wijzigingsnotas.pdf, BESTEK.pdf, avis de marché fr.pdf,
CCH.pdf, aankondiging nl.pdf

 

 

 

DÉPARTEMENT AFFAIRES SOCIALES ET ÉCONOMIQUES - DEPARTEMENT SOCIALE
EN ECONOMISCHE ZAKEN

Commerce - Handel
 

COVID-19.- Horaires d’ouverture des magasins de nuit.- Prolongation de la
dérogation aux heures de fermeture.

Le Conseil,
Considérant que la loi du 10 novembre 2006 relative aux heures d’ouverture dans le
commerce, l’artisanat et les services prévoit que les magasins de nuit (à savoir « toute
unité d’établissement dont la surface commerciale nette ne dépasse pas 150 m2, qui
n’exerce aucune autre activité que la vente de produits d’alimentation générale et
d’articles ménagers et qui affiche de manière permanente et apparente la mention
Magasin de nuit  ») doivent fermés de 7h à 18h sauf si un règlement communal fixe
d’autres heures de fermeture;
Considérant que le règlement communal du 27 mai 2010 relatif aux magasins de nuit et
aux bureaux privés pour les télécommunications ne prévoit pas d’autres heures de
fermeture, en ce qui concerne les magasins de nuit, que celles précitées (7h à 18h);
Considérant que l’arrêté du ministériel du 28 octobre 2020 portant des mesures
d'urgence pour limiter la propagation du coronavirus COVID-19 tel que modifié par
l’arrêté ministériel du 6 mars 2021 dispose que : « les magasins peuvent rester ouverts
aux jours et heures habituels, sauf disposition contraire. Les magasins de nuit peuvent
rester ouverts à partir de leur heure d'ouverture habituelle jusqu'à 22 heures »;
Que les mesures prescrites par cet arrêté sont d’application jusqu’au 29 avril 2021;
Considérant l’arrêté du Ministre-Président de la Région de Bruxelles-Capitale du 15
janvier 2021 prolongeant l’arrêté du 26 octobre 2020 arrêtant des mesures
complémentaires à celles arrêtées par le ministre de l’Intérieur afin de limiter la
propagation du coronavirus Covid-19 impose sur l’ensemble du territoire de la Région de
Bruxelles-Capitale la fermeture à 20h de tous les commerces alimentaires ou non;
Que les magasins de nuit dits night shop sont également visés par cette mesure;
Considérant que pour rappel plusieurs exploitants de magasins de nuit ont pris contact
avec l’administration communale pour obtenir une dérogation à leur horaire de fermeture
vu qu’en l’espèce, ils ne peuvent ouvrir que de 18h à 20h;
Considérant que les mesures adoptées ont un impact certain sur le chiffre d’affaires des
magasins de nuit puisque les horaires d’ouverture ont été considérablement réduits;
Considérant qu’en vertu de l’article 6 de la loi du 10 novembre 2006 susmentionnée, le
Collège peut, à la demande d’un ou plusieurs commerçants, accorder, pour des
circonstances particulières et passagères ou à l’occasion des foires et marchés, des
dérogations aux horaires de fermeture;
Que toutefois ces dérogations ne peuvent porter sur plus de 15 jours par an;
Qu’étant donné que la crise sanitaire due à la propagation du coronavirus Covid-19 est
une circonstance particulière et passagère qui justifie des dérogations à l’obligation de
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fermeture, le Collège a décidé, lors de sa séance du 10 novembre 2020, d’octroyer,
dans le respect du dispositif de l’article 6 de la loi du 10 novembre 2006 relative aux
heures d’ouverture dans le commerce, l’artisanat et les services, une dérogation aux
horaires de fermeture des 6 magasins de nuits suivants dans la mesure où ils ont pu
ouvrir à partir de 12h en lieu et place de 18h à partir du 11  novembre 2020 et ce, pour
une durée de 15 jours :

AMBALA SPRL Avenue Brugmann, 238;
BAHIA TROPICA SPRL Chaussée d’Alsemberg, 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Avenue Brugmann, 619;
K.A. SONS SPRL Chaussée d’Alsemberg, 539;
PHAGWARA SPRL Rue de Stalle, 169;
AGAM GURU SPRL Chaussée de Saint-Job, 701;

Que conformément au règlement communal, ces 6 magasins de nuit disposent d’une
autorisation communale d’exploitation;
Considérant qu’étant donné que les mesures fédérales susmentionnées sont
d’application jusqu’au 15 janvier 2021 inclus et que la dérogation accordée par le
Collège n’était d’application que pour une durée de 15 jours à dater du 11 novembre
2020, il a été décidé de déroger provisoirement aux heures de fermeture prévues dans
le règlement communal du 27 mai 2010 relatif aux magasins de nuit et aux bureaux
privés pour les télécommunications;
Qu’en effet, la loi du 10 novembre 2006 prévoit qu’un règlement communal peut imposer
d’autres heures de fermeture que celles qu’elle prévoit à savoir de 7h à 18h;
Qu’à cet égard, en séance du 25 février 2021, le Conseil communal a décidé de déroger
provisoirement aux heures de fermeture reprises dans le règlement communal au vu des
circonstances particulières actuelles dues à la crise sanitaire et aux différentes
législations adoptées pour enrayer la propagation de la pandémie en permettant aux 6
magasins de nuit précités d’ouvrir à partir de 12h et ce, jusqu’au 25 mars 2021 inclus;
Considérant qu’en l’état actuel de la crise sanitaire, il apparait de toute évidence que les
mesures gouvernementales précitées seront prolongées au-delà du 29 avril 2021;
Que partant, il convient de prolonger la dérogation accordée provisoirement aux 6
magasins de nuits précités afin de leur permettre d’ouvrir à partir de 12h et ce, jusqu’au
29 avril 2021;
Considérant que si dans l’intervalle, les mesures gouvernementales précitées imposant
aux magasins de nuit de fermer plus tôt venaient à être supprimées, la présente
dérogation deviendrait automatiquement caduque et ne serait dès lors plus valable;
Qu’en tout état de cause, en ce qui concerne l’heure de fermeture nocturne, les
exploitants des magasins de nuit doivent continuer à se conformer aux différentes
législations adoptées dans le cadre de la lutte contre la propagation du coronavirus
Covid-19 et ce, tant qu’elles sont d’application,
Décide de confirmer la prolongation de la dérogation aux horaires de fermeture des 6
magasins de nuits suivants dans la mesure où ils peuvent ouvrir à partir de 12h en lieu
et place de 18h jusqu’au 29 avril 2021 inclus :

AMBALA SPRL Avenue Brugmann, 238;
BAHIA TROPICA SPRL Chaussée d’Alsemberg, 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Avenue Brugmann, 619;
K.A. SONS SPRL Chaussée d’Alsemberg, 539;
PHAGWARA SPRL Rue de Stalle, 169;
AGAM GURU SPRL Chaussée de Saint-Job, 701.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

COVID-19.- Openingsuren van nachtwinkels.- Verlenging van de afwijking op de
openingsuren.

• 
• 
• 
• 
• 
• 
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• 
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• 
• 
• 
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De Raad,
Overwegende dat de wet van 10 november 2006 betreffende de openingsuren in handel,
ambacht en dienstverlening bepaalt dat nachtwinkels (meer bepaald "iedere
vestigingseenheid waarvan de netto verkoopoppervlakte niet groter dan 150 m² is, die
geen andere activiteiten uitoefent dan de verkoop van algemene voedingswaren en
huishoudelijke artikelen en die op duidelijke en permanente manier de vermelding "
Nachtwinkel " draagt") moeten sluiten van 7 tot 18 uur behalve als een gemeentelijk
reglement andere sluitingsuren bepaalt;
Overwegende dat het gemeentelijke belastingreglement van 27 mei 2010 op
ondernemingen die telecommunicatieapparatuur tegen een vergoeding ter beschikking
van het publiek stellen en op nachtwinkels geen andere sluitingsuren voorziet, voor wat
betreft de nachtwinkels, zoals hierboven vermeld (7 tot 18 u.);
Overwegende dat het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende
maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken zoals
gewijzigd door het ministerieel besluit van 6 maart 2021 in artikel 10 het volgende
bepaalt: “Winkels mogen open blijven volgens de gebruikelijke dagen en uren,
behoudens andersluidende bepalingen.   Nachtwinkels mogen geopend blijven vanaf het
gebruikelijke openingsuur tot 22.00 uur.“;
Dat de maatregelen van dit besluit van toepassing zijn t.e.m. 29 april 2021 ;
Overwegende dat het besluit van de Minister-President van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest van 15 januari 2021 tot verlenging van het besluit van 26 oktober 2020 tot
bepaling van bijkomende maatregelen naast degene die bepaald zijn door de minister
van Binnenlandse Zaken om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken
op het gehele grondgebied van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest de verplichting
oplegt aan alle winkels, voeding of niet, te sluiten om 20 uur; dat nachtwinkels, ofwel
“night shops” eveneens onderworpen zijn aan deze maatregel;
Overwegende dat verschillende uitbaters van nachtwinkels het gemeentebestuur
gecontacteerd hadden om een afwijking op hun sluitingsuren te bekomen omdat zij in dit
geval slechts kunnen openen van 18 tot 20 uur;
Overwegende dat de goedgekeurde maatregelen een zekere impact hebben op het
omzetcijfer van nachtwinkels omdat de openingsuren aanzienlijk beperkt werden;
Overwegende dat het college krachtens artikel 6 van de bovenvermelde wet van 10
november 2006 op verzoek van één of meerdere handelszaken afwijkingen op de
sluitingsuren kan toekennen voor bijzondere en voorbijgaande omstandigheden of ter
gelegenheid van beurzen en markten;
Overwegende dat deze afwijkingen niet op meer dan 15 dagen per jaar van toepassing
mogen zijn;
Overwegende dat de gezondheidscrisis door de verspreiding van het coronavirus Covid-
19 een bijzondere en voorbijgaande omstandigheid is die afwijkingen op het verplichte
sluitingsuur rechtvaardigt en het college daarom in zitting van 10 november 2020 beslist
heeft om in naleving van de bepaling van artikel 6 van de wet van 10 november 2006
betreffende de openingsuren in handel, ambacht en dienstverlening een afwijking op de
openingsuren toe te staan van de volgende 6 nachtwinkels waarbij zij kunnen openen
vanaf 12 uur i.p.v. 18 uur vanaf 11  november 2020 en dit voor een duur van 15 dagen :

AMBALA SPRL Brugmannlaan 238;
BAHIA TROPICA SPRL Alsembergsesteenweg 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Brugmannlaan 619;
K.A. SONS SPRL Alsembergsesteenweg 539;
PHAGWARA SPRL Stallestraat 169;
AGAM GURU SPRL Sint-Jobsesteenweg 701;

Overwegende dat deze 6 nachtwinkels beschikken over een gemeentelijke
uitbatingstoelating krachtens het gemeentelijke reglement;
Overwegende, aangezien de bovenvermelde federale maatregelen van toepassing zijn
t.e.m. 15 januari 2021 en de door het college toegestane afwijking slechts van
toepassing was voor een duur van 15 dagen vanaf 11 november 2020, dat er werd
beslist om tijdelijk af te wijken van de openingsuren, voorzien in het gemeentelijke
reglement van 27 mei 2010 op ondernemingen die telecommunicatieapparatuur tegen
een vergoeding ter beschikking van het publiek stellen en op nachtwinkels;
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• 
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Overwegende dat de wet van 10 november 2006 bepaalt dat een gemeentereglement
andere sluitingsuren kan opleggen dan de in de wet voorziene uren, namelijk van 7 tot
18 uur;
Overwegende dat de gemeenteraad hiervoor in zitting van 25 Februari 2021 heeft beslist
tijdelijk af te wijken van deze sluitingsuren voorzien in het gemeentereglement gelet op
de huidige bijzondere omstandigheden te wijten aan de gezondheidscrisis en van de
verschillende wetten, goedgekeurd om de verspreiding van de pandemie in te perken,
waarbij de voormelde 6 nachtwinkels mogen openen vanaf 12 uur en dit t.e.m. 25 maart
2021;
Overwegende, gelet op de huidige toestand van de gezondheidscrisis, dat het
vanzelfsprekend lijkt dat de voormelde regeringsmaatregelen verlengd zullen worden tot
na 29 april 2021;
Overwegende dat het daarom gepast is om de tijdelijke afwijking voor de voormelde 6
nachtwinkels te verlengen zodat ze kunnen openen vanaf 12 uur en dit tot 29 april 2021;
Overwegende, indien de voormelde regeringsmaatregelen die nachtwinkels verplichten
vroeger te sluiten in tussentijd geschrapt zouden worden, dat deze afwijking automatisch
zou vervallen en aldus niet meer geldig zal zijn;
Overwegende dat de uitbaters van nachtwinkels in ieder geval, inzake het nachtelijke
sluitingsuur, zich moeten blijven schikken naar de verschillende wetten, goedgekeurd in
het kader van de strijd tegen de verspreiding van het coronavirus Covid-19 en dit zolang
deze van toepassing zijn,
Beslist de verlenging te bevestigen van de afwijking op de openingsuren toe te staan van
de volgende 6 nachtwinkels waarbij zij kunnen openen vanaf 12 uur i.p.v. 18 uur t.e.m.
29 april 2021 :

AMBALA SPRL Brugmannlaan 238;
BAHIA TROPICA SPRL Alsembergsesteenweg 404;
BRIGHT NIGHT SPRL Brugmannlaan 619;
K.A. SONS SPRL Alsembergsesteenweg 539;
PHAGWARA SPRL Stallestraat 169;
AGAM GURU SPRL Sint-Jobsesteenweg 701.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

 

 

 

Action sociale - Sociale actie
 

Assurance-hospitalisation 2022-2025.- Adhésion au contrat-cadre du SPF des
Pensions.- Service social collectif.

Le Conseil,
Attendu qu’en séance du 27 août 1991, le Collège a décidé d’affilier notre administration à
l’assurance-hospitalisation, pour les membres du personnel, qu’elle avait souscrite dans un
premier temps en son nom auprès de la SMAP, reprise plus tard par l’ONSSAPL auprès
d’ETHIAS;
Attendu qu’en séance du 23 octobre 2008, le Conseil a voté un règlement fixant
l’intervention financière communale à hauteur de 50 % de la formule de base dans les
primes de ladite assurance pour les membres actifs du personnel contractuel et statutaire
(enseignants compris);
Vu la loi du 18 mars 2016 portant notamment sur la reprise du Service Social Collectif
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• 
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(SSC) de l’Office des régimes particuliers de la sécurité sociale par le Service fédéral des
Pensions (SFP);
Attendu que par courrier du 11 septembre 2017, le Service Fédéral des Pensions (SFP)
nous informait avoir été chargé de la reprise des compétences du défunt ONSSAPL,
devenu entretemps ORPSS, et a, par conséquent, avoir passé un nouveau marché public
relatif à cette assurance-hospitalisation collective pour 4 ans (1/1/2018 au 31/12/2021),
attribué à AG Insurance;
Vu la décision de l’assemblée du 26 octobre 2017 d'adhérer à l'assurance-hospitalisation
collective proposée par le SFP- Service social collectif à partir du 1er janvier 2018 et de
maintenir le taux d’intervention dans l’assurance hospitalisation à 50% de la formule de
base pour les membres actifs de son personnel statutaire et contractuel ainsi que pour les
enseignants;
Attendu que le contrat-cadre prend fin le 31 décembre 2021;
Attendu qu’en 2017, le marché emporté par AG Insurance comptabilisait plus de 700
administrations adhérentes;
Attendu qu’en 2017, le contrat-cadre avait permis une diminution des primes pour la même
couverture pendant les deux premières années;
Vu le courrier du SPF des Pensions – Service social collectif qui relance un nouveau
marché public “Assurance collective hospitalisation” et  demande cette fois à la commune
de se prononcer sur sa future adhésion avant la désignation de l’adjudicataire et ce, avant le
31 mars 2021;
Attendu que le SPF Pensions – Service social collectif a déjà réalisé une prospection du
marché et établi lui même un cahier des charges ainsi qu’une “police d’assurance
collective hospitalisation – Police de base “(en annexe), non modifiable par le
soumissionnaire, des options libres – services supplémentaires  restant autorisées  par le
cahier des charges;
Attendu que le prix sera la critère d’attribution;
Attendu que l’adhésion engage la Commune pour la durée du contrat (du 1/1/2022 au
31/12/2025) et qu’elle entraîne les respect des dispositions reprises dans le document
“Police d’assurance collective hospitalisation – Police de base”;
Considérant qu’au vu du travail déjà effectué par le SPF Pensions et du nombre
d’adhérents potentiels au futur marché (argument de poids pour le montant des primes), il y
a lieu de souscrire au contrat-cadre proposé par le SPF Pensions – Service social collectif;
Sur proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide :
- d'adhérer à l'assurance-hospitalisation collective proposée par le Service Fédéral des
Pensions - Service social collectif à partir du 1er janvier 2022;
- de maintenir le taux d’intervention dans l’assurance hospitalisation à 50 % de la formule
de base pour les membres actifs de son personnel statutaire et contractuel ainsi que pour les
enseignants.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Hospitalisatieverzekering 2022-2025.- Aansluiting bij de raamovereenkomst van de
Federale Pensioendienst.- Gemeenschappelijke Sociale Dienst.

De Raad,
Aangezien het college in zitting van 27 augustus 1991 beslist heeft ons bestuur aan te
sluiten bij de hospitalisatieverzekering voor de personeelsleden die het in eerste instantie in
zijn naam ondertekend had bij de OMOB, later overgenomen door de RSZPPO bij
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ETHIAS;
Aangezien de raad in zitting van 23 oktober 2008 een reglement gestemd heeft tot
vastlegging van de gemeentelijke tegemoetkoming ten belope van 50 % van de
basisformule in de premies van deze verzekering voor de actieve contractuele en statutaire
personeelsleden (inclusief leerkrachten);
Gelet op de wet van 18 maart 2016, meer bepaald tot overname van de
Gemeenschappelijke Sociale Dienst (GSD) van de Dienst voor de bijzondere
socialezekerheidsstelsels door de Federale Pensioendienst (FPD);
Aangezien de Federale Pensioendienst (FPD) ons in een brief van 11 september 2017
inlichtte belast te zijn met de overname van de bevoegdheden van wijlen de RSZPPO,
intussen de DIBISS geworden, en bijgevolg een nieuwe overheidsopdracht geplaatst had
met betrekking tot deze collectieve hospitalisatieverzekering voor 4 jaar (01/01/2018 tot
31/12/2021), toegewezen aan AG Insurance;
Gelet op de beslissing van de vergadering van 26 oktober 2017 om vanaf 1 januari 2018
aan te sluiten bij de collectieve hospitalisatieverzekering die door de FPD -
Gemeenschappelijke Sociale Dienst aangeboden werd en om de tegemoetkoming in de
hospitalisatieverzekering te behouden op 50 % van de basisformule voor de actieve
statutaire en contractuele personeelsleden en voor de leerkrachten;
Aangezien de raamovereenkomst afloopt op 31 december 2021;
Aangezien de opdracht die door AG Insurance binnengerijfd werd in 2017 meer dan
700 aangesloten besturen telde;
Aangezien de raamovereenkomst in 2017 een verlaging van de premies voor dezelfde
dekking tijdens de eerste twee jaar mogelijk maakte;
Gelet op de brief van de Federale Pensioendienst - Gemeenschappelijke Sociale Dienst, die
een nieuwe overheidsopdracht "Collectieve hospitalisatieverzekering" uitschrijft en deze
keer aan de gemeente vraagt om zich uit te spreken over haar toekomstige aansluiting voor
de aanstelling van de aannemer, en dit voor 31 maart 2021;
Aangezien de Federale Pensioendienst - Gemeenschappelijke Sociale Dienst al een
marktverkenning verricht heeft en zelf een bestek en een "collectieve
hospitalisatieverzekeringspolis - Basispolis" (in de bijlage) opgesteld heeft, die niet door de
inschrijver gewijzigd kan worden en waarbij vrije opties en aanvullende diensten
toegestaan blijven door het bestek;
Aangezien de prijs het gunningscriterium zal zijn;
Aangezien de aansluiting de gemeente verbindt voor de duur van de overeenkomst (van
01/01/2022 tot 31/12/2025) en ze de naleving van de bepalingen uit het document
"Collectieve hospitalisatieverzekeringspolis - Basispolis" met zich meebrengt;
Overwegende dat in het licht van het werk dat reeds verricht werd door de Federale
Pensioendienst en van het aantal potentiële leden van de toekomstige opdracht (belangrijk
argument voor het bedrag van de premies) er reden is om de raamovereenkomst
voorgesteld door de Federale Pensioendienst - Gemeenschappelijke Sociale Dienst te
ondertekenen;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist :
- vanaf 1 januari 2022 aan te sluiten bij de collectieve hospitalisatieverzekering die
aangeboden wordt door de Federale Pensoiendienst- Gemeenschappelijke Sociale Dienst;
- de tegemoetkoming in de hospitalisatieverzekering te behouden op 50 % van de
basisformule voor de actieve statutaire en contractuele personeelsleden en voor de
leerkrachten.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.
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4 annexes / 4 bijlagen
2021 Police de base NL.pdf, 2021 Courrier SSC FR.pdf, 2021 Police de base FR.pdf, 2021
Courrier SSC NL.pdf

 

 

L'urgence a été demandée et acceptée à l’unanimité.- Aide au déplacement pour la
vaccination COVID-19.- Règlement chèques-taxis pour l'aide au déplacement pour la
vaccination COVID-19.- Convention de partenariat ouvert avec les sociétés de taxis.-
Application de l'article 249, § 1 de la nouvelle loi communale.

Le Conseil,
Considérant la campagne de vaccination COVID 19 qui a déjà débuté et la nécessité
d’encourager les citoyens à y participer;
Considérant le besoin urgent de faciliter le déplacement des personnes âgées et précarisées
vers les centres de vaccination via un soutien  financier afin que le déplacement ne
constitue pas un obstacle à la vaccination;
Considérant la décision régionale de fournir un subside  non encore précisé aux communes
en soutien au processus de vaccination;
Considérant que l’enveloppe du subside est de 3.000.000 € pour les 19 communes, que la
clé de répartition se ferait au prorata du nombre de séniors de plus de 65 ans par commune
(en attente de confirmation officielle par la région);
Considérant que sur base de cette clé de répartition, la commune pourrait obtenir un
subside d’environ 300.000 €;
Considérant l’expérience  communale de l’usage de chèques-taxis et le partenariat existant
avec les sociétés de taxis : taxis Bleus, Ucclois, Verts, Victor;
Considérant l’uniformité des règles d’activité des sociétés de taxis relevant de la
compétence régionale;
Considérant que l’utilisation de chèques-taxis répond à l’urgence de la mission et qu’elle
nécessite l’adoption d’un règlement spécifique ainsi  qu’un accord type de partenariat
ouvert à toutes les sociétés de taxis demandeuses;
Considérant que le règlement ainsi que l’accord de partenariat ferons l’objet d’une
évaluation en fonction de l’évolution de la campagne de vaccination;
Considérant que le public cible est constitué des Ucclois âgés de plus de 65 ans
bénéficiaires de l’intervention majorée des mutuelles (BIM) et les Ucclois âgés de 18 à 64
ans ayant une reconnaissance d’handicap (avec une réduction d’autonomie de minimum 9
points sur l’échelle de réduction de l’autonomie suivant les critères définis par la Direction
générale des Personnes handicapées SPF Sécurité sociale) bénéficiaires de l’intervention
majorée de la mutuelle (BIM);
Considérant qu’un chèque spécifique d’une valeur de 10 € (identifié à usage de
déplacement vers un centre de vaccination et retour) sera attribué par trajet (un aller et un
retour), soit deux ou quatre chèques par bénéficiaire selon une vaccination en une ou deux
prises;
Considérant que le nombre potentiel de bénéficiaires est de 3.800 personnes (3.000 de plus
de 65 ans BIM et 800 de 18 à 64 ans reconnus handicapés BIM)  et que le budget est
estimé à  152.000 €;
Considérant qu’il semble indispensable d’installer un call-center particulier pour enregistrer
les commandes de chèques et répondre aux questions secondaires qui émergerons
inévitablement;
Considérant que les ressources humaines au sein des services ne permettent pas de
mobiliser plusieurs agents à temps plein pendant plusieurs mois;
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Considérant qu’une déclaration de créance afférente au dispositif « chèques-taxis COVID »
(frais de fonctionnement et de personnel liés au call-center, ainsi que les factures des
sociétés de taxis) sera adressée à l’autorité de tutelle;
Attendu que ce nouveau dispositif  nécessite  d’ouvrir deux nouveaux articles budgétaires 
et d’y enregistrer les montants suivants pour l’exercice 2021;
En recette article 140/465-48/35 autres contributions spécifiques de l’AS : 300.000 €;
En dépense article 140/332-02/35 subsides aux organismes au service des ménages :
152.000 € (chèques-taxis);
Vu l’article 249, § 1 de la nouvelle loi communale relatif aux compétences du Collège des
Bourgmestre et Echevins,
Décide :
- de marquer son accord sur l’octroi d’une aide au déplacement pour  la vaccination
COVID 19 via l’octroi de chèques-taxis aux personnes domiciliées à Uccle âgées de  plus
de 65 ans bénéficiaires de l’intervention majorée des mutuelles et âgées de 18 à 64 ans
ayant une reconnaissance d’handicap avec réduction d’autonomie de  minimum   9 points
sur l’échelle de réduction d’autonomie suivant les critères définis par la Direction générale
des Personnes handicapées SPF Sécurité sociale;
- d’approuver le règlement annexé à la présente délibération fixant les modalités d’aide au
déplacement pour la campagne de vaccination COVID 19;
- d’approuver l’accord  type de partenariat ouvert à toutes les sociétés de taxis
demandeuses annexé à la présente délibération;
- de prendre connaissance de la décision du Collège des Bourgmestre et Echevins du 16
mars 2021 relative à l’application de l’article 249, § 1-2 de la nouvelle loi communale et
d’admettre la dépense estimée à 152.000 €.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

De hoogdringendheid werd gevraagd en unaniem aangenomen.- Hulp bij de
verplaatsing voor de COVID-19-vaccinatie.- Reglement taxicheques voor hulp bij de
verplaatsing voor de COVID-19-vaccinatie.- Overeenkomst inzake open
samenwerking met taxiondernemingen.- Toepassing van artikel 249, § 1 van de
nieuwe gemeentewet.

De Raad,
Overwegende de vaccinatiecampagne COVID-19 die reeds aangevangen is en de noodzaak
om de burgers aan te moedigen om eraan deel te nemen;
Overwegende de dringende behoefte om de verplaatsing van ouderen en kwetsbaren naar
de vaccinatiecentra te vergemakkelijken via een financiële ondersteuning, zodat de
verplaatsing geen obstakel voor de vaccinatie vormt;
Overwegende de gewestelijke beslissing om de gemeentes een nog niet nader bepaalde
subsidie te geven als steun bij het vaccinatieproces;
Overwegende dat het budget van de subsidie € 3.000.000 voor de 19 gemeentes bedraagt,
dat de verdeelsleutel bepaald wordt naar rato van het aantal 65-plussers per gemeente (in
afwachting van de officiële bevestiging van het gewest);
Overwegende dat de gemeente op basis van deze verdeelsleutel een subsidie van ongeveer
€ 300.000 zou kunnen krijgen;
Overwegende de gemeentelijke ervaring met het gebruik van taxicheques en het bestaande
partnerschap met de taxifirma's: Taxi ucclois, Taxis Verts, Taxis Bleus en Victor;
Overwegende de gelijkvormigheid van de activiteitenregels van de taxifirma's die onder de
gewestelijke bevoegdheid vallen;
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Overwegende dat het gebruik van taxicheques beantwoordt aan de hoogdringendheid van
de opdracht en dat dit de goedkeuring van een specifiek reglement vereist, alsook een
modelpartnerschapsovereenkomst die openstaat voor alle vragende taxifirma's;
Overwegende dat het reglement en de partnerschapsovereenkomst het voorwerp zullen
uitmaken van een evaluatie naargelang de voortgang van de vaccinatiecampagne;
Overwegende dat het doelpubliek bestaat uit Ukkelse 65-plussers die de verhoogde
tegemoetkoming van de ziekenfondsen genieten en Ukkelse 18- tot 64-jarigen met een
erkende handicap (met een verminderde zelfredzaamheid van minstens 9 punten op de
schaal van verminderde zelfredzaamheid volgens de criteria die vastgelegd werden door de
Directie-generaal van Personen met een handicap van de FOD Sociale Zekerheid) die de
verhoogde tegemoetkoming van het ziekenfonds genieten;
Overwegende dat er een specifieke cheque met een waarde van € 10 (voor de verplaatsing
naar een vaccinatiecentrum en de terugrit) toegekend zal worden per traject (een heenrit en
een terugrit), hetzij twee of vier cheques per begunstigde naargelang de vaccinatie in een
of twee dosissen toegediend wordt;
Overwegende dat het potentiële aantal begunstigden 3.800 personen bedraagt (3.000 65-
plussers met verhoogde tegemoetkoming en 800 18- tot 64-jarigen met een erkende
handicap en verhoogde tegemoetkoming) en dat het budget geraamd wordt op € 152.000;
Overwegende dat het noodzakelijk is een specifiek callcenter te voorzien voor de
registratie van de bestellingen van taxicheques en het beantwoorden van bijkomende
vragen die onvermijdelijk zullen opduiken;
Overwegende dat het op personeelsvlak binnen de dienst niet mogelijk is om meerdere
voltijdse ambtenaren te mobiliseren gedurende verschillende maanden;
Overwegende dat een verklaring van schuldvordering die betrekking heeft op de maatregel
“taxicheques COVID” (werkings- en personeelskosten van het callcenter, en de facturen
van taxiondernemingen) gericht zal worden aan de toezichthoudende overheid;
Aangezien deze nieuwe voorziening vereist twee nieuwe begrotingsartikels te openen en er
de volgende bedragen voor het dienstjaar 2021 op vast te leggen :
In ontvangsten artikel 140/465-48/35 andere specifieke bijdragen van de hogere overheid :
€ 300.000;
In uitgaven artikel 140/332-02/35 subsidies aan instellingen ten dienste van gezinnen :
€ 152.000 (taxicheques);
Gelet op artikel 249, § 1 van de nieuwe gemeentewet betreffende de bevoegdheden van het
college van burgemeester en schepenen,
Beslist :
- zijn goedkeuring te verlenen aan de toekenning van hulp bij de verplaatsing voor de
COVID-19-vaccinatie via de toekenning van taxicheques aan personen gedomicilieerd te
Ukkel van 65 jaar of ouder die de verhoogde tegemoetkoming van de ziekenfondsen
genieten en van 18 tot 64 jaar met een erkende handicap met verminderde zelfredzaamheid
van minstens 9 punten op de schaal van verminderde zelfredzaamheid volgens de criteria
die vastgelegd werden door de Directie-generaal van Personen met een handicap van de
FOD Sociale Zekerheid;
- het reglement in de bijlage bij de onderhavige beraadslaging tot bepaling van de
modaliteiten van de hulp bij de verplaatsing voor de vaccinatiecampagne COVID-19 goed
te keuren;
- de modelpartnerschapsovereenkomst die openstaat voor alle vragende taxifirma's, in de
bijlage bij de onderhavige beraadslaging, goed te keuren;
- kennis te nemen van de beslissing van het college van burgemeester en schepenen van
16 maart 2021 met betrekking tot de toepassing van artikel 249, § 1 - 2e lid van de nieuwe
gemeentewet en in te stemmen met de uitgave geraamd op € 152.000.
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De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

4 annexes / 4 bijlagen
Accord+partenariat+ch-taxis+COVID+19.pdf, Règlement+ch-
taxis+vaccination+COVID+19+nl.pdf, Accord+partenariat+ch-taxis+COVID+19_nl.pdf,
Règlement+ch-taxis+vaccination+COVID+19+(fr).pdf

 

 

 

Prévention - Preventie
 

Prévention.- Partenariat Odyssée.- Reconduction et nouvelle convention.

Le Conseil,
Vu la décision du Collège du 5 octobre 2017 portant approbation du partenariat avec l’Asbl
Odyssée dans le cadre de la lutte contre le décrochage scolaire;
Vu la décision du Conseil du 28 novembre 2019 portant approbation de la précédente
convention annuelle dans le cadre du partenariat avec l’Asbl Odyssée;
Considérant que le pôle conseil et accompagnement scolaire du service prévention estime
nécessaire de maintenir le partenariat avec l’Asbl Odyssée afin de pouvoir apporter une
aide dans des cas rares de risque élevé de décrochage scolaire d’élèves domiciliés ou
scolarisés à Uccle;
Vu que la dernière convention a pris fin le 31 décembre 2020 et que des modifications ont
été apportées à la précédente convention;
Que parmi ces modifications il est question de fournir à la commune de la part d’Odyssée,
une évaluation du suivi du jeune apporté par le service prévention afin que ce dernier
puisse garder un œil sur ses soutiens apportés via un organisme externe;
Que la convention engage la commune à financer 10 heures à 60 € par heure de suivi
individuel pour chacun des maximum deux jeunes en difficulté que celle-ci pourrait
envoyer à l’ASBL Odyssée durant l’année(civile);

Considérant que la reconduction est prévue pour une durée de 1 an à partir du 1 er janvier
2021;
Sur Proposition du Collège des Bourgmestre et Echevins,
Décide d’approuver la reconduction du partenariat avec l’Asbl Odyssée et la nouvelle
convention.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Preventiedienst.- Partnerschap Odyssée.- Verlenging en nieuwe overeenkomst.

De Raad,
Gelet op de beslissing van het college van 5 oktober 2017 houdende goedkeuring van het
partnerschap met de vzw Odyssée in het kader van de strijd tegen het schoolverzuim;
Gelet op de beslissing van de raad van 28 november 2019 houdende goedkeuring van de
vorige jaarovereenkomst in het kader van het partnerschap met de vzw Odyssée;
Overwegende dat de pool schooladvies en -begeleiding van de Preventiedienst het nodig
acht om het partnerschap met de vzw Odyssée te behouden om hulp te kunnen bieden in

73/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



25.03.2021/A/0035

zeldzame gevallen van verhoogd risico op schoolverzuim van leerlingen die in Ukkel
gedomicilieerd zijn of er naar school gaan;
Aangezien de laatste overeenkomst afgelopen is op 31 december 2020 en er wijzigingen
aangebracht zijn aan de vorige overeenkomst;
Aangezien er onder deze wijzigingen sprake van is dat Odyssée aan de gemeente een
evaluatie van de opvolging van de door de Preventiedienst gestuurde jongere bezorgt zodat
deze laatste de geboden steun via een externe organisatie in de gaten kan houden;
Aangezien de overeenkomst de gemeente ertoe verbindt 10 uur te financieren tegen € 60
per uur individuele opvolging voor elk van de maximum twee jongeren in moeilijkheden
die ze tijdens het (kalender)jaar naar de vzw Odyssée zou kunnen sturen;
Overwegende dat de verlenging voorzien is voor een duur van 1 jaar vanaf 1 januari 2021;
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen,
Beslist de verlenging van het partnerschap met de vzw Odyssée en de nieuwe
overeenkomst goed te keuren.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Convention de Partenariat_2021_v3.docx

 

 

 

DÉPARTEMENT FINANCES - DEPARTEMENT FINANCIËN

Cultes - Erediensten
 

Eglise Protestante de Uccle.- Compte 2019.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret impérial du 30 décembre 1809;
Vu l’ordonnance du 19 février 2004 du Ministère de la Région de Bruxelles-Capitale
portant modification dudit décret;
Vu les articles 6 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Considérant les montants des dépenses et des recettes repris dans le tableau suivant :
 
Recettes Dépenses
Ordinaires Extraordinaires Totaux Cultes Ordinaires Extraordinaires Totaux
42.276,00 35.544,28 77.820,28 7.005,00 36.965,00 32.032,00 76.002,00
 
Considérant que le reliquat du compte de l’année 2018 à l’article 17 des recettes
extraordinaires doit être de 9.740,00 € au lieu de 0,00 €;
Considérant que les recettes totales s’élèvent à 82.559,28 € au lieu de 77.820,28 €;
Considérant que l’excédent passe de 1.818,28 € à 6.557,28 €,
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation par l’autorité de Tutelle du compte
2019 de l’Eglise Protestante de Uccle sous réserve de la modification précédente.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.
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Protestanse Kerk van Ukkel.- Rekening 2019.- Advies.

De Raad,
Gelet op het keizerlijk decreet van 30 december 1809;
Gelet op de ordonnantie van 19 februari 2004 van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest tot
wijziging van het voormelde decreet;
Gelet op artikels 6 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Overwegende de bedragen van de uitgaven en ontvangsten, opgenomen in de volgende
tabel :
 
Ontvangsten Uitgaven
Gewone Buitengewone Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen
42.276,00 35.544,28 77.820,28 7.005,00 36.965,00 32.032,00 76.002,00
 
Overwegende dat het overschot van de rekening van het jaar 2018 op artikel 17 van de
buitengewone inkomsten € 9.740,00 moet zijn in plaats van € 0,00;
Overwegende dat de totale inkomsten € 82.559,28 belopen in plaats van € 77.820,28;
Overwegende dat het overschot wijzigt van € 1.818,28 naar € 6.557,28,
Beslist een gunstig advies aan de goedkeuring door de toezichthoudende overheid van de
rekening 2019 van de Protestanse Kerk van Ukkel onder voorbehoud van de vorige
wijziging.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Compte 2019 - Eglise Protestante d'Uccle.pdf

 

 

Fabrique d’église Saint-Pierre.- Compte de 2018.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret impérial du 30 décembre 1809;
Vu l’ordonnance du 19 février 2004 du Ministère de la Région de Bruxelles-Capitale
portant modification dudit décret;
Vu les articles 6 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Considérant les montants modifiés des dépenses et des recettes repris dans le tableau
suivant :
 
Recettes Dépenses
Ordinaires Extraordinaires Totaux Cultes Ordinaires
114.279,75 0,00 114.279,75 10.577,37 90.983,53
 
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation par l’autorité de Tutelle du compte
2018 de la fabrique d’église Saint-Pierre.

M. Hayette rappelle que le mois dernier, il avait soutenu les points relatifs aux fabriques
d’église.
Mais cette fois-ci, il ne peut cacher un certain étonnement face à l’envolée des montants

75/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



présentés par la fabrique de l’église Saint-Pierre, notamment pour les fournitures de cire
et d’encens, et ce d’autant plus que les dépenses pour l’entretien des autres lieux de culte
semblent davantage sous contrôle.
Le montant pour l’achat de cire et d’encens est passé de 1.200 € à 2.013 €, alors que le
nombre de fidèles ne tend pas à augmenter.
Les fabriciens de Saint-Pierre doivent être rappelés à l’ordre.
Le groupe socialiste s’abstient sur ce point.
 
M. l’Echevin Hublet précise que la commune est propriétaire de cette église et que les
dépenses mentionnées dans les comptes présentés résultent pour l’essentiel des travaux de
rénovation de ce lieu de culte.
Quoique l’achat de cire ou d’encens n’intervienne pas de façon conséquente dans ce
budget, M. l’Echevin Hublet est tout à fait disposé à signaler la remarque de M. Hayette
aux fabriciens de Saint-Pierre.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 40 votes positifs, 2 abstentions.
Abstentions : Bernard Hayette, Cédric Didier Norré.

Kerkfabriek Sint-Pieter.- Rekening 2018.- Advies.

De Raad,
Gelet op het keizerlijk decreet van 30 december 1809;
Gelet op de ordonnantie van 19 februari 2004 van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest tot
wijziging van het voormelde decreet;
Gelet op artikels 6 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Overwegende de gewijzigde bedragen van de uitgaven en ontvangsten, opgenomen in de
volgende tabel :
 
Ontvangsten Uitgaven

Gewone
Buitenge
wone

Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen

114.279,75 0,00 114.279,75 10.577,37 90.983,53 1.045.397,53 1.146.958,43
 
Beslist een gunstig advies aan de goedkeuring door de toezichthoudende overheid van de
rekening 2018 van de kerkfabriek Sint-Pieter.

De h. Hayette herinnert eraan dat hij vorige maand de punten met betrekking tot de
kerkfabrieken had gesteund. Deze keer is hij verbaasd over de torenhoge bedragen die de
kerkfabriek voorstelt, in het bijzonder voor was- en wierookbenodigdheden, te meer daar
de uitgaven voor onderhoud van andere ereplaatsen meer onder controle lijken te zijn. Het
bedrag voor de aankoop van was en wierook is gestegen van € 1.200 tot € 2.013, terwijl het
aantal gelovigen niet toeneemt. De kerkfabriek moet tot de orde geroepen worden. De PS
zal zich op dit punt onthouden.
 
Schepen Hublet wijst erop dat de gemeente eigenaar is van deze kerk en dat de uitgaven in
de voorgestelde rekeningen voornamelijk renovatiewerken betreft. Hoewel de aankoop van
was of wierook geen wezenlijk deel uitmaakt van deze begroting, zal hij de opmerking van
de h. Hayette overmaken aan de kerkfabriek.

De Raad keurt het punt goed.
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42 stemmers : 40 positieve stemmen, 2 onthoudingen.
Onthoudingen : Bernard Hayette, Cédric Didier Norré.

1 annexe / 1 bijlage
Compte 2018 - Saint Pierre.pdf

 

 

Fabrique d’église Saint-Pierre.- Compte de 2019.- Avis.

Le Conseil,
Vu le décret impérial du 30 décembre 1809;
Vu l’ordonnance du 19 février 2004 du Ministère de la Région de Bruxelles-Capitale
portant modification dudit décret;
Vu les articles 6 et 18 de la loi du 4 mars 1870 sur le temporel des cultes;
Considérant les montants modifiés des dépenses et des recettes repris dans le tableau
suivant :
 
Recettes Dépenses
Ordinaires Extraordinaires Totaux Cultes Ordinaires Extraordinaires Totaux
134.130,58 773.202,52 907.333,10 19.329,30 111.843,08 860.398,58 972.241,66
 
Décide d’émettre un avis favorable à l’approbation par l’autorité de Tutelle du compte
2019 de la fabrique d’église Saint-Pierre.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 42 votes positifs.

Kerkfabriek Sint-Pieter.- Rekening 2019.- Advies.

De Raad,
Gelet op het keizerlijk decreet van 30 december 1809;
Gelet op de ordonnantie van 19 februari 2004 van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest tot
wijziging van het voormelde decreet;
Gelet op artikels 6 en 18 van de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke der erediensten;
Overwegende de gewijzigde bedragen van de uitgaven en ontvangsten, opgenomen in de
volgende tabel :
 
Ontvangsten Uitgaven
Gewone Buitengewone Totalen Erediensten Gewone Buitengewone Totalen
134.130,58 773.202,52 907.333,10 19.329,30 111.843,08 860.398,58 972.241,66
 
Beslist een gunstig advies aan de goedkeuring door de toezichthoudende overheid van de
rekening 2019 van de kerkfabriek Sint-Pieter.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 42 positieve stemmen.

1 annexe / 1 bijlage
Compte 2019 - Fabrique d'Eglise Saint Pierre.pdf
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DÉPARTEMENT AFFAIRES GÉNÉRALES - DEPARTEMENT ALGEMENE ZAKEN

Secrétariat central - Centraal secretariaat
 

Question écrite de Mme Czekalski sur la quantification des émissions des gaz a ̀ effet
de serre de la Commune d’Uccle.

Afin de lutter contre le changement climatique, la Région bruxelloise s’est fixe ́ des
objectifs de réduction concernant les principaux gaz a ̀ effet de serre (GES).
La quantification des émissions de ces gaz a ̀ effet de serre est nécessaire et avec elle, le
besoin d’élaborer des méthodes fiables permettant de comptabiliser le carbone. En effet, la
prise de conscience de notre dépendance a ̀ l’énergie fossile via la comptabilité carbone
permet d’une part, de mettre en place des actions de réduction, et d’autre part, d’anticiper
les contraintes a ̀ venir (augmentation des prix, difficulté d’accès aux énergies, tension sur
les marchés, etc.).
Quels sont les principaux postes d’émissions de gaz à effets de serre au sein de notre
commune et la répartition en % de chacun sachant que les principaux visés sont :
Le dioxyde de carbone
Le méthane
Le protoxyde d’azote
Les hydrofluorocarbures
Les hydrocarbures perfluorés
L’hexafluorure de soufre
Le tri fluorure d’azote
 
Quelles sont les actions prioritaires de la commune en la matière ?
Quel est le bilan carbone de la commune ?
Quelle méthode de calcul est utilisée par la commune ?
Est-ce que des experts ont été engagés pour les calculs et les analyses ? Est-ce fait en
interne ou par un prestataire externe ?
Quelles sont les principales corrections apportées suite aux analyses et quelles sont les
retombées économiques pour la commune suite à ces actions ?
Quelle est l’échéance globale de cet exercice et quels sont les objectifs à atteindre par
année ?
 
Je vous remercie d’ores et déjà pour vos réponses et pour le suivi que vous accorderez à
cette demande.
 
Réponse :
 
Uccle est l’une des rares (voire la seule) communes bruxelloises à s’être doté d’un bilan
carbone en 2009, dont le rapport exhaustif, la liste des actions et l’état d’avancement (le
dernier ayant été établi en 2017 en même temps que l’Agenda 21 et le Plan Nature) sont
disponible sur le site Internet communal :

Bilan Carbone : http://www.uccle.be/administration/agenda-21/bilan-carbone

Etat d’avancement : http://www.uccle.be/administration/agenda-21/etat-

• 
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Le bureau d’étude Factor X a utilisé la méthode préconisée par l’ADEME (agence de la
transition écologique). Uccle par donc sur de bonne bases dans la mesures où les sources
principales émettrices de GES restent à priori les mêmes et dans la mesure où plusieurs
actions ont déjà été mises en œuvre.
 
Uccle a répondu à l’appel à projet de 2020 pour l’élaboration d’un Programme d’action
Climat (PAC) visant, en accord avec les objectifs européens régionaux à quantifier les
émissions de GES et à élaborer un Plan d’action pour les réduire incluant l’élaboration
d’une méthodologie, encore à définir à ce stade, pour quantifier les réductions engendrées
par les actions qui seront définies, pour l’administration, le territoire et les
habitants/usagers.
 
Le subside obtenu de 150.000 € sur 2 ans, permettra l’engagement d’un coordinateur PAC
et la désignation d’un bureau d’étude qui sera chargé de définir la méthodologie de
quantification des émissions. Nous travaillons main dans la main avec Bruxelles
Environnement sur ces questions.
 
Bruxelles Environnement (BE) dispose de données « désagrégées » par commune listant
une série de gaz prioritaires : le CO2, CH4, NO2. Le reste des gaz mentionnés sont
convertis en équivalent CO2 (gaz fluorés : réfrigérateur, air conditionnée, …), unité de
base utilisée par ailleurs dans notre bilan carbone de 2009. La mesure et la gestion de ces
gaz ne sont ni de l’ordre des compétences communales ou régionales, mais fédérales. Le
futur PAC ne prévoit donc pas d’agir directement sur ces gaz, mais BE suit leur évolution,
toujours en équivalent CO2. Les méthodes de calcul sont bien trop complexes pour être
appliquées à l’échelle régionale, et à fortiori communale. Un rapport méthodologique peut
être demandé au fédéral.
Les gaz prioritaires identifiés par BE sont également ceux sur lesquels les citoyens peuvent
mener des actions.
Quelles sont les actions prioritaires de la commune en la matière ?
Voir le bilan carbone pour la période 2009-2020.
L’obtention du subside permettra d’élaborer dans les deux ans à venir, de manière
participative, un nouveau plan au gout du jour, à la fois ambitieux et réaliste, se basant
essentiellement mais pas exclusivement sur une mise à jour de l’A21L et du Bilan
Carbone : Le Programme d’Action Climat d’Uccle.
 Il ne s’agira pas de s’éparpiller dans un nombre ingérable d’action, mais de cible avant
tout des actions prioritaires sur base :

1. Des émissions directes (bâtiment, mobilité, …)
2. Des émissions indirecte (alimentation, déchets…) dont la méthodologie de

quantification en eq CO2 devra être établie en concertation avec la région pour
l’ensemble des communes bruxelloises

3. Des mesures d’atténuation liées au conséquences du dérèglement climatique (ilots
de chaleur, inondation, perte de biodiversité…)

Quel est le bilan carbone de la commune ?
Voir le bilan carbone établi en 2009
Quelle méthode de calcul est utilisée par la commune ?
La méthode utilisée pour le Bilan Carbone de 2009 se base sur celle de l’ADEME. Les
aspects méthodologiques sont explicités dans le rapport sus-mentionné.
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Le futur PAC se basera sur les données récoltées par BE, par les différents
services/échevinats/Programme (PLAGE, Plan communale de Mobilité, …) voir d’autres
acteurs à identifier. L’objectif est de pouvoir répondre aux exigences de « rapporting » de
la région (et donc de l’Europe). Le bureau d’étude à désigner et le travail en collaboration
avec BE permettra dans les prochains mois, nous l’espérons, de définir tout cela.
Est-ce que des experts ont été engagés pour les calculs et les analyses ? Est-ce fait en
interne ou par un prestataire externe ?
Cf réponses précédentes
Quelles sont les principales corrections apportées suite aux analyses et quelles sont les
retombées économiques pour la commune suite à ces actions ?

Les principales corrections : élaboration d’un plan d’action

Les retombées économiques ne sont pas calculables à notre échelle

Quelle est l’échéance globale de cet exercice et quels sont les objectifs à atteindre par
année ?
 La Commune dispose de 2 ans pour valider son futur PAC.
Les objectifs seront clarifiés durant ces 2 ans mais le but est bien de se calquer sur les
ambitions régionales.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van Mevr. Czekalski over de kwantificering van de uitstoot van
broeikasgassen in de gemeente Ukkel.

Om de klimaatverandering tegen te gaan heeft het Brussels Gewest reductiedoelstellingen
vastgesteld voor de belangrijkste broeikasgassen (BKG's).
Kwantificering van de emissies van deze broeikasgassen is noodzakelijk en daarmee de
noodzaak om betrouwbare methoden te ontwikkelen om koolstof in rekening te brengen.
Het besef van onze afhankelijkheid van fossiele brandstoffen via koolstofboekhouding
maakt het mogelijk om reductieacties op te zetten en te anticiperen op toekomstige
beperkingen (prijsverhoging, moeilijkere toegang tot energie, spanning op de markten,
enz.).
Wat zijn de belangrijkste bronnen van broeikasgasemissies in onze gemeente en de
verdeling in% van elk? De belangrijkste zijn :
Kooldioxide
Methaan
Lachgas
Fluorkoolwaterstoffen
Geperfluoreerde koolwaterstoffen
Zwavelhexafluoride
Tri-stikstof fluoride
 
Wat zijn de prioritaire acties van de gemeente op dit gebied ?
Wat is de ecologische voetafdruk van de gemeente ?
Welke berekeningswijze gebruikt de gemeente ?
Zijn er experts ingehuurd voor de berekeningen en analyses? Wordt het intern of extern
gedaan ?
Wat zijn de belangrijkste correcties die zijn aangebracht naar aanleiding van de analyses en
wat zijn de economische voordelen voor de gemeente na deze acties ?
Wat is de algemene deadline voor deze oefening en wat zijn de doelstellingen die per jaar

• 
• 
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moeten worden bereikt ?
 
Antwoord :
 
Ukkel is een van de zeldzame (zo niet de enige) Brusselse gemeenten die in 2009 een
koolstofvoetafdruk hebben vastgesteld. Het uitgebreide rapport, de actielijst en de stand
van zaken (dit laatste werd tegelijkertijd opgesteld in 2017 met Agenda 21 en het
Naturaplan) zijn beschikbaar op de gemeentelijke website:

Koolstofbalans: http://www.ukkel.be/nl/bestuur/agenda-21/koolstofbalans

Vooruitgang: http://www.ukkel.be/nl/bestuur/agenda-21/vooruitgang

Het studiebureau Factor X heeft de methode gebruikt die werd aanbevolen door ADEME
(agence de la transition écologique). Ukkel heeft dus een goede basis voor zover de
belangrijkste emissiebronnen van broeikasgassen a priori hetzelfde blijven en voor zover er
al verschillende acties zijn uitgevoerd.
 
Ukkel reageerde op de projectoproep 2020 voor de ontwikkeling van een
klimaatactieprogramma (KAP) om, in overeenstemming met de regionale Europese
doelstellingen, de uitstoot van broeikasgassen te kwantificeren en een actieplan op te
stellen om ze te verminderen, incl. de ontwikkeling van een methode (nog te bepalen) om
de verminderingen te kwantificeren die worden gegenereerd door de acties die zullen
worden gedefinieerd, voor het bestuur, het grondgebied en de inwoners/gebruikers.
De verkregen subsidie van € 150.000 over 2 jaar maakt het mogelijk een KAP-coördinator
aan te werven en een studiebureau aan te wijzen voor de bepaling van de methode voor het
kwantificeren van emissies. We werken hierbij nauw samen met Leefmilieu Brussel.
Leefmilieu Brussel (BE) heeft de gegevens per gemeente “uitgesplitst” met een lijst van
prioritaire gassen: CO2, CH4, NO2. De rest van de vermelde gassen wordt omgezet in
CO2-equivalent (gefluoreerde gassen: koelkast, airco, enz.), een basiseenheid die ook
wordt gebruikt in onze koolstofvoetafdruk van 2009. De meting en het beheer van deze
gassen zijn echter federale bevoegdheden. Het toekomstig KAP zal dan ook niet
rechtstreeks op deze gassen inwerken maar LB volgt hun ontwikkeling op, altijd in CO2-
equivalent. De rekenmethodes zijn veel te complex om op gewestelijk of gemeentelijk
niveau toe te passen. Een methodologisch rapport kan worden aangevraagd bij de federale
overheid.
De door LB geïdentificeerde prioritaire gassen zijn ook de gassen waartegen de burgers
acties kunnen ondernemen.
 Wat zijn de prioritaire acties van de gemeente op dit gebied?
Zie de koolstofvoetafdruk voor de periode 2009-2020.
De subsidie zal het mogelijk maken om in de komende twee jaar een nieuw up-to-date plan
te ontwikkelen, ambitieus en realistisch, maar niet uitsluitend gebaseerd op een update van
de LA21 en de koolstofvoetafdruk: het klimaatactieprogramma van Ukkel.
Het is niet de bedoeling om talrijke losse acties te ondernemen maar het is vooral gericht
op prioritaire acties op basis van:

1. directe emissies (gebouw, mobiliteit, enz.)
2. indirecte emissies (voeding, afval, enz.) waarvan de methode voor het

kwantificeren van CO2-eq in overleg met het gewest voor alle Brusselse
gemeenten moet worden uitgewerkt.

3. mitigerende maatregelen in verband met de gevolgen van klimaatverandering
(hitte-eilanden, overstromingen, verlies aan biodiversiteit, enz.)

• 
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Wat is de ecologische voetafdruk van de gemeente?
Zie koolstofvoetafdruk van 2009
Welke berekeningswijze gebruikt de gemeente?
De gebruikte methode voor de koolstofvoetafdruk 2009 is gebaseerd op die van ADEME.
In het bovenvermelde rapport wordt de methode toegelicht.
Het toekomstige KAP zal gebaseerd zijn op de gegevens die worden verzameld door LB,
diensten en programma’s (PLAGE, gemeenschappelijk mobiliteitsplan, enz.) of nog andere
actoren. Het doel is om te kunnen voldoen aan de "rapporting" eisen van het gewest (en
dus van Europa). Het aan te stellen studiebureau dat samenwerkt met LB zal dit hopelijk de
komende maanden vormgeven.
Zijn er experts ingehuurd voor de berekeningen en analyses? Wordt het intern of extern
gedaan?
Zie eerdere antwoorden
Wat zijn de belangrijkste correcties die zijn aangebracht naar aanleiding van de analyses en
wat zijn de economische voordelen voor de gemeente na deze acties?

De belangrijkste correcties: ontwikkeling van een actieplan

De economische voordelen kunnen niet op onze schaal worden berekend

Wat is de algemene deadline voor deze oefening en wat zijn de doelstellingen die per jaar
moeten worden bereikt? 
De gemeente heeft 2 jaar de tijd om haar toekomstig KAP te valideren.
De doelstellingen zullen gedurende deze 2 jaar worden verduidelijkt maar het doel is om de
gewestelijke ambities te volgen.

De Raad neemt kennis.

3 annexes / 3 bijlagen
Bilan 2017 A21- BC- PN.pdf, Rapport Bilan Carbone 220909.pdf, 21 7 Czekalski
quantification gaz.docx

 

 

Question écrite de M. Cools concernant les autorisations d'affichage.

 
L’article 29 ci-après du règlement général de police ci-après prévoit une autorisation
préalable du Bourgmestre pour tout affichage sur la voie publique mais aussi sur des
façades privées :
« Art. 29. §1er. Sans préjudice des dispositions du Règlement Régional d'urbanisme, il est
interdit d'apposer ou de faire apposer notamment des affiches, affichettes, des tracts, des
papillons, des flèches directionnelles ou des autocollants sur la voie publique et sur ses
accessoires, tels que le mobilier urbain en ce compris les arbres, plantations, panneaux,
pignons, façades, murs, clôtures, supports, poteaux, bornes, ouvrages d'art, monuments et
autres objets qui la bordent ou sont situés à proximité immédiate de la voie publique sans
autorisation préalable, ou en ne se conformant pas aux conditions déterminées par le
Bourgmestre dans l'acte d'autorisation. »
Pouvez-vous m’informer si cet article signifie également qu’une autorisation est requise
pour un affichage effectué sur une fenêtre ou une vitrine d’une propriété privée ? Une
banderole provisoire sur un bien privé nécessite-t-elle également une autorisation ?
Pouvez-vous m’informer combien d’autorisations d’affichage ont été sollicitées en 2019 et

• 
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en 2020, quel est leur type, le délai moyen pour l’obtention de l’autorisation et combien
ont été délivrées ?
Pouvez-vous me confirmer que le contenu de l’affichage, pour autant qu’il ne soit pas
raciste ou xénophobe, n’influence pas l’autorisation ?
 
Réponse :
 
- L’article 29 prévoit une autorisation préalable du Bourgmestre pour tout affichage sur la
voie publique mais aussi sur des façades privées :
Il faut avant tout de souligner qu’un nouveau Règlement général de Police, ci-avant
« R.G.P. », est entré en vigueur le 1er octobre 2020 et que, partant, la matière est
dorénavant régie par l’article 38 du R.G.P. et non plus par l’article 29 de l’ancien
RGP. L’ancien RGP est encore d’application pour les infractions commises avant le 1
er octobre 2020, raison pour laquelle il figure toujours sur le site, mais compte tenu
des délais légaux en matière de sanctions administratives (une décision SAC doit
intervenir endéans les 6 mois à partir de la constatation des faits – article 26 Loi du 24
juin 2013 sur les sanctions administratives communales) l’ancien règlement sera
totalement obsolète et d’ailleurs retiré du site à partir 1er avril 2021.
Ensuite, il convient de se référer au champ d’application du règlement de police, à
savoir l’espace public tel que défini à l’article 1er du R.G.P.
Section 1. Champ d’application et définitions
Article 1.
§1. Le présent règlement s’applique à l’espace public et à tout espace accessible au
public. Il s’applique également à l’espace privé lorsque la sécurité, la propreté, la
salubrité ou la tranquillité publique sont compromises par des situations y trouvant leur
origine.
§2. Il s’applique sans préjudice des dispositions légales et réglementaires en vigueur dont
les règlements fiscaux communaux.
§3. Pour l’application du présent règlement, on entend par « espace public » :
1. La voie publique, en ce compris la chaussée, les accotements et les trottoirs, les bermes
centrales, et tous leurs accessoires tels que les égouts et caniveaux, les abords de la voirie,
les pistes cyclables, les passages aériens et souterrains pour piétons, les chemins et
servitudes de passage, et de manière générale, toute voie ouverte à la circulation publique
même si son assiette se trouve sur une propriété privée.
2. Les emplacements publics établis en tant que dépendances de la voie publique et
affectés notamment au stationnement des véhicules, aux promenades et aux marchés, les
autres aménagements et espaces verts tels que les squares, les parcs communaux et
régionaux, les jardins publics, et tout espace comportant un élément végétal, les plaines et
aires de jeu, les cimetières, les galeries et passages établis sur assiette privée, accessibles
au public et d’une manière générale toute portion de l’espace public située hors voirie,
ouverte à la circulation des personnes et affectée, en ordre principal, à la promenade, à la
détente ou à l’embellissement.
3. Les gares, les stations de métro, l’intérieur et l’extérieur des véhicules de transport en
commun affectés au transport des personnes et circulant sur le territoire de la Région de
Bruxelles-Capitale, les quais, les arrêts et les autres accessoires des transports en commun
qu’ils soient souterrains ou en plein air.
4. Les rebords de fenêtres et les seuils de portes donnant sur la voirie.
§4. Sur le territoire de la Ville de Bruxelles, la Zone Neutre est la partie de la Ville de
Bruxelles qui a été délimitée par la loi du 2 mars 1954 tendant à prévenir et réprimer les
atteintes au libre exercice des pouvoirs souverains établis par la Constitution.

83/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



§5. Pour l’application du présent règlement, la notion d’espace accessible au public
comprend outre les espaces réels, les espaces virtuels accessibles au public tels que les
comptes des réseaux sociaux, forums ou autres plateformes numériques n’étant pas limités
à un nombre restreint de personnes partageant une communauté d’intérêts.
 
- Pouvez-vous m’informer si cet article signifie également qu’une autorisation est requise
pour un affichage effectué sur une fenêtre ou une vitrine d’une propriété privée ?
S’agissant maintenant d’affichage, l’article 38 du R.G.P. énumère d’abord et de façon
non exhaustive les cas de figure visés au niveau de l’affichage à proprement parler
(affiches, tracts, autocollants etc.,) et précise ensuite le champ d’application en
indiquant : à tout endroit de l’espace public ou à tout endroit, à ciel ouvert, visible de
l’espace public.
Art. 38
Sans préjudice des dispositions du Règlement Régional d’Urbanisme et des dispositions
existantes en ces matières propres aux domaines, matériel et équipement des sociétés de
transport en commun, il est interdit d’apposer, de faire apposer ou de coller notamment
des affiches, tracts, autocollants, papillons ou des flèches directionnelles à tout endroit de
l’espace public ou à tout endroit, à ciel ouvert, visible de l’espace public, sans en avoir
reçu l’autorisation de l’autorité compétente et du propriétaire des lieux ou en ne se
conformant pas aux conditions déterminées par l’autorité compétente dans l’acte
d’autorisation.
Eu égard à ce qui précède et pour répondre très précisément à la question, stricto
sensu, une autorisation est requise pour un affichage sur une fenêtre ou une vitrine
d’une propriété privée, celles-ci étant à ciel ouvert, visibles de l’espace public. 
A contrario, une autorisation n’est pas requise dès lors que l’on affiche à l’intérieur de
sa propriété privée, les autres dispositions de droit commun restant évidemment
d’application. 
 
- Une banderole provisoire sur un bien privé nécessite-t-elle également une autorisation ?
 
Le champ d’application de l’article 38 du RGP commun aux 19 communes bruxelloises est
de mise.
En effet, la banderole se trouvant alors à un endroit, à ciel ouvert, visible de l’espace
public.

 
- Pouvez-vous m’informer combien d’autorisations d’affichage ont été sollicitées en 2019
et en 2020, quel est leur type, le délai moyen pour l’obtention de l’autorisation et combien
ont été délivrées ?
En 2019, le service des A.G. a enregistré 19 demandes d’autorisation dans le cadre d’un
affichage. Toutes ont été autorisées, et ce dans un délai moyen d’une semaine à partir de la
réception de la demande.

Évènement sportif : 3

Brocante privé : 7

Vente immobilière : 1

Fête, animation et manifestation :  7

Mobilité : 1

En 2020, 4 demandes ont été introduites et autorisées dans un délai similaire que l’année

• 
• 
• 
• 
• 

84/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



précédente :

Brocante privé : 2

Animation : 2

- Pouvez-vous me confirmer que le contenu de l’affichage, pour autant qu’il ne soit pas
raciste ou xénophobe, n’influence pas l’autorisation ?
C'est Monsieur le Bourgmestre qui dispose d’un pouvoir discrétionnaire d'autoriser ou non
l'affichage.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. Cools over de toelatingen voor aanplakkingen.

- Artikel 29 bepaalt dat er een voorafgaande toelating van de burgemeester vereist is voor
elke aanplakking op de openbare weg en op privégevels :
Er moet worden opgemerkt dat een nieuw Algemeen Politiereglement (APR) in
werking is getreden op 1 oktober 2020 en dat deze materie voortaan geregeld wordt
door artikel 38 van het APR en niet langer door artikel 29 van het oude APR. Het
oude APR geldt nog voor overtredingen begaan vóór 1 oktober 2020 en is daarom
nog steeds beschikbaar op de site. Gelet op de wettelijke termijnen voor
administratieve sancties (binnen 6 maanden na de vaststelling van de feiten moet een
GAS-beslissing genomen worden - artikel 26 van de wet van 24 juni 2013 betreffende
de gemeentelijke administratieve sancties) zal het oude reglement vanaf 1 april 2021
volledig achterhaald zijn en van de site worden verwijderd.
Er moet aldus verwezen worden naar het toepassingsgebied van het politiereglement,
namelijk de openbare ruimte zoals bepaald in artikel 1 van het APR.
Sectie 1. Toepassingsgebied en definities
Artikel 1.
§1. Het  huidige  reglement  is  van  toepassing  op  de  openbare  ruimte  en  iedere  voor 
het  publiek toegankelijke ruimte. Het is ook van toepassing op de private ruimte wanneer
de openbare veiligheid, rust,gezondheid of reinheid in het gedrang wordt gebracht door
situaties die hierin hun oorsprong vinden.
§2. Het is van toepassing onverminderd de geldende wettelijke en reglementaire
bepalingen, waaronder de gemeentelijke belastingreglementen.
§3. Voor de toepassing van dit reglement wordt onder ‘openbare ruimte’ verstaan :

1. De openbare weg, met inbegrip van de rijweg, bermen en trottoirs, de centrale
bermen en alle toebehoren zoals riolen en straatkolken, de naaste omgeving van
de wegen, de fietspaden, voetgangersbruggen, ondergrondse doorgangen voor
voetgangers, wegen en erfdienstbaarheden, en over het algemeen elke weg open
voor het publiek, zelfs wanneer deze op een privé-eigendom ligt.

 

2. De openbare ruimten, aangelegd als aanhorigheden van de verkeerswegen en
voornamelijk bestemd voor het parkeren van voertuigen, wandelplaat- sen en
markten, de andere inrichtingen en groene zones zoals pleinen, gemeentelijke en
gewestelijke parken, openbare tuinen en iedere ruimte met een plantaardig
element, speelpleinen en -velden, begraafplaatsen, galerijen en doorgangen op
private grond die toegankelijk zijn voor het publiek, en over het algemeen elk deel
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van de openbare ruimte dat zich buiten de openbare weg bevindt, dat open is voor
het personenverkeer en voornamelijk bestemd is voor het wandelen, ont- spannen
of verfraaien.

 
3. De treinstations, metrostations, de binnen- en buitenkant van voertuigen van het
openbaar vervoer die bestemd zijn voor het personenvervoer en die op het grondgebied
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest rijden, de perrons, de haltes en andere toebehoren
van het openbaar vervoer, zowel ondergronds als bovengronds.
 
4. De vensterbanken en deurdrempels die uitgeven op de openbare weg.
 
§4. Op het grondgebied van de Stad Brussel is de neutrale zone het gedeelte van de Stad
Brussel dat werd begrensd door de wet van 2 maart 1954 tot voorkoming en beteugeling
der aanslagen op de vrije uitoefening van de door de Grondwet ingestelde soevereine
machten.
§5. Voor de toepassing van dit reglement omvat het begrip ‘voor het publiek toegankelijke
ruimte’ naast de werkelijke ruimten ook de virtuele ruimten die toegankelijk zijn voor het
publiek, zoals accounts op sociale media, forums en andere digitale platformen die niet
beperkt zijn tot een klein aantal personen die gemeenschappelijke interesses delen.
 
- Gelieve me mee te delen of dit artikel eveneens betekent dat er een toelating vereist is
voor een aanplakking op een raam of vitrine van een privé-eigendom?
Artikel 38 van het APR vermeldt geen volledige opsomming van de gevallen bedoeld
als aanplakking (affiches, pamfletten, stickers, enz.) en specificeert vervolgens het
toepassingsgebied door aan te geven: op de openbare ruimte of op elke plaats, in de
openlucht, zichtbaar vanaf de openbare ruimte.
Art. 38
§1. Onverminderd de bepalingen van de gewestelijke stedenbouwkundige verordening en
de ter zake bestaande bepalingen eigen aan de domeinen, het materieel en de uitrusting
van de openbare vervoersmaatschappijen, is het verboden om affiches, pamfletten,
stickers, plakbriefjes of richtingspijlen aan te brengen, te doen aanbrengen of te plakken
op de openbare ruimte of op elke plaats, in de openlucht, zicht- baar vanaf de openbare
ruimte, zonder toelating van de bevoegde overheid en de eigenaar van de plaats of zonder
zich te schikken naar de door de bevoegde overheid in de toelatingsakte vastgestelde
voorwaarden.
 
Stricto sensu is er een toelating vereist voor een aanplakking op een raam of vitrine
van een privé-eigendom omdat dit in de openlucht is, zichtbaar vanaf de openbare
ruimte,
Omgekeerd is er geen vergunning vereist voor een aanplakking aan de binnenkant
van privé-eigendommen, waarbij de andere bepalingen van het gemeenrecht
uiteraard van toepassing blijven.
 
- Is er een toelating vereist voor een tijdelijke wimpel op privéterrein ?
 
Volgens het toepassingsgebied van artikel 38 van het gemeenschappelijke APR van de 19
Brusselse gemeentes is de wimpel in de openlucht, zichtbaar vanaf de openbare ruimte.

 
- Hoeveel toelatingen voor aanplakking werden aangevraagd in 2019 en 2020, wat is hun
aard, de gemiddelde termijn om de toelating te krijgen en hoeveel werden er uitgereikt ?
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In 2019 heeft de dienst AZ 19 aanvragen ontvangen die allemaal goedgekeurd werden. De
gemiddelde goedkeuringstermijn bedraagt een week vanaf de ontvangst van de aanvraag.

Sportevenement : 3

Private brocante : 7

Immoverkoop : 1

Feest, animatie en manifestatie :  7

Mobiliteit : 1

In 2020 werden 4 aanvragen ingediend en goedgekeurd binnen een gelijkaardige termijn
als in 2019 :

Private brocante: 2

Animatie: 2

 
- Heeft de invloed van de aanplakking (behoudens racisme of xenofobie) een invloed op de
toelating ?
Het is de burgemeester die de discretie heeft om de aanplakking al dan niet goed te keuren.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
21 5 Cools autorisations d’affichage.docx

 

 

Question écrite de M. De Bock concernant les membres du personnel de la Commune,
du C.P.A.S., des A.S.B.L. et autres organes dépendant de la Commune (Centre
culturel, piscine Longchamp, Régie foncière, … enseignement) partis à l’étranger et
ayant respecté ou non une quarantaine.

Je souhaiterais connaître la situation sanitaire du personnel communal en ce mois de
janvier.
Combien de personnes, ont fait état d’un déplacement à l’étranger à Noël et Nouvel
An et devant respecter une quarantaine ?
Il est très difficile, pour des raisons de vie privée, de connaître les déplacements des agents
à l’étranger durant les vacances de Noël 2020. Les raisons de l’absence sont confidentielles
et il n’y a aucune obligation pour le personnel de nous communiquer les raisons de leur
congé.
A priori, le système de tracing dispose de ces informations là encore sur base
d’informations fournies par les personnes elles-mêmes sur une base volontaire.
Ces personnes sont-elles rémunérées comme les autres ou se sont-elles mises en congé
?
Pour le personnel de l’administration, les agents statutaires et contractuels qui doivent
observer une quarantaine et qui ne sont pas dans une fonction où le télétravail est possible,
sont considérés comme étant en congé de maladie et sont donc rémunérés durant cette
période (sauf pour le personnel statutaire qui aurait épuisé son crédit maladie et tomberait
en disponibilité avec un traitement d’attente de 60% - aucun cas jusqu’ici).

• 
• 
• 
• 
• 

• 
• 
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SEXE CADRE GRADE Niveau STATUT

F A Assistant administratif C contractuel
M T Ingénieur industriel principal A4 statutaire
F A Assistant administratif C N.C.S.
M A Assistant administratif C contractuel
F SA Puéricultrice C statutaire
M O Ouvrier D statutaire
F SA Puéricultrice C contractuel
F SA Puéricultrice C N.C.S.
F SA Puéricultrice C N.C.S.
F SA Puéricultrice C contractuel
F A Secrétaire administratif B contractuel
M O Assistant technique-chef C5 statutaire
M A Secrétaire administratif B stagiaire
M O Ouvrier D statutaire
F SA Puéricultrice C contractuel
F SA Puéricultrice C C.S.
F A Assistant administratif C contractuel
M A Secrétaire administratif B stagiaire .
M O Ouvrier auxiliaire E CAP
M A Attaché A1 contractuel
F SA Puéricultrice C statutaire
F SA Puéricultrice C statutaire

Le personnel de l’administration qui doit observer une quarantaine et peut exercer sa
fonction en télétravail est placé en télétravail.
Pour les enseignants, certains sont considérés à risque et sont écartés. Ils introduisent des
certificats de quarantaine mais la Fédération Wallonie-Bruxelles ne comptabilise pas ces
jours d’absence comme jours de maladie. Ils perçoivent donc leur salaire normalement.
Je souhaiterais avoir la situation la plus claire possible au 1er de chaque mois pour
les 12 derniers mois du nombre de personnes touchées par le COVID, du nombre de
personnes absentes pour maladie (hors covid)
La distinction entre les malades du Covid et les autres malades est difficile pour deux
raisons :

Un certificat de quarantaine ne signifie pas que l’agent est malade du Covid
(contact à risque, suspicion de contact, attente de résultats suite à un voyage,
fermeture de la classe d’un enfant, …)

Dans tous les cas, l’agent est encodé en congé de maladie sans distinction
particulière.

Quel est le taux d’absentéisme mensuel pour l’année 2020 du personnel communal ?
directement ou indirectement (enseignement, asbl, régie foncière, …)   
Concernant le taux d’absentéisme pour 2020, nous disposons de chiffres pour le personnel
de l’administration (11,1 %). Les autres catégories (asbl) sont hors de notre scope.  
 
Situation sanitaire au niveau du personnel – testé positivement.
Nous disposons d’une liste (anonymisée ici) des personnes qui nous ont communiqués
volontairement le résultat positif de leur test.

Le Conseil prend
connaissance.

Schriftelijke
vraag van de h.
De Bock over
personeelsleden
van de
Gemeente, het
O.C.M.W. , non-

• 

• 
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F A Adjoint administratif-chef D5 statutaire

GESLACHT KADER GRAAD Niveau STATUUT

V A Administratief assistent C contractueel
M T Industrieel hoofdingenieur A4 Statutair
V A Administratief assistent C NGC
M A Administratief assistent C contractueel
V GB Kinderverzorgster C statutair

profitorganisaties en andere van de gemeente afhankelijke organen (Cultureel
centrum, zwembad Longchamp, Grondregie, ..... onderwijs) die naar het buitenland
zijn vertrokken en al dan niet de quarantaineregels hebben nageleefd.

Ik zou graag de gezondheidstoestand van het gemeentepersoneel in januari kennen.
Hoeveel mensen hebben gemeld met Kerstmis en Nieuwjaar naar het buitenland te
reizen en in quarantaine te moeten gaan ?
Om privacyredenen is het erg moeilijk om buitenlandse verplaatsingen van ambtenaren
tijdens de kerstvakantie 2020 te kennen. Er is geen verplichting voor ons personeel om de
redenen voor hun vertrek mee te delen.
A priori beschikt het traceersysteem over deze informatie, ook weer op basis van
informatie die de personen zelf vrijwillig hebben verstrekt.
Worden deze personen betaald zoals de anderen of worden ze in verlof gezet ?
Voor het personeel van het bestuur worden statutaire en contractuele agenten die in
quarantaine moeten gaan en niet kunnen telewerken in ziekteverlof gezet en doorbetaald
(behalve voor statutair personeel dat hun ziektekrediet heeft opgebruikt en in disponibiliteit
valt met een wachtsalaris van 60% - tot nu toe geen geval).
Personeelsleden die in quarantaine moeten gaan en kunnen telewerken worden in telewerk
geplaatst.
Bij de leerkrachten waren er enkele risicogevallen en zij werden uitgesloten. Ze dienen
quarantaineattesten in maar de Federatie Wallonië-Brussel telt deze afwezigheidsdagen
niet als ziektedagen. Ze krijgen dus hun normale wedde.
Ik zou graag een zo duidelijk mogelijke situatie hebben op de eerste van elke maand
voor de laatste 12 maanden van het aantal personen dat door COVID is getroffen en
het aantal personen dat afwezig is wegens ziekte (geen covid)
Het is moeilijk om een onderscheid te maken tussen Covid en andere ziektes-patiënten om
twee redenen:

een quarantaineattest betekent niet dat de ambtenaar Covid heeft (risicocontact,
wachten op resultaten na een reis, sluiting van de klas van een kind, enz.)

in alle gevallen wordt ziekteverlof ingegeven zonder enig specifiek onderscheid.

Wat is het maandelijks verzuimpercentage voor 2020 voor gemeentepersoneel? Direct
of indirect (onderwijs, vzw, grondregie, etc.)
Voor het personeel van het bestuur is dit 11,1% in 2020. De andere categorieën (vzw’s)
vallen buiten ons bereik.
 
Gezondheidssituatie op personeelsniveau - positief getest.
We hebben een (anonieme) lijst van personen die ons vrijwillig hun positieve testresultaten
hebben meegedeeld.
 

 
 
 

De Raad
neemt
kennis.

• 

• 
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M O Arbeider D statutair

V GB Kinderverzorgster C contractueel
V GB Kinderverzorgster C NGC
V GB Kinderverzorgster C NGC
V GB Kinderverzorgster C contractueel
V A Administratief secretaris B contractueel
M O Technisch hoofdsecretaris C5 Statutair
M A Administratief secretaris B Stagiair
M O Arbeider D Statutair
V GB Kinderverzorgster C contractueel
V GB Kinderverzorgster C Gesco
V A Administratief assistent C contractueel
M A Administratief secretaris B stagiair
M O Hulparbeider E BV
M A Attaché A1 contractueel
V GB Kinderverzorgster C Statutair
V GB Kinderverzorgster C statutair
V A Administratief hoofdadjunct D5 statutair

25.03.2021/A/0041

1 annexe / 1 bijlage
21 8 De Bock personnel quarantaine.docx

 

 

Question écrite de Mme Kokaj concernant les affichages en banderole.

Pendant le premier confinement, les façades des maisons et immeubles de notre commune ont vu
fleurir une série de banderoles affichant leur soutien au personnel soignant, ou relayant les
mesures relatives aux gestes barrières.

Ces banderoles comme autant de signes de solidarité très bienvenue et de besoin bien
légitime de l’exprimer de la part de nos concitoyen.ne.s.
A ma connaissance, aucun.e Ucclois.e ayant participé à cet affichage ne s’est vu empêché
de le faire, ce dont je me réjouis à titre personnel.
Plus récemment, la police est pourtant intervenue pour faire retirer une banderole placée
par le propriétaire de la maison (sur une façade située avenue Dolez) dont le message visait
cette fois les violences policières.
Je souhaitais connaître les critères qui permettent et ou interdisent l’affichage de
banderoles (s’agit-il de la taille de la banderole, du contenu du message)? L’article 38 du
règlement général de police est-il tout à fait explicite concernant ces critères et ces derniers
permettent-ils une véritable objectivation des autorisations accordées ou non ? Est-il
envisageable de penser une communication sur cette question auprès de la population via
le Wolvendael?
Je vous remercie pour vos réponses.
 
Réponse :
 
Il convient de se référer au champ d’application du règlement de police, à savoir
l’espace public tel que défini à l’article 1er du R.G.P.
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Section 1. Champ d’application et définitions
Article 1.
§1. Le présent règlement s’applique à l’espace public et à tout espace accessible au
public. Il s’applique également à l’espace privé lorsque la sécurité, la propreté, la
salubrité ou la tranquillité publique sont compromises par des situations y trouvant leur
origine.
§2. Il s’applique sans préjudice des dispositions légales et réglementaires en vigueur dont
les règlements fiscaux communaux.
§3. Pour l’application du présent règlement, on entend par « espace public » :
1. La voie publique, en ce compris la chaussée, les accotements et les trottoirs, les bermes
centrales, et tous leurs accessoires tels que les égouts et caniveaux, les abords de la voirie,
les pistes cyclables, les passages aériens et souterrains pour piétons, les chemins et
servitudes de passage, et de manière générale, toute voie ouverte à la circulation publique
même si son assiette se trouve sur une propriété privée.
2. Les emplacements publics établis en tant que dépendances de la voie publique et
affectés notamment au stationnement des véhicules, aux promenades et aux marchés, les
autres aménagements et espaces verts tels que les squares, les parcs communaux et
régionaux, les jardins publics, et tout espace comportant un élément végétal, les plaines et
aires de jeu, les cimetières, les galeries et passages établis sur assiette privée, accessibles
au public et d’une manière générale toute portion de l’espace public située hors voirie,
ouverte à la circulation des personnes et affectée, en ordre principal, à la promenade, à la
détente ou à l’embellissement.
3. Les gares, les stations de métro, l’intérieur et l’extérieur des véhicules de transport en
commun affectés au transport des personnes et circulant sur le territoire de la Région de
Bruxelles-Capitale, les quais, les arrêts et les autres accessoires des transports en commun
qu’ils soient souterrains ou en plein air.
4. Les rebords de fenêtres et les seuils de portes donnant sur la voirie.
§4. Sur le territoire de la Ville de Bruxelles, la Zone Neutre est la partie de la Ville de
Bruxelles qui a été délimitée par la loi du 2 mars 1954 tendant à prévenir et réprimer les
atteintes au libre exercice des pouvoirs souverains établis par la Constitution.
§5. Pour l’application du présent règlement, la notion d’espace accessible au public
comprend outre les espaces réels, les espaces virtuels accessibles au public tels que les
comptes des réseaux sociaux, forums ou autres plateformes numériques n’étant pas limités
à un nombre restreint de personnes partageant une communauté d’intérêts.
S’agissant maintenant d’affichage, l’article 38 du R.G.P. énumère d’abord et de façon
non exhaustive les cas de figure visés au niveau de l’affichage à proprement parler
(affiches, tracts, autocollants etc.,) et précise ensuite le champ d’application en
indiquant : à tout endroit de l’espace public ou à tout endroit, à ciel ouvert, visible de
l’espace public.
Art. 38
Sans préjudice des dispositions du Règlement Régional d’Urbanisme et des dispositions
existantes en ces matières propres aux domaines, matériel et équipement des sociétés de
transport en commun, il est interdit d’apposer, de faire apposer ou de coller notamment
des affiches, tracts, autocollants, papillons ou des flèches directionnelles à tout endroit de
l’espace public ou à tout endroit, à ciel ouvert, visible de l’espace public, sans en avoir
reçu l’autorisation de l’autorité compétente et du propriétaire des lieux ou en ne se
conformant pas aux conditions déterminées par l’autorité compétente dans l’acte
d’autorisation.
Eu égard à ce qui précède et pour répondre très précisément à la question, stricto
sensu, une autorisation est requise pour un affichage sur une fenêtre ou une vitrine
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d’une propriété privée, celles-ci étant à ciel ouvert, visibles de l’espace public. 
A contrario, une autorisation n’est pas requise dès lors que l’on affiche à l’intérieur de
sa propriété privée, les autres dispositions de droit commun restant évidemment
d’application. 
 
- Les critères qui permettent et ou interdisent l’affichage de banderoles sur un bien privé
nécessite-t-elle également une autorisation ?
 
Le champ d’application de l’article 38 du RGP commun aux 19 communes bruxelloises est
de mise.
En effet, la banderole se trouvant alors à un endroit, à ciel ouvert, visible de l’espace
public.
 
En ce qui concerne le contenu du message, c'est Monsieur le Bourgmestre qui dispose d’un
pouvoir discrétionnaire d'autoriser ou non l'affichage.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van Mevr. Kokaj over banners.

Tijdens de eerste lockdown hingen er aan Ukkelse gevels talrijke wimpels ter
ondersteuning van het zorgpersoneel of m.b.t. de afstandsregels.
Voor zover ik weet is geen enkele Ukkelaar die aan deze solidaire actie heeft deelgenomen
verhinderd om dit te doen.
Onlangs kwam de politie tussenbeide om een wimpel op een gevel in de Dolezlaan te
verwijderen waarvan de boodschap gericht was op politiegeweld.
Welke criteria worden toegepast om wimpels al dan niet toe te laten (afmetingen, inhoud)?
Is artikel 38 van het algemeen politiereglement expliciet over deze criteria en laten ze een
reële objectivering toe van de verleende toelatingen of niet? Kan hierover gecommuniceerd
worden in de Wolvendael ?
 
Antwoord :
 
Er moet verwezen worden naar het toepassingsgebied van het politiereglement,
namelijk de openbare ruimte zoals bepaald in artikel 1 van het APR.
Sectie 1. Toepassingsgebied en definities
Artikel 1.
§1. Het  huidige  reglement  is  van  toepassing  op  de  openbare  ruimte  en  iedere  voor 
het  publiek toegankelijke ruimte. Het is ook van toepassing op de private ruimte wanneer
de openbare veiligheid, rust,gezondheid of reinheid in het gedrang wordt gebracht door
situaties die hierin hun oorsprong vinden.
§2. Het is van toepassing onverminderd de geldende wettelijke en reglementaire
bepalingen, waaronder de gemeentelijke belastingreglementen.
§3. Voor de toepassing van dit reglement wordt onder ‘openbare ruimte’ verstaan:

1. De openbare weg, met inbegrip van de rijweg, bermen en trottoirs, de centrale
bermen en alle toebehoren zoals riolen en straatkolken, de naaste omgeving van
de wegen, de fietspaden, voetgangersbruggen, ondergrondse doorgangen voor
voetgangers, wegen en erfdienstbaarheden, en over het algemeen elke weg open
voor het publiek, zelfs wanneer deze op een privé-eigendom ligt.
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2. De openbare ruimten, aangelegd als aanhorigheden van de verkeerswegen en
voornamelijk bestemd voor het parkeren van voertuigen, wandelplaat- sen en
markten, de andere inrichtingen en groene zones zoals pleinen, gemeentelijke en
gewestelijke parken, openbare tuinen en iedere ruimte met een plantaardig
element, speelpleinen en -velden, begraafplaatsen, galerijen en doorgangen op
private grond die toegankelijk zijn voor het publiek, en over het algemeen elk deel
van de openbare ruimte dat zich buiten de openbare weg bevindt, dat open is voor
het personenverkeer en voornamelijk bestemd is voor het wandelen, ont- spannen
of verfraaien.

 
3. De treinstations, metrostations, de binnen- en buitenkant van voertuigen van het
openbaar vervoer die bestemd zijn voor het personenvervoer en die op het grondgebied
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest rijden, de perrons, de haltes en andere toebehoren
van het openbaar vervoer, zowel ondergronds als bovengronds.
 
4. De vensterbanken en deurdrempels die uitgeven op de openbare weg.
 
§4. Op het grondgebied van de Stad Brussel is de neutrale zone het gedeelte van de Stad
Brussel dat werd begrensd door de wet van 2 maart 1954 tot voorkoming en beteugeling
der aanslagen op de vrije uitoefening van de door de Grondwet ingestelde soevereine
machten.
§5. Voor de toepassing van dit reglement omvat het begrip ‘voor het publiek toegankelijke
ruimte’ naast de werkelijke ruimten ook de virtuele ruimten die toegankelijk zijn voor het
publiek, zoals accounts op sociale media, forums en andere digitale platformen die niet
beperkt zijn tot een klein aantal personen die gemeenschappelijke interesses delen.
 
Artikel 38 van het APR vermeldt geen volledige opsomming van de gevallen bedoeld
als aanplakking (affiches, pamfletten, stickers, enz.) en specificeert vervolgens het
toepassingsgebied door aan te geven: op de openbare ruimte of op elke plaats, in de
openlucht, zichtbaar vanaf de openbare ruimte.
Art. 38
§1. Onverminderd de bepalingen van de gewestelijke stedenbouwkundige verordening en
de ter zake bestaande bepalingen eigen aan de domeinen, het materieel en de uitrusting
van de openbare vervoersmaatschappijen, is het verboden om affiches, pamfletten,
stickers, plakbriefjes of richtingspijlen aan te brengen, te doen aanbrengen of te plakken
op de openbare ruimte of op elke plaats, in de openlucht, zicht- baar vanaf de openbare
ruimte, zonder toelating van de bevoegde overheid en de eigenaar van de plaats of zonder
zich te schikken naar de door de bevoegde overheid in de toelatingsakte vastgestelde
voorwaarden.
 
Stricto sensu is er een toelating vereist voor een aanplakking op een raam of vitrine
van een privé-eigendom omdat dit in de openlucht is, zichtbaar vanaf de openbare
ruimte,
Omgekeerd is er geen vergunning vereist voor een aanplakking aan de binnenkant
van privé-eigendommen, waarbij de andere bepalingen van het gemeenrecht
uiteraard van toepassing blijven.
 
- Is er volgens de criteria een toelating vereist voor een tijdelijke wimpel op privéterrein ?
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Volgens het toepassingsgebied van artikel 38 van het gemeenschappelijke APR van de 19
Brusselse gemeentes is de wimpel in de openlucht, zichtbaar vanaf de openbare ruimte.
Inzake de inhoud is het de burgemeester die de discretie heeft om de aanplakking al dan
niet goed te keuren.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
21 10 Kokaj affichages en banderole.docx

 

 

Question écrite de M. Hayette concernant le parking Infobo.

Vous vous souviendrez qu’en novembre 2017, le collège ucclois à la demande de l’échevin
de l’urbanisme, notre collège Monsieur Cools, aujourd’hui dans l’opposition avait remis un
avis défavorable pour le projet régional de création d’un parking de dissuasion rue de
Stalle prolongée, autrement dit sur le site actuel d’Infobo. La commune de Drogenbos qui
se plaint, je cite « que les 1900 places de parking de la commune sont souvent occupées
par les habitants ou les travailleurs des communes de Forest, Ruisbroek et Uccle », a décidé
de placer pratiquement toutes ses rues en zone bleue. Cette réaction de Drogenbos se fait
sans aucun doute comme suite à la décision de la Région bruxelloise de décembre 2019 de
créer un nouveau parking de dissuasion de 750 places pour un budget de 12 millions sur le
site d’Infobo. Le collège pourrait-il nous informer de l’actualité de ce projet ? 
 
D’après nos informations, l’Agence Parking.Brussels est dans l’attente de la délivrance du
permis d’urbanisme par la Région. Celle-ci devrait intervenir dans les semaines à venir.
Parking.Brussels espère que les travaux pourront débuter au mois d’avril de cette année.
 
En quoi, le projet de la Région est-il différent du projet que le collège ucclois avait refusé
en novembre 2017 ?
 
Le projet présenté à l’époque prévoyait 1134 places de stationnements. Le parking qui
sera érigé prochainement comptera environ 750 places.
 
Est-il exact que les travaux vont débuter dans un avenir proche ?
 
Parking.Brussels espère un début des travaux avril 2021 et une fin de ceux-ci en mars
2022.
 
Que compte faire la commune pour soulager les rues avoisinantes pendant les travaux qui
ne manqueront pas de voir arriver de nombreuses voitures orphelines de leurs places de
parking habituelles ?
 
La Région a contacté le propriétaire du site ex-Peugeot afin de déterminer s’il serait
possible d’y aménager un parking provisoire. Il s’avère malheureusement que ce n’est pas
le cas compte tenu de l’avancement du projet urbanistique qui doit voir le jour à cet
endroit.
 
Les voiries du quartier sont pour l’essentiel des artères dont le stationnement est

94/129
Conseil communal - 25.03.2021 - Registre public
Gemeenteraad - 25.03.2021 - Openbaar register



règlementé (zone verte ou bleue). Pareille règlementation devrait permettre d’éviter tout
phénomène de véhicule ventouse dans le quartier et ce, d’autant plus, que la scan-car (qui
devrait être active dès le mois de juin de cette année) garantira un meilleur respect des
zones bleues.
 
L’étude d’incidence réalisée en 2017 démontre que le taux d’occupation des emplacements
de stationnement en voirie en journée dans le quartier avoisine les 60%. Il n’y a donc pas
à l’heure actuelle de saturation en la matière.
 
La politique de Parking Brussels sera sans doute calquée sur celle pratiquée au Parking du
Ceria qui a ouvert en mai 2019, qui est payant et qui est loin de remplir les 1300 places. La
commune a-t-elle prévu de demander une étude d’incidence à la Région ou à Parking
Brussels ? En particulier son incidence sur les rues avoisinantes ?
 
Une étude d’incidence a été réalisée en 2017 sur le projet présenté à l’époque. Pour cette
raison, le Collège avait émis l’avis de diminuer le nombre d’emplacements initialement
prévu qui était de 1.134 places.
 
Il est fort probable que dans ces conditions le parking du Carrefour sera vite saturé et que
ses responsables imiteront les propriétaires du Delhaize de Beersel en fermant ses
installations aux navetteurs. La Commune pense-t-elle contacter les responsables de
Carrefour et des commerces situés à proximité pour s’assurer de leur collaboration ?     
 
La Commune et/ou la Région ne manqueront pas de contacter dans les semaines à venir
les gérants de grandes surfaces situées à proximité.

Le Conseil prend connaissance.

Schriftelijke vraag van de h. Hayette over de parking Infobo.

In november 2017 heeft het Ukkelse college op verzoek van de schepen van Stedenbouw -
onze collega de h. Cools, vandaag in de oppositie - een ongunstig advies gegeven over het
gewestelijke project om een overstapparking te creëren in de Verlengde Stallestraat (de
huidige Infobosite). De gemeente Drogenbos, die klaagt dat de 1900 parkeerplaatsen van
de gemeente vaak bezet worden door de inwoners of werknemers van de gemeentes Vorst,
Ruisbroek en Ukkel, heeft bijna al haar straten in de blauwe zone geplaatst, ongetwijfeld
als reactie op de beslissing van het Brussels Gewest in december 2019 om op de Infobosite
een nieuwe overstapparking met 750 plaatsen te creëren voor een budget van 12 miljoen.
Kan het college ons op de hoogte houden van de status over dit project ?
 
Volgens onze informatie wacht het Agentschap Parking.Brussels op de afgifte van de
bouwvergunning door het gewest. Dit zou in de komende weken moeten gebeuren.
Parking.Brussels hoopt dat de werken in april van dit jaar kunnen starten.
 
Waarin verschilt het project van het gewest van het project dat het Ukkelse college in
november 2017 had geweigerd ?
 
Het project dat destijds werd voorgesteld, voorzag in 1.134 parkeerplaatsen. De geplande
parking krijgt ongeveer 750 plaatsen.
 
Klopt het dat de werken in de nabije toekomst zullen starten ? 
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Parking.Brussels verwacht dat de werken starten in april 2021 en eindigen in maart 2022.
 
Wat gaat de gemeente doen om tijdens de werken de omliggende straten te ontlasten,
waardoor ongetwijfeld andere auto's hun normale parkeerplaatsen zullen komen innemen?
 
Het gewest heeft de eigenaar van de voormalige Peugeotsite gecontacteerd om na te gaan
of een tijdelijke parking mogelijk is. Dit is helaas niet het geval gezien de voortgang van
het bouwproject ter plaatse. 
 
De wegen van de wijk zijn veelal verkeersaders waar parkeren gereglementeerd is (groene
of blauwe zone). Dergelijke regelgeving moet langparkeerders in de wijk afschrikken,
vooral omdat de scanauto (die vanaf juni dit jaar actief zou moeten zijn) een beter respect
voor de blauwe zones zal garanderen.
 
Uit de effectenstudie van 2017 blijkt dat de bezettingsgraad van parkeerplaatsen op straat
overdag in de wijk rond de 60% ligt. In dit gebied is er dus geen parkeerverzadiging.
 
Het beleid van Parking Brussels zal ongetwijfeld gebaseerd zijn op het beleid van de
Parking van Ceria, geopend in mei 2019, die betalend is en die nog lang niet de 1.300
plaatsen vult. Zal de gemeente een effectenstudie aanvragen bij het gewest of Parking
Brussel ? In het bijzonder de effecten op de omliggende straten ?
 
In 2017 is een effectenstudie uitgevoerd over het toen voorgestelde project. Om die reden
had het college het advies uitgebracht om het aantal oorspronkelijk geplande plaatsen te
verminderen, namelijk 1.134 plaatsen.
 
Het is zeer waarschijnlijk dat onder deze omstandigheden de parking Carrefour snel
verzadigd zal raken en dat zijn beheerders de eigenaars van Delhaize in Beersel zullen
imiteren door zijn faciliteiten te sluiten voor pendelaars. Is de gemeente van plan contact
op te nemen met de managers van Carrefour en de winkels in de buurt om hun
samenwerking te verzekeren ?
 
De gemeente en/of het gewest zullen de komende weken de beheerders van de
supermarkten vlakbij contacteren.
 
 

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
21 12 Hayette Infobo.docx

 

 

Interpellation de Mme Van Offelen : pour une mise en valeur et l’embellissement de
la rue Vanderkindere.

Mme Van Offelen rappelle que la rue Vanderkindere, dont le caractère rectiligne offre une
jolie perspective, est une des artères commerçantes les plus attrayantes d’Uccle.
Cependant, l’aménagement de l’espace public y laisse à désirer.
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Lorsqu’on arpente la rue à partir de La Bascule, on y observe quelques bacs gris répartis de
manière inégale et souillés par des mégots de cigarette, des canettes usagées et des
déjections canines.
Puis, ces bacs gris cèdent la place à des bacs en bois, souvent abîmés, entremêlés
d’arbustes, de poteaux, de poubelles ainsi que de drapeaux publicitaires installés par
certains commerçants en plein milieu du trottoir.
Plusieurs commerçants ont fait part à Mme Van Offelen de leur sentiment d’une
dégradation progressive de l’environnement esthétique de la rue Vanderkindere au fil du
temps.
Remettre de l’harmonie au sein de cette artère n’exigerait pas des investissements
considérables, et ce d’autant plus que dans le cadre de l’aménagement d’un espace
cyclable, il est prévu de doter cette rue d’oreilles de trottoir plus larges.
Il faudrait aussi rappeler certains commerçants au respect des règlements quant au
placement de drapeaux publicitaires.
Mme Van Offelen souhaiterait donc que le Collège réfléchisse à l’élaboration d’un plan
visant à la rénovation esthétique du mobilier urbain de la rue Vanderkindere, en
collaboration avec les riverains, les commerçants, les comités de quartier.
 
Mme Culer s’associe à la demande de Mme van Offelen.
Il faut renforcer les atouts spécifiques de chaque quartier, afin d’y attirer des commerces de
qualité.
La rue Vanderkindere pourrait ainsi devenir le pôle gastronomique de la commune
d’Uccle.
 
M. De Bock partage le point de vue de Mmes Van Offelen et Culer.
Quand aura lieu la plantation d’arbres, qui est de nature à améliorer l’esthétique de la rue
Vanderkindere ?
L’organisation d’un concours d’architecture dédié à ce quartier pourrait-elle être envisagée
prochainement ?
 
Mme l’Echevine De Brouwer répond que le Collège est bien conscient du manque
d’harmonie de la rue Vanderkindere, tout en remarquant que la majorité actuelle a hérité
d’une situation antérieure dont elle n’est pas responsable.
Le Collège a l’intention d’aborder ce problème de manière globale et structurelle plutôt que
d’opter pour des solutions ponctuelles au cas par cas.
Dans la foulée des travaux de voirie prévoyant l’élargissement des oreilles de trottoir, le
service vert a planifié une harmonisation du mobilier urbain de cette artère grâce à une
végétalisation de l’espace public et la plantation d’arbres aux carrefours.
La création éventuelle de zones de rencontre sera examinée.
Des discussions sont prévues avec le quartier des artisans, qui a obtenu des subsides pour
l’achat de mobilier urbain (en l’occurrence des bancs et des jardinières destinées à des
plantes et semences durables), pour l’acquisition d’écorces pour les parterres et pour le
lancement d’une campagne de sensibilisation à l’alimentation durable. Dans ce cadre, le
Collège pourra promouvoir les propositions propices à l’esthétique de la rue
Vanderkindere.
La pandémie a entraîné un certain relâchement de l’entretien des bacs censés être gérés par
les habitants. Mais des rencontres avec le comité de quartier « Fais une fleur » ont permis
de tracer des pistes d’amélioration, notamment grâce aux subsides « Coup de pouce ».
Le service de la Culture a lancé un projet de décoration des bacs en béton par des « street
artists » ucclois, qui devrait être concrétisé dans les prochains mois et constituera un
complément artistique bienvenu aux plantations effectuées par les habitants de la rue
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Vanderkindere.
De plus, une opération de nettoyage complet a été menée sur cette artère par le service de la
Propreté en janvier dernier.
 
M. Vanraes signale que sous la précédente législature, le CPAS a entrepris une étude afin
de réaménager le mobilier urbain de cette voirie d’une manière plus confortable pour les
personnes fragiles.
 
Mme l’Echevine De Brouwer se renseignera auprès de M. le Président du CPAS sur ce
point.
Toutefois, à la demande de certains commerçants, les bancs ont déjà été dotés de dossiers
pour permettre aux personnes âgées de s’asseoir.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van Mevr. Van Offelen : voor het opwaarderen en verfraaiing van de
Vanderkinderestraat.

Mevr. Van Offelen herinnert eraan dat de Vanderkinderestraat een van de aantrekkelijkste
winkelstraten van Ukkel is. De inrichting van de openbare ruimte laat echter te wensen
over. Als men vanaf Bascule door de straat loopt, ziet men enkele grijze vuilnisbakken
ongelijk verdeeld en bevuild door sigarettenpeuken, blikjes en hondenpoep. Na deze grijze
vuilnisbakken volgen houten bakken, vaak beschadigd, afgewisseld met struiken, palen,
vuilnisbakken en reclamevlaggen die door sommige handelaars midden op het trottoir
worden geplaatst. Verschillende handelaars hebben haar laten weten dat de esthetische
omgeving van de Vanderkinderestraat in de loop van de tijd geleidelijk is verslechterd. Om
de harmonie in deze straat te herstellen zijn geen grote investeringen nodig, te meer omdat
er in het kader van de aanleg van een fietspad al bredere trottoirbanden voorzien zullen
worden. Sommige winkeliers moeten ook aan de voorschriften rond het plaatsen van
reclamevlaggen worden herinnerd. Mevr. Van Offelen wil daarom graag dat het college
een plan opstelt voor de renovatie van straatmeubilair in de Vanderkinderestraat, in
samenwerking met inwoners, handelaars en wijkcomités.
 
Mevr. Culer steunt het verzoek van mevr. Van Offelen. De troeven van elke wijk moeten
worden versterkt om kwaliteitswinkels aan te trekken. De Vanderkinderestraat zou zo het
gastronomisch centrum van Ukkel kunnen worden.
 
De h. De Bock is het eens met mevr. Van Offelen en Culer. Wanneer zal de aanplanting
van bomen plaatsvinden? Kan in de nabije toekomst een architectuurwedstrijd voor deze
wijk worden overwogen?
 
Schepen De Brouwer antwoordt dat het college bewust is van het gebrek aan harmonie in
de Vanderkinderestraat maar wijst erop dat de huidige meerderheid deze situatie heeft
geërfd waarvoor zij niet verantwoordelijk is. Het college wil een globaal en structureel plan
i.p.v. ad-hocoplossingen per geval.
 
Naar aanleiding van de wegwerkzaamheden waarbij de trottoirs werden verbreed, heeft de
Groendienst het plan opgevat het straatmeubilair te harmoniseren dankzij meer groen in de
openbare ruimte en bomen op de kruispunten. Eventuele ontmoetingszones zullen worden
onderzocht. Er zijn besprekingen gepland met de ambachtswijk die subsidies heeft
gekregen voor de aankoop van straatmeubilair (banken en plantenbakken voor duurzame
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planten en zaden), boomschors voor bloemenperken en een sensibiliseringscampagne over
duurzaam voedsel. In dit kader kan het college voorstellen doen ter bevordering van de
esthetiek van de Vanderkinderestraat.
De pandemie heeft geleid tot vertragingen in het onderhoud van vuilnisbakken die normaal
door bewoners beheerd zouden moeten worden. Dankzij vergaderingen met het
buurtcomité "Fais une fleur" konden verbeteringen aangebracht worden, o.a. dankzij
ondersteunende subsidies.
De dienst Cultuur heeft een project gelanceerd voor de versiering van betonnen bakken
door Ukkelse street artists in de komende maanden, als aanvulling op de aanplantingen
door de bewoners van de Vanderkinderestraat.
In januari werd deze straat al volledig schoongemaakt door de dienst Reinheid.
 
De h. Vanraes wijst erop dat het OCMW onder de vorige legislatuur een studie heeft
uitgevoerd om het straatmeubilair in deze weg comfortabeler te maken voor de zwakkeren.
 
Schepen De Brouwer zal de OCMW-voorzitter hiervoor contacteren. Op verzoek van
sommige handelaars werden de banken al voorzien van rugleuningen zodat ook ouderen
kunnen gaan zitten.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de Mme Van Offelen - Mise en valeur de la rue VDK.docx

 

 

Interpellation de Mme Fraiteur : jeunes, au temps du Covid : quelles réponses
possibles au niveau communal ?

Mme Fraiteur rappelle que la pandémie qui sévit depuis plus d’un an touche peu les
jeunes sur le plan strictement sanitaire mais les affecte gravement sur le plan
psychologique et nuit à leurs apprentissages.
Les expressions de mal-être et les tentatives de suicide augmentent.
Depuis le second confinement, les urgences en psychiatrie sont fort sollicitées, les
institutions d’hébergement pour jeunes arrivent à saturation, puisqu’elles font face à un
triplement des demandes.
Les jeunes souffrent particulièrement de la solitude, du manque de contacts, de
l’interdiction des rassemblements, des difficultés scolaires.
À l’initiative de l’OMS, un sommet mondial de la jeunesse aura lieu en avril prochain afin
de donner aux jeunes du monde entier les moyens d’être les moteurs de la reprise post-
covid.
Dan notre pays, des parents inquiets ont lancé l’action facebook « Trace ton cercle », afin
d’attirer l’attention sur les effets délétères de cette crise sur la santé mentale des
adolescents, et cette action a eu un certain écho.
A-t-on une idée de l’ampleur de ce problème à Uccle ? Quelle est le nombre de jeunes
Ucclois en souffrance psychologique, en décrochage scolaire ?
Quelles sont les actions menées par la commune en ce domaine ?
La commune a-t-elle pu développer des collaborations avec d’autres partenaires ?
Néanmoins, Mme Fraiteur est bien consciente du fait que les actions susceptibles d’être
entreprises à l’échelon communal sont réduites.
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M. Norré partage les préoccupations de Mme Fraiteur.
Grâce à une enveloppe de trois millions d’euros dégagée par le gouvernement fédéral,
Mme Lalieux, Ministre de l’Intégration sociale, s’investit beaucoup dans le soutien aux
jeunes via les CPAS, mais chaque niveau de pouvoir doit se mobiliser.
 
M. Clumeck, étant psychiatre de formation, confirme l’explosion du nombre de patients
hospitalisés dans les unités pédopsychiatriques à Bruxelles et dans le Brabant wallon.
 
Mme Lederman-Bucquet signale que, grâce à un financement de la Cocof, le service
social juif a pu mettre en place un programme destiné à aider les adolescents dont les
parents ou les grands-parents ont été emportés par l’épidémie à faire leur travail de deuil.
 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch répond que le Collège est bien conscient de l’impact
particulier de la pandémie sur la jeunesse.
La commune n’établit pas des statistiques en ce domaine. Celles-ci sont effectuées de
manière centralisée par la Direction de l’enseignement pour l’ensemble des écoles de la
Communauté française, et les données relatives à l’année 2020 ne sont pas encore
disponibles.
Cependant, l’expérience de terrain rapportée par la cellule d’accompagnement scolaire du
service Prévention confirme le pressentiment général : la jeunesse est en grande difficulté,
le décrochage scolaire prend de l’ampleur, parfois sous une forme insidieuse : les jeunes ne
sont pas formellement dans une situation d’absentéisme, ils suivent théoriquement un
enseignement en ligne, mais leur environnement est tel qu’ils sont dans l’incapacité de se
concentrer. Seul le retour à un enseignement à 100 % en mode présentiel permettra de
résoudre ce problème.
Toutefois, les services communaux se sont efforcés de poursuivre leurs activités, en dépit
des circonstances.
L’ASBL Le Pas a poursuivi ses activités de remédiation scolaire. En 2020, les conseillers
en accompagnement scolaire ont assisté 42 familles.
Les éducateurs de rue sont restés en contact avec les jeunes.
Une salle d’études pour le blocus a été mise à disposition des étudiants.
L’administration communale a aussi veillé à fournir des ordinateurs pour le travail scolaire.
Depuis septembre dernier, le Pas suit environ 150 jeunes, soit approximativement 60
familles, notamment par le biais des écoles de devoirs.
L’aide aux jeunes en difficulté prodiguée par le CPAS inclut également le soutien à leur
formation scolaire ou universitaire.
Par ailleurs, la cellule de soutien mise en place par le Centre de santé ucclois prévoit aussi
un accompagnement psychologique.
 
Mme l’Echevin Delwart signale que la directrice de la maison de jeunes « L’Antirides » a
organisé des balades et des visites d’expositions au Centre culturel, qui apportaient un peu
de liberté.
Vu que les 13-18 ans peuvent à nouveau pratiquer un sport, le service ucclois de la
jeunesse a mis en place le programme « Youth Start » pour les prochaines vacances de
Pâques.
 
Mme l’Echevin Gol-Lescot précise que son échevinat insiste beaucoup auprès des
directions d’écoles pour que le contact entre enseignants et élèves soit maintenu autant que
possible.

Le Conseil prend connaissance.
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Interpellatie van Mevr. Fraiteur : jeugd in tijden van Corona, wat kan de gemeente
doen ?

Mevr. Fraiteur wijst erop dat de pandemie vanuit strikt gezondheidsoogpunt weinig
gevolgen heeft voor jongeren maar zij wel ernstig treft vanuit psychologisch oogpunt en
hen belemmert bij het leren. Uitingen van ongenoegen en zelfmoordpogingen nemen toe.
Sinds de tweede lockdown is er meer vraag naar psychiatrische hulp en opvangcentra voor
jongeren zijn verzadigd (verdrievoudiging van het aantal aanvragen). Jongeren lijden
vooral onder eenzaamheid, gebrek aan contact, het verbod op bijeenkomsten en
moeilijkheden op school. Op initiatief van de WGO zal in april een wereldtop voor
jongeren worden gehouden om de nodige middelen te voorzien voor de herstelperiode na
covid.
 
In ons land hebben bezorgde ouders de Facebook-actie "Trace ton cercle" gelanceerd om
de aandacht te vestigen op de nefaste gevolgen van deze crisis voor de geestelijke
gezondheid van tieners. Hebben we een idee van de omvang van dit probleem in Ukkel?
Hoeveel jongeren in Ukkel hebben psychologische problemen of verlaten de school? Wat
zijn de acties van de gemeente op dit vlak? Werkt de gemeente samen met andere partners?
Ze is er zich van bewust dat de acties die op gemeentelijk niveau kunnen worden
ondernomen, beperkt zijn.
 
De h. Norré deelt de bezorgdheid van mevr. Fraiteur. Dankzij een federale enveloppe van
drie miljoen euro investeert de minister van Maatschappelijke Integratie in de
ondersteuning van jongeren via OCMW's maar elk overheidsniveau moet worden
gemobiliseerd.
 
De h. Clumeck, (psychiater van opleiding) bevestigde de explosieve stijging van het aantal
opgenomen patiënten in kinderpsychiatrische inrichtingen in Brussel en Waals-Brabant.
 
Mevr. Lederman-Bucquet deelt mee dat de Joodse sociale dienst, dankzij financiële steun
van de FGC, een programma heeft kunnen opzetten om jongeren wier ouders of
grootouders door de epidemie zijn omgekomen te helpen bij het rouwproces.
 
Schepen Lambert-Limbosch antwoordt dat het college bewust is van de bijzondere
gevolgen van de pandemie voor jongeren. De gemeente stelt op dit gebied geen statistieken
op. Deze worden centraal uitgevoerd door de Directie Onderwijs voor alle scholen van de
Franse Gemeenschap en de gegevens voor 2020 zijn nog niet beschikbaar. De praktijk van
de schoolbegeleiding (preventiedienst) bevestigt het algemene gevoel: jongeren hebben
grote moeilijkheden, schooluitval neemt toe, soms in sluipende vorm. Er is nog geen
toestand van verzuim maar het is moeilijker om zich te concentreren via onlinelessen. Een
volledige terugkeer naar fysieke lessen kan dit probleem oplossen.
 
De gemeentediensten proberen hun activiteiten voort te zetten ondanks de omstandigheden
en ook vzw Le Pas heeft activiteiten rond schoolondersteuning voortgezet. In 2020 werden
42 gezinnen geholpen. De straathoekwerkers bleven in contact met jongeren. Er werd een
studieruimte voor studenten ter beschikking gesteld. De gemeente stelt ook computers ter
beschikking voor schoolwerk. Sinds september volgt Le Pas ± 150 jongeren, of ongeveer
60 gezinnen, vooral via takenscholen. Het OCMW steunt jongeren in moeilijkheden ook
bij hun schoolopleiding. Ook de ondersteunende cel van het Ukkelse gezondheidscentrum
biedt psychologische steun.
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Schepen Delwart zei dat de directeur van het jeugdcentrum "Antirides" wandelingen en
bezoeken aan tentoonstellingen in het cultureel centrum had georganiseerd. Aangezien
jongeren van 13 tot 18 jaar weer kunnen sporten, heeft de Ukkelse Jeugddienst voor de
komende paasvakantie het programma "Youth Start" opgezet.
 
Schepen Gol-Lescot zei dat haar diensten er bij de schooldirectie sterk op heeft
aangedrongen om het contact tussen leerkrachten en leerlingen zoveel mogelijk te
behouden.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de Mme Fraiteur jeunes au temps du covid.docx

 

 

Interpellation de M. Cools : les projets de logements sociaux à Uccle.

M. Cools précise qu’en région bruxelloise, les besoins en logements sociaux sont
considérables et les listes d’attente, fort longues.
Ce besoin peut être rencontré par le travail de l’Agence immobilière sociale (AIS), la
rénovation du parc existant de logements sociaux et la construction de nouveaux
logements.
Les deux premières solutions sont moins coûteuses que les nouvelles constructions et
évitent la formation de ghettos sociaux.
Il y a lieu de se réjouir de la rénovation du parc de logements sociaux de Binhome, avec
l’appui de la Société régionale du logement (SRL).
La construction parallèle de nouveaux logements sociaux par Binhome est en cours sur la
chaussée d’Alsemberg sans poser de problème particulier.
Le projet de la rue François Vervloet est-il toujours d’actualité ?
Le projet relatif au plateau du Homborch visait à y construire 90 logements.
Lors des consultations, les habitants n’ont pas remis en cause le principe de nouvelles
constructions mais leur implantation et leur nombre, qu’ils souhaitaient voir passer de 90 à
70.
Cependant, dans l’édition de juin 2020 de son périodique, Binhome présentait une version
inchangée de son projet de construction de 90 logements.
Les nouvelles constructions envisagées dans l’espace compris entre la rue Homborchveld,
le square Georges Solau et la rue Jean Ballegeer sont celles qui font l’objet du maximum
de critiques car elles entraîneraient la suppression de la plaine de jeux et porteraient
atteinte au caractère aéré de ce cadre urbanistique.
Le Collège est-il favorable à un allègement de ce projet ?
Vu la grande densité de logements sociaux dans le quartier du Homborch, la construction
d’un nombre significatif de logements moyens au-delà du seuil de 20 % y est-elle
envisagée ? Un tel projet permettrait de reloger au Homborch, sans déracinement excessif,
des locataires de Binhome dont la situation s’est améliorée.
Dans sa présentation du projet de construction de 90 logements, Binhome affirme que « la
place de la voiture individuelle est prévue de manière à réduire au maximum le nombre de
places dans le quartier ».
Le Collège adhère-t-il à cette philosophie, quoique ce quartier ne soit pas un des mieux
desservis par les transports en commun et qu’il soit dépourvu de commerces ?
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Peut-on escompter l’aménagement d’un espace commercial au rez-de-chaussée du nouveau
bâtiment envisagé à l’angle Homborchveld-Solau-Kriekenput, ou à tout le moins
l’implantation d’une épicerie sociale ?
 
M. Norré salue le plan d’urgence du Ministre Ben Hamou, qui vise à venir en aide à
15.000 ménages bruxellois grâce à la construction ou la rénovation de logements.
Mais la commune a aussi un rôle important à jouer, et ce d’autant plus qu’Uccle ne figure
pas parmi les meilleurs élèves de la Région en termes de logements sociaux (4,53
logements sociaux pour 100 ménages à Uccle, contre 7,22 à l’échelle régionale).
De plus, Uccle se caractérise par son manque de mixité sociale, les logements sociaux y
étant concentrés dans des quartiers déterminés.
Conformément à la Déclaration de politique générale, la commune d’Uccle doit développer
une politique d’investissement ambitieuse dans le domaine du logement, afin de remédier à
cette situation.
L’acquisition d’immeubles dans le quartier du Centre et la chaussée d’Alsemberg va plutôt
dans le bon sens, vu le gaspillage observé en termes d’espaces inoccupés.
Il convient de saluer le travail accompli par l’Agence immobilière sociale (AIS), même s’il
ne s’agit pas de logements sociaux stricto sensu.
 
M. De Bock partage les constats de MM. Cools et Norré.
Uccle compte un nombre limité de logements sociaux concentrés sur trois sites :
Neerstalle, avec ses immeubles-tours peu engageants, le Homborch et le Melkriek, plus
agréables puisqu’ils étaient conçus à l’origine comme des cités-jardins, mais excentrés par
rapport au reste de la commune.
La tentative d’y introduire des logements moyens afin d’y garantir la mixité sociale n’a
guère réussi, et on compte sur les agences immobilières sociales pour résoudre ce
problème.
M. De Bock craint que les projets de construction sur le plateau du Homborch ne viennent
gâcher la vue sur l’Altitude Cent.
Il déplore aussi la faible marge de manœuvre de la commune en ce domaine car dès qu’un
accord a pu être conclu sur un projet, une grande part du travail à accomplir est déléguée à
la SLRB (Société du logement de la Région bruxelloise).
 
M. Desmet rappelle que le groupe Ecolo accorde une grande importance au logement
social ainsi qu’à la préservation des espaces verts.
Il estime donc prioritaire la rénovation des logements ainsi que l’exploitation des friches
inoccupées, telles que le home Brugmann, devenu propriété communale.
 
M. Godefroid rappelle qu’avec le soutien de la Région, l’AIS a élaboré un plan ambitieux
pour augmenter le nombre ce logements à caractère social sur le territoire communal.
L’implantation de logements sociaux ou à caractère social dans des quartiers où il y en a
peu est un bon moyen pour favoriser la mixité sociale. Pour ce faire, il y a lieu de
privilégier les acheteurs publics lors de la vente de bâtiments de la commune ou du CPAS.
 
M. l’Echevin Biermann répond que de nombreux projets de développement de logements
publics sont menés par la Région, la SLRB et ses partenaires, car la Région est un
propriétaire foncier beaucoup plus important que la commune.
La cellule Planification du service de l’Urbanisme réfléchit à la problématique du
développement des logements publics, vu qu’une partie des projets concerne des parcelles
non-bâties relevant de la Région.
M. l’Echevin Biermann partage d’ailleurs le point de vue selon lequel il vaut mieux
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rénover des immeubles existants pour leur donner une nouvelle affectation, comme le fait
Binhome à l’égard de son propre patrimoine, plutôt que de construire des immeubles neufs
sur des parcelles non-bâties.
L’objectif de mixité sociale, promu par l’AIS, peut aussi être atteint par le développement
du logement conventionné, comme c’est le cas pour les sites Illochroma et Astra Zeneca.
La commune est aussi engagée dans les programmes « politique de la ville » 1 et 2, mais
vu que ces programmes sont destinés aux ZRU (zones de rénovation urbaine), les secteurs
susceptibles d’y correspondre sur le territoire ucclois sont limités.
La cellule de rénovation urbaine développe des projets pour obtenir des contrats de quartier
mais n’est pas encore parvenue à les faire aboutir.
Les services de l’échevinat réfléchissent aussi au sort futur des bâtiments que
l’administration va quitter pour le centre de la rue de Stalle.
Pour ce qui concerne le projet de la rue François Vervloet, les représentants de la
commune ont rappelé l’engagement de ne pas bâtir sur cette parcelle pour assurer sa
préservation. L’architecte est allé dans le même sens en se montrant très défavorable au
projet tel qu’il était présenté. Depuis lors, le Collège n’a pas obtenu d’informations sur ce
dossier.
Pour ce qui concerne le projet du Homborchveld, le Collège a toujours défendu la position
selon laquelle il faut éviter d’y concentrer un trop grand nombre de logements publics à
caractère social, afin d’y garantir la mixité sociale et éviter l’effet « ghetto ».
Dans son projet initial, la SLRB proposait 90 logements, dont 80 % de logements sociaux
et 20 % de logements moyens.
À ce stade, la commune n’a toujours pas été entendue, puisque la lettre explicative jointe à
la demande de permis d’urbanisme déposée par la SLRB il y a environ deux mois
proposait toujours 90 logements.
Mais M. l’Echevin Biermann ne désespère pas de convaincre de la nécessité d’un
revirement lors de la future commission de concertation et y défendra une répartition de 60
% de logements sociaux et 40 % de logements moyens, les logements des deux types étant
accessibles aux personnes à mobilité réduite (PMR) et susceptibles d’être acquis par leurs
occupants pour certains d’entre eux.
L’installation d’un commerce sur le rond-point Solau, à côté du local communautaire et
des bureaux, est toujours prévue. Des synergies vont être établies avec Binhome de
manière à prendre des mesures efficaces et pertinentes en ce domaine.
 
M. Cools est en faveur de la création d’une commission spéciale du Conseil communal,
qui serait ouverte à des représentants de Binhome et du CPAS, afin d’avoir des échanges
de vue complets sur la problématique du logement.
Pour ce qui concerne le Homborch, M. Cools regrette que Binhome semble faire un chèque
en blanc à la SRLB, alors que les deux communes d’Ixelles et d’Uccle et leurs CPAS
respectifs possèdent la quasi-totalité de l’actionnariat de Binhome. Il n’est pas normal de
laisser se déployer un processus sans débat, avant que la mission ne soit finalisée, et de
permettre à la commune d’Uccle de faire entendre sa voix uniquement au stade du permis
d’urbanisme, où elle n’est plus en mesure de maîtriser la situation.
 
M. Norré reste un peu sur sa faim car, à ses yeux, la politique de la majorité manque
d’ambition.
Il souscrit à la proposition de M. Cools quant à la création d’une commission spéciale.
M. Norré est aussi favorable à la mise en place d’un point de contact unique sur le
logement pour la population uccloise.
 
M. De Bock est aussi partisan de la commission spéciale.
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Il remarque que 50 % des logements sociaux comptent 3 chambres et plus, alors que les
familles qui les occupent sont en général plus réduites. Il y a donc moins de personnes
domiciliées dans ces logements que de pièces disponibles.
M. De Bock ne partage pas la vision développée sur la reconversion du home Brugmann
car selon lui, elle n’est pas de nature à favoriser la mixité sociale.
 
M. l’Echevin Biermann est disposé à mettre en place une commission spéciale sur le
logement dans le courant de l’année 2021, quoique ses services soient actuellement
accaparés par le déménagement des services communaux.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Cools : toekomstplannen voor sociale huisvesting te Ukkel.

Volgens de h. Cools zijn er in het Brusselse Gewest lange wachtlijsten voor sociale
huisvesting. Aan deze behoefte kan worden voldaan door het Sociaal Woningbureau, de
bestaande sociale huisvesting en de bouw van nieuwe woningen. De eerste twee
oplossingen zijn goedkoper dan nieuwbouw en voorkomen de vorming van sociale getto's.
De renovatie van het sociale woningenbestand van Binhome, met steun van de
Gewestelijke Huisvestingsmaatschappij, moet worden toegejuicht. De parallelle bouw van
nieuwe sociale woningen door Binhome aan de Alsembergsesteenweg levert geen
bijzondere problemen op. Staat het project voor de François Vervloetstraat nog op de
agenda?
 
Het project op het Homborchplateau was gericht op de bouw van 90 woningen. Tijdens het
overleg hadden de bewoners geen bezwaar tegen nieuwbouw maar wel tegen de locatie en
het aantal ervan dat zij teruggebracht wilden zien van 90 naar 70.In de editie van juni 2020
van zijn tijdschrift presenteerde Binhome echter een ongewijzigde versie van dit
bouwproject met 90 eenheden. De nieuwe gebouwen in het gebied tussen de
Homborchveldstraat, de Georges Solausquare en de Jean Ballegeerstraat worden het meest
bekritiseerd omdat zij de speelplaats zouden wegnemen en het luchtige karakter van deze
stedelijke omgeving zouden aantasten. Is het college voorstander van een vermindering
van dit project?
 
Wordt, gezien de hoge dichtheid van sociale woningen in de Homborchwijk, de bouw van
een aanzienlijk aantal middelgrote woningen boven de drempel van 20% overwogen? Een
dergelijk project zou het mogelijk maken Binhome-huurders met een verbeterde situatie
opnieuw in Homborch te huisvesten. In zijn presentatie van het project met 90 eenheden
verklaart Binhome dat "de plaats van de privéauto zo is gepland dat het aantal plaatsen in
de wijk zo veel mogelijk wordt beperkt". Is het college het eens met deze filosofie, ook al
is deze wijk niet een van de best bediende wijken met openbaar vervoer en zijn er geen
winkels? Kunnen we op de benedenverdieping van de geplande nieuwbouw op de hoek
Homborchveld-Solau-Kriekenput een commerciële ruimte verwachten, of op zijn minst
een sociale kruidenierswinkel?
 
De h. Norré is tevreden over het noodplan van minister Ben Hamou dat erop gericht is
15.000 Brusselse gezinnen te helpen via nieuwbouw of renovatie. Ook de gemeente speelt
een belangrijke rol, vooral omdat Ukkel niet tot de beste van het gewest behoort op het
gebied van sociale huisvesting (4,53 sociale woningen per 100 gezinnen in Ukkel, tegen
7,22 op gewestelijk niveau). Bovendien wordt Ukkel gekenmerkt door een gebrek aan
sociale diversiteit, waarbij sociale woningen in bepaalde wijken zijn geconcentreerd.
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Overeenkomstig de algemene beleidsverklaring moet de gemeente Ukkel een ambitieus
investeringsbeleid op het gebied van huisvesting ontwikkelen om deze situatie te
verhelpen. De aankoop van gebouwen in de wijk Centrum en de Alsembergsesteenweg is
een stap in de goede richting, gelet op de verspilling van leegstaande ruimtes. Het werk van
het Sociaal Woningbureau verdient lof, ook al gaat het niet om sociale huisvesting in de
strikte zin.
 
De h. De Bock deelt de opmerkingen van de hh. Cools en Norré. Ukkel heeft een beperkt
aantal sociale woningen, geconcentreerd op drie locaties: Neerstalle, met zijn
onaantrekkelijke torenflats, Homborch en Melkriek, die aangenamer zijn omdat zij
oorspronkelijk als tuinsteden waren ontworpen, maar ver van de rest van de gemeente
liggen. Pogingen om middelgrote woningen in te voeren om te zorgen voor sociale
diversiteit zijn niet erg succesvol geweest en men vertrouwt op sociale
huisvestingsagentschappen om dit probleem op te lossen. De heer De Bock vreest dat de
bouwprojecten op het Homborchplateau het uitzicht op Altitude Cent zullen bederven. Hij
betreurt ook de beperkte manoeuvreerruimte van de gemeente op dit gebied omdat een
groot deel van het werk wordt gedelegeerd aan de Brusselse Gewestelijke
Huisvestingsmaatschappij.
 
De h. Desmet herinnert eraan dat Ecolo veel belang hecht aan sociale huisvesting en het
behoud van groene ruimtes. Daarom beschouwt hij de renovatie van woningen en de
exploitatie van ongebruikte terreinen, zoals het Brugmanntehuis dat gemeenschappelijk
bezit is geworden, als prioriteiten.
 
De h. Godefroid herinnerde eraan dat het SWU met gewestelijke steun een ambitieus plan
heeft uitgewerkt om het aantal sociale woningen in de gemeente te verhogen. Het plaatsen
van sociale woningen of woningen met een sociaal karakter in wijken waar er weinig van
zijn is een goede manier om de sociale diversiteit te bevorderen. Daartoe moet bij de
verkoop van gemeentelijke of OCMW-gebouwen de voorkeur worden gegeven aan
openbare kopers.
 
Schepen Biermann antwoordt dat er talrijke openbare huisvestingsprojecten worden
uitgevoerd door het gewest, de BGHM en zijn partners omdat het gewest een veel grotere
grondeigenaar is dan de gemeente. De cel Planning van de dienst Stedenbouw buigt zich
over de bouw van openbare woningen omdat sommige projecten betrekking hebben op
onbebouwde gewestelijke percelen. De schepen vindt eveneens renovatie van bestaande
gebouwen (zoals Binhome doet met zijn eigen onroerende goederen) beter dan nieuwbouw
op onbebouwde percelen. De doelstelling sociale diversiteit kan ook worden bereikt door
de ontwikkeling van gesubsidieerde huisvesting, zoals op de sites Illochroma en Astra
Zeneca.
 
De gemeente is ook betrokken bij de programma's "Stadsbeleid" 1 en 2 maar aangezien
deze zijn gericht op stadsvernieuwingsgebieden, zijn de sectoren die er op het Ukkelse
grondgebied mee overeen kunnen komen, beperkt. De cel Stadsvernieuwing ontwikkelt
projecten om wijkcontracten te verkrijgen maar is er nog niet in geslaagd deze tot een goed
einde te brengen. De diensten van de schepen denken ook na over de toekomst van de
gebouwen die het bestuur zal verlaten bij de verhuizing naar de Stallestraat.
 
I.v.m. het project in de François Vervloetstraat hebben vertegenwoordigers van de
gemeente herinnerd aan de toezegging om op dit stuk grond niet te bouwen. De architect
was eveneens gekant tegen het project zoals het werd voorgesteld. Sindsdien heeft het
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college geen informatie hierover ontvangen.
I.v.m. het project Homborchveld heeft het college altijd gezegd dat daar niet te veel sociale
huisvesting mag worden geconcentreerd om sociale diversiteit te waarborgen en een
"getto"-effect te voorkomen.
 
In zijn oorspronkelijke project stelde de BGHM 90 woningen voor, waarvan 80% sociale
huisvesting en 20% middelgrote huisvesting. In dit stadium is de gemeente nog steeds niet
gehoord omdat er in de stedenbouwkundige aanvraag nog steeds sprake is van 90
woningen. Schepen Biermann wanhoopt echter niet en zal een verdeling verdedigen van
60% sociale woningen en 40% middelgrote woningen, waarbij de woningen van beide
types toegankelijk moeten zijn voor personen met een beperkte mobiliteit en aankoop van
de woning mogelijk moet zijn.
 
Er wordt nog steeds een zaak op de Solaurotonde voorzien, naast het gemeenschapslokaal
en de kantoren. Er zal samengewerkt worden met Binhome om op dit gebied efficiënte en
relevante acties te ondernemen.
 
De h. Cools is voorstander van de oprichting van een speciale commissie van de
gemeenteraad voor dit huisvestingsproject dat openstaat voor vertegenwoordigers van
Binhome en het OCMW. I.v.m. Homborch betreurt hij dat Binhome een blanco cheque
lijkt te geven aan de BGHM terwijl de twee gemeentes Elsene en Ukkel en hun respectieve
OCMW's bijna alle aandelen van Binhome in handen hebben. Het is niet normaal een
proces zonder debat te laten verlopen, voordat de opdracht is afgerond, en de gemeente
Ukkel pas haar stem te laten horen in het stadium van de bouwvergunning, waarin zij de
situatie niet meer kan controleren.
 
De h. Norré vindt nog steeds dat de meerderheid weinig ambitie toont. Hij stemt in met het
voorstel van de h. Cools om een speciale commissie op te richten. Hij is ook voorstander
van de oprichting van één enkel contactpunt voor huisvesting voor de Ukkelse bevolking.
 
De h. De Bock steunt de speciale commissie. Hij merkt op dat 50% van de sociale
woningen 3 of meer slaapkamers heeft, terwijl de gezinnen die ze bewonen over het
algemeen kleiner zijn.  Hij is het niet eens met de overwogen reconversie van het
Brugmanntehuis omdat dit de sociale diversiteit volgens hem niet zo bevordert.
 
Schepen Biermann is bereid om in de loop van 2021 een speciale commissie voor
huisvesting op te richten, hoewel zijn diensten momenteel in beslag worden genomen door
de verhuizing van de gemeentediensten.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de M. Cools sur les projets de logements sociaux.docx

 

 

Interpellation de M. De Bock : la démocratisation de l’accès aux documents et permis
d’urbanisme, la numérisation des archives et leur consultation online, ainsi que la
base légale de l’interdiction de prendre des photos des plans et permis au service de
l'Urbanisme.
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Le point est reporté.

Interepellatie van de h. De Bock : de democratisering van de toegang tot documenten
en stedenbouwkundige vergunningen, de digitalisering van de archieven en hun on-
lineconsultatie, alsook de wettelijke basis van het verbod tot het nemen van foto's van
de plannen en vergunningen bij de dienst Stedenbouw.

Het punt wordt verdaagd.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de M. De Bock démocratisation de l'accès aux documents et permis
d'urbanisme.docx

 

 

Interpellation de M. De Bock : l’incendie de l’annexe de la Gare d’Uccle-Calevoet,
des mises en demeure communales adressées à la suite de l’abandon de ce bâtiment et
de la responsabilité dans l’incendie des propriétaires vu la négligence manifeste et le
défaut d’entretien.

M. De Bock souhaiterait connaître l’impact pour la commune de l’incendie qui s’est
produit à la gare de Calevoet.
Vu que, selon la presse, les services d’incendie auraient alerté les autorités régionales et
communales sur la présence de bonbonnes d’amiante dans ce bâtiment, la commune a-t-
elle été avertie du danger ?
Le Collège pourrait-il faire le point sur l’ampleur des dégâts et la remise en état du site en
accord avec la société Infrabel ?
 
Mme Czekalski se réjouit du fait qu’aucun blessé n’est à déplorer et salue M. le
Bourgmestre pour sa présence sur le terrain afin de coordonner l’action de la police, des
services de secours, de la STIB, etc.
Quel est l’état des discussions quant à l’avenir du site ? Quelles procédures sont mises en
place dans la commune pour éviter que ce type d’accident ne se reproduise ?
 
M. le Bourgmestre répond que le Collège ne dispose pas encore de tous les résultats de
l’enquête, notamment quant à la présence de matériel inflammable.
La SNCB s’est engagée à détruire ce bâtiment et a introduit une demande en ce sens auprès
de la Région, autorité habilitée à délivrer l’autorisation de démolition.
Entre-temps, l’accès à ce bâtiment a été sécurisé.
Pour prévenir le risque d’incendie, il faut lutter contre le phénomène des « squats » et donc
éviter que des bâtiments ne soient laissés à l’abandon, en utilisant le levier de la taxation.
Mais dans ce cas-ci, le bâtiment n’était pas susceptible de faire l’objet d’une taxe
communale, vu la nature de son propriétaire.
De manière générale, les bâtiments à l’abandon sur le territoire communal sont suivis de
très près par l’administration, pour éviter des drames tels que celui qui a entraîné la mort
de deux pompiers il y a quelques années.
Le débat sur l’avenir ne concerne pas le bâtiment en tant que tel, qui sera démoli par la
SNCB dès qu’elle aura l’aval de la Région, mais l’ensemble du quartier de la gare, en
pleine mutation. Le Collège y réfléchit avec la SNCB et reviendra pour en discuter devant
le Conseil communal.
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M. De Bock relaiera au niveau régional l’intérêt que pourrait représenter l’instauration
d’une taxation sur des opérateurs publics qui commettraient de telles négligences.
 
Mme Czekalski salue la qualité de la communication  effectuée le jour de l’incendie,
notamment via le système « Be Alert ».

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. De Bock : brand in het bijgebouw van het station van Ukkel-
Kalevoet, de gemeentelijke ingebrekestellingen ingevolge de leegstand van dit gebouw
en de verantwoordelijkheid van de eigenaars gelet op de duidelijke verwaarlozing en
gebrek aan onderhoud.

De h. De Bock wil graag de gevolgen voor de gemeente kennen van de brand in het station
van Kalevoet.
Volgens de pers heeft de brandweer het gewest en de gemeente gewaarschuwd voor de
aanwezigheid van asbestbussen in het gebouw. Werd de gemeente gewaarschuwd? Kan het
college een stand van zaken geven over de omvang van de schade en het herstel van het
gebouw in overleg met Infrabel ?
 
Mevr. Czekalski was verheugd dat niemand gewond was geraakt en prees de
burgemeester voor zijn aanwezigheid ter plaatse om de acties van de politie, de
hulpdiensten, de MIVB, enz. te coördineren. Hoe staat het met de besprekingen over de
toekomst van de site ? Welke procedures zijn er in de gemeente ingevoerd om dit soort
incidenten in de toekomst te voorkomen ?
 
De burgemeester antwoordt dat het college nog niet alle resultaten van het onderzoek
heeft, o.a. wat betreft de aanwezigheid van brandbaar materiaal. De NMBS zal dit gebouw
afbreken en heeft een afbraakvergunning aangevraagd bij het Gewest. De toegang tot dit
gebouw werd intussen beveiligd. Om brandgevaar te voorkomen moeten krakers worden
bestreden en moet de verwaarlozing ervan voorkomen worden middels een
belastingheffing. In dit geval is een belastingheffing niet waarschijnlijk, gelet op de aard
van de eigenaar.
 
In het algemeen worden verwaarloosde gebouwen in de gemeente van nabij opgevolgd
door het bestuur om tragedies te voorkomen zoals enkele jaren geleden waarbij twee
brandweerlieden om het leven kwamen. Het debat over de toekomst gaat niet over het
gebouw zelf (dat wordt afgebroken door de NMBS) maar over de hele stationsomgeving
die aan het veranderen is. Het college beraadt zich hierover met de NMBS en zal dit met de
gemeenteraad bespreken.
 
De h. De Bock zal op gewestelijk niveau het belang doorgeven om een belasting in te
voeren voor openbare exploitanten die dergelijke nalatigheden begaan.
 
Mevr. Czekalski prees de kwaliteit van de communicatie op de dag van de brand, met
name via het "Be Alert"-systeem.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
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Interpellation de M. De Bock incendie gare de Caleveot.docx
 

 

Interpellation de M. De Bock : le nettoyage du dépôt clandestin derrière la gare
d’Uccle-Calevoet, son coût et la facture adressée à son propriétaire.

M. De Bock rappelle que ce quartier, un peu à l’abri des regards indiscrets, est souillé de
manière récurrente par des dépôts clandestins.
M. De Bock félicite Mme l’Echevin Gol-Lescot pour la proactivité dont elle a fait preuve
pour le nettoyage de ce dépôt clandestin.
La facture relative à l’enlèvement de ces immondices a-t-elle été adressée à la SNCB-
Infrabel ?
 
Mme Czekalski demande si des contacts ont pu être établis entre la commune, la SNCB et
Infrabel pour lutter contre les dépôts clandestins sur ce site.
Les ouvriers communaux ont accompli un travail considérable, qui normalement n’était
pas de leur ressort, puisque les dépôts clandestins à l’arrière de la gare se sont produits sur
un terrain privé relevant de la SNCB, Bruxelles-Propreté n’intervenant, quant à elle, que
pour les voiries régionales.
L’installation de caméras de surveillance est-elle envisagée sur ce site ?
 
Mme l’Echevin Gol-Lescot répond que le service de la Propreté a enlevé 6 tonnes de
déchets pour un montant de 162,27 € la tonne, soit un total de 973,62 €.
Les frais de personnel s’élèvent, quant à eux, à 1.542 €.
Des négociations sont en cours avec Infrabel pour le règlement de la facture ainsi que pour
la sécurisation du site.
Infrabel a installé des barrières « heras », qui se sont avérées inefficaces, vu qu’elles sont
très souvent renversées ou détruites par les contrevenants.
De même, des caméras ont été installées, mais vu l’étendue du site, il n’est pas possible de
couvrir l’intégralité de sa superficie. Les contrevenants sont d’ailleurs souvent parvenus à
repérer ces caméras.
Mme l’Echevin Gol-Lescot signale aussi que le service communal de la Propreté intervient
régulièrement pour nettoyer des voiries régionales, car sa réactivité est plus prompte que
celle de Bruxelles-Propreté.
Si les services communaux n’intervenaient pas dans ce cas, le dépôt illicite d’un objet
quelconque sur une voirie régionale serait démultiplié par des dépôts plus importants dès le
lendemain.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. De Bock : de kost van de opruiming van een sluikstort achter
het station van Ukkel-Kalevoet en de factuur die aan de eigenaar werd gestuurd.

De h. De Bock geeft aan dat deze wijk regelmatig te kampen heeft met sluikstorten. Hij
feliciteert schepen Gol-Lescot met haar proactieve aanpak rond sluikstorten. Werd de
schoonmaakfactuur naar NMBS-Infrabel gestuurd?
 
Mevr. Czekalski vraagt of er contacten zijn tussen de gemeente, de NMBS en Infrabel om
sluikstorten op dit terrein tegen te gaan. De gemeentearbeiders hebben een aanzienlijke
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inspanning geleverd die normaal niet onder hun verantwoordelijkheid valt (privéterrein van
de NMBS). Zijn er plannen om bewakingscamera's op dit terrein te plaatsen?
 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat de dienst Reinheid 6 ton afval heeft verwijderd tegen
een kostprijs van € 162,27 / ton, ofwel een totaal van € 973,62. De personeelskosten
bedroegen € 1.542. Met Infrabel wordt onderhandeld over de factuur en de beveiliging van
het terrein.
Infrabel had hekken "Heras" geplaatst maar die werden vaak omvergeworpen of vernield
door overtreders. Er zijn camera's maar gezien de omvang van het terrein is het niet
mogelijk het hele gebied te bestrijken. Overtreders weten ook waar deze camera's staan.
 
Schepen Gol-Lescot wijst er ook op dat de gemeente regelmatig tussenkomt om
gewestwegen schoon te maken omdat de gemeente sneller reageert dan Net Brussel. Dit
voorkomt ook dat er nog meer afval achtergelaten wordt.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de M. De Bock nettoyage dépôt clandestin gare de Calevoet.docx

 

 

Question orale de Mme Culer : le fonctionnement de l'application "Fix My Street".

Mme Culer signale qu’elle a été une usagère régulière de l’application « Fix my street »,
afin de signaler les dégradations de la voirie ou du matériel urbain, les agents communaux
n’étant pas en mesure d’être omniprésents sur les voies publiques.
Au début, le système fonctionnait à merveille. Puis, cela n’a plus du tout été le cas.
Le 29 janvier dernier, Mme Culer a reçu un mail, l’informant du traitement d’un dépôt
clandestin qu’elle avait signalé le 16 octobre 2020, soit 4 mois auparavant.
De même, le signalement d’un revêtement dégradé, effectué le 15 juin 2019, n’a abouti à
une réparation que le 19 novembre 2020, soit presque un an et demi plus tard.
Comment le Collège explique-t-il ces dysfonctionnements administratifs ?
 
M. l’Echevin Wyngaard répond que l’application « Fix my street » est une plateforme
développée par le Centre informatique de la Région bruxelloise à laquelle est associée
toute une série d’acteurs publics (administrations régionales, communales, et sociétés
intercommunales).
Selon le type d’incident, l’information est transmise au service en principe censé intervenir
via un service d’aiguillage propre à la plateforme.
De manière générale, le système fonctionne plutôt bien, mais il est arrivé que des erreurs,
génératrices de retards, surviennent à l’occasion de l’aiguillage informatique. Par exemple,
des informations ont parfois été envoyées à Bruxelles-Propreté alors que cet organisme
n’était pas habilité à intervenir dans le cas considéré.
Le CIRB a procédé à des corrections pour pallier ces inconvénients.
Toutefois, les statistiques disponibles attestent un taux global de résolution des incidents
plutôt élevé : en 2017, 99 % d’incidents résolus sur 500 dossiers ; en 2018, 99 % sur 700
dossiers ; en 2019, 99 % sur 700 dossiers ; et cette année-ci, jusqu’à présent environ 60 %
d’incidents résolus sur une centaine de dossiers.
Dans le premier cas évoqué par Mme Culer, l’information a été envoyée à Bruxelles-
Propreté, qui ne l’a manifestement pas reçue et ne l’a donc pas traitée, et finalement, ce
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sont les services communaux qui sont intervenus.
Pour ce qui concerne la dégradation de revêtement, signalée aussi par Mme Culer, les
services communaux n’ont pas été en mesure d’intervenir directement en raison de la
présence d’un chantier d’envergure sur cette voirie. Par la suite, la constitution d’une
nouvelle équipe d’ouvriers spécialisés dans le pavage a permis de résoudre ce problème.
M. l’Echevin Wyngaard reste convaincu de l’utilité de l’application « Fix my street », qui
permet aux services communaux d’intervenir de manière efficace et rapide et espère que
Mme Culer n’hésitera plus à y recourir à nouveau à l’avenir.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Culer : werking van de app "Fix My Street".

Mevr. Culer zegt dat ze regelmatig deze app gebruikt om schade aan wegen of
stadsmeubilair te melden.
In het begin werkte dit perfect maar nu niet meer. Op 29 januari 2021 ontving ze een e-
mail over de verwerking van een sluikstort die zij op 16 oktober 2020 had gemeld. Op 19
november 2020 werd een beschadigd trottoir hersteld dat al op 15 juni 2019 werd gemeld.
Hoe verklaart het college deze administratieve tekortkomingen?
 
Schepen Wyngaard antwoordt dat Fix my street is ontwikkeld door het CIBG waarbij een
hele reeks overheden (gewesten, gemeentes en intercommunales) zijn betrokken.
Afhankelijk van het soort incident wordt de informatie via het platform zelf doorgegeven
aan de verantwoordelijke dienst.  Over het algemeen werkt het systeem vrij goed maar er
zijn af en toe fouten opgetreden tijdens het geautomatiseerde verwijzingsproces (verkeerde
dienst) waardoor vertragingen ontstonden. Het CIBG heeft correcties aangebracht om deze
problemen te compenseren.
 
Uit de beschikbare statistieken blijkt echter een hoog algemeen oplossingspercentage: in
2017 werd 99% van de incidenten opgelost van 500 dossiers; in 2018 99% van 700
dossiers; in 2019 99% van 700 dossiers; dit jaar, tot nu toe, ± 60% van ± 100 dossiers.
In het eerste door mevr. Culer genoemde geval heeft Net Brussel de verstuurde informatie
niet ontvangen. In het andere geval vermeld door mevr. Culer kon de gemeente niet
rechtstreeks optreden wegens de aanwezigheid van een groot bouwterrein. Dit probleem
kon worden opgelost door de oprichting van een nieuw team arbeiders gespecialiseerd in
bestrating.
 
De schepen blijft overtuigd van het nut van Fix my street waardoor de gemeente snel en
efficiënt kan ingrijpen en hoopt dat mevr. Culer niet zal aarzelen er in de toekomst opnieuw
gebruik van te maken.

De Raad neemt kennis.

 

 

Motion contre le projet de taxation kilométrique en région bruxelloise.

Le Conseil,
Considérant la volonté du gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale de créer une
taxation kilométrique tant pour les navetteurs que pour les bruxellois se déplaçant de
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Bruxelles à Bruxelles;
Considérant que ce projet a été élaboré sans concertation préalable que ce soit avec les
autres Régions ou les différentes communes bruxelloises ou les représentants du monde
socio-économique;
Considérant que ce projet risque de dégrader l’attractivité économique et commerciale de
la Région bruxelloise et des communes qui la composent;
Considérant l’importance du tissu commercial qui à Uccle pourrait être impacté
négativement par cette mesure;
Considérant qu’il est important que notre commune reste un lieu attractif pour les
indépendants, les entreprises et les classes moyennes;
Considérant que la suppression annoncée des taxes à l'immatriculation et de circulation ne
compensera pas pour de nombreux bruxellois la hausse que représentera pour eux cette
nouvelle taxe qui aura un impact social négatif sur leur pouvoir d’achat;
Considérant que la fiscalité automobile doit inclure le principe du pollueur payeur;
Considérant que cette taxe kilométrique entraînera un coût supplémentaire très important
pour les indépendants ou les travailleurs qui dépendent d’une voiture pour leurs
déplacements;
Considérant les métiers qui requièrent obligatoirement l’usage d’un véhicule pour pouvoir
être exercés;
Considérant que les communes perçoivent des centimes additionnels sur la taxe de
circulation et que leurs finances sont dès lors directement concernées par une suppression
de cette taxe;
Considérant qu’il faut, avant même de penser à une telle taxe, développer une offre
suffisante de transports en commun dans et vers les communes situées au sud de la Région
et en particulier à Uccle et ce conformément à la motion votée unanimement par notre
Conseil communal en sa séance du 26 novembre 2020,
Demande au Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale :
- d’abandonner ou de revoir en profondeur son projet de taxation kilométrique et
d’augmenter l’offre en transports en commun et sa qualité avant d’envisager une telle
taxation;
- d’intégrer dans toute nouvelle fiscalité automobile des exemptions ou des tarifs
préférentiels pour les travailleurs qui ont besoin de leur véhicule dans le cadre de leur
métier, pour les familles nombreuses et les personnes handicapées;
- de veiller à ce que toute modification éventuelle de cette fiscalité ne pèse pas sur les
personnes les plus précarisées.
Décide de transmettre la présente motion au Ministre-Président et à la Ministre de la
Mobilité du gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale.

M. Cools rappelle que le gouvernement bruxellois a l’intention de créer une taxe
kilométrique applicable autant aux navetteurs qu’aux habitants.
Ce projet a été élaboré sans concertation préalable avec les autres régions, les différentes
communes bruxelloises ou les représentants du monde socio-économique.
Selon M. Cools, cette méthode est inacceptable.
Ce projet risque de dégrader l’attractivité économique de la Région bruxelloise et de ses
communes.
Cette taxe entraînera aussi un coût supplémentaire très important pour les indépendants et
les travailleurs qui ont besoin d’une voiture pour se déplacer.
Le Conseil communal doit donner un signal clair pour indiquer qu’il souhaite la révision
concertée de ce projet de taxation kilométrique.
M. Cools n’a pas d’objection à l’encontre des amendements déposés par M. Hayette, qui
instaurent le principe du « pollueur payeur ».
Le projet de taxation kilométrique ne répond d’ailleurs absolument pas à ce principe,
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puisque les véhicules polluants et non-polluants sont soumis à la même taxation, du
moment qu’ils parcourent le même nombre de kilomètres.
Ce projet ne permet pas davantage de lutter contre la congestion automobile. Pour ce
faire, l’instauration d’un péage urbain en fonction des heures de circulation serait
beaucoup plus efficace.
 
M. Hayette remarque que ce projet suscite des divisions non seulement parmi les citoyens
mais aussi au sein des partis politiques, y compris le sien.
Quoique ce projet ne soit pas d’une actualité brûlante, il convient que la commune émette
un avis.
M. Hayette a déposé quatre amendements pour mettre l’accent sur certains points qui lui
paraissent importants.
Le premier énonce le principe du « pollueur payeur », qui lui paraît relever du bon sens :
plus on roule, plus on pollue, et donc il est normal dans ce cas de payer davantage. Le
produit de cette taxe doit être consacré à l’amélioration du bien-être de l’ensemble des
citoyens via des projets environnementaux.
Le second amendement insiste sur la nécessité d’augmenter l’offre de transports en
commun. Il convient de réfléchir à la mise en service de transports en commun électriques
ou à hydrogène, mais de toute façon, quel que soit le combustible utilisé, une augmentation
des transports en commun entraînera une réduction de la circulation automobile et donc
réduira le niveau de pollution.

Le 3ème amendement promeut l’octroi d’aides sous forme de compensation destinées à
permettre aux détenteurs de véhicules polluants de les remplacer par des voitures plus
performantes sur le plan environnemental. En effet, de nombreux travailleurs modestes,
voire précarisés, sont obligés de recourir à la voiture et les véhicules bon marché qu’ils
utilisent sont souvent très polluants.
Il faudrait aussi prévoir une certaine dégressivité de cette taxe en fonction des revenus en
instaurant des tarifs sociaux pour les personnes défavorisées.
Le dernier amendement invite la Région bruxelloise à conclure un accord avec les Régions
wallonne et flamande pour déterminer une politique publique en ce domaine, Bruxelles
n’étant pas un îlot isolé du reste du pays.
Dans ce débat, M. Hayette n’est pas partisan de positions aussi tranchées que M. Cools.
Selon M. Hayette, la commune d’Uccle ne doit pas se prononcer nécessairement pour ou
contre l’instauration d’une taxe kilométrique mais affirmer qu’en cas d’instauration d’une
telle taxe, elle tient à avoir certaines garanties.
 
Mme Delvoye signale que son groupe politique s’est dès le départ opposé au projet du
gouvernement bruxellois, non en raison d’une hostilité de principe à l’égard d’une réforme
de la fiscalité automobile mais en raison de l’absence totale de concertation avec les
autres régions et avec les communes.
De plus, le contexte de la crise du covid n’est certainement pas le plus propice pour
adopter une mesure de ce genre, qui serait un véritable coup de grâce pour les citoyens.
Mme Delvoye n’est pas favorable au principe du « pollueur payeur », qui serait
particulièrement injuste pour les personnes handicapées, dont la mobilité requiert un
véhicule à moteur, ou pour les travailleurs moyens ou modestes, souvent contraints
d’utiliser un petit véhicule d’occasion.
Mme Delvoye est disposée à voter en faveur de cette motion mais souhaiterait que
l’amendement de M. Hayette relatif au principe « pollueur payeur » ne soit pas adopté.
 
M. Desmet précise que le groupe Ecolo est contre la proposition de motion de M. Cools.
En effet, le concept même de motion suppose un travail en commun entre formations
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politiques en vue d’un consensus qui, dans le cas d’espèce, est manifestement impossible.
L’argument du coût est souvent avancé contre ce projet de taxe de la Région bruxelloise
mais le coût induit par la pollution causée par la circulation automobile est bien plus
élevé, alors que les habitants et visiteurs de la Région bruxelloise ont droit à un air sain.
Les dépenses directes et indirectes liées à la pollution de l’air (nuisances sonores,
émissions de gaz à effet de serre, insécurité routière, etc.) ont coûté 1,6 milliard d’euros
au contribuable bruxellois en 2018.
En réalité, les dégâts de la politique du « tout à la voiture » et la nécessité de réduire
significativement le trafic automobile sont établis depuis longtemps.
L’argument hypocrite du coup de force du gouvernement bruxellois par manque de
concertation ne tient pas la route, vu que l’idée du péage est envisagée depuis fort
longtemps sans parvenir à être concrétisée à l’échelon national.
Le plan régional de mobilité Iris 2 de 2010 avait l’ambition de réduire de 20 % la pression
automobile à l’horizon 2018. Selon le constat de Bruxelles-Mobilité, celle-ci n’a diminué
que de 2 % entre 2001 et 2016.
Il faut donc aller de l’avant. L’instauration d’une taxe kilométrique zonale va dans le bon
sens et permettra d’enclencher un cercle vertueux par l’affectation de son produit à des
projets en faveur de l’environnement (développement des transports en commun,
aménagements piétons et cyclables, etc.).
 
M. De Bock signale que la majorité de son groupe soutient le projet de taxation
kilométrique, qui est préférable à une taxation forfaitaire.
Mais le gouvernement bruxellois a commis l’erreur de s’avancer sur un prix qui, aux yeux
des automobilistes, a paru d’emblée exorbitant.
M. De Bock est évidemment favorable à une concertation afin de s’accorder sur une vision
globale car tout le monde doit faire un effort.
 
Mme Maison votera contre la motion de M. Cools.
Le coût annuel des embouteillages est vraiment exorbitant en raison de leurs effets sur la
santé, le stress, les temps de parcours, la pollution. Le Bureau du Plan a d’ailleurs évalué
ce montant à 2,5 milliards d’euros.
Par conséquent, il est beaucoup plus juste de taxer à l’usage plutôt qu’à la possession.
Par ailleurs, Mme Maison est aussi en faveur du programme « Smart Move », car il ne
s’agit pas seulement de diminuer le trafic automobile mais aussi de rendre le trafic plus
fluide et mois stressant pour les citoyens contraints d’utiliser la voiture, grâce à des tarifs
différenciés en fonction des horaires de circulation.
En outre, le gouvernement bruxellois tient compte de la dimension sociale en prônant une
taxation réduite pour les petites cylindrées.
 
Mme Fremault rappelle qu’en 2019, tous les partis étaient favorables à une évolution en
ce domaine et considéraient qu’il était normal de passer d’une taxation de la propriété à
une taxation à l’usage.
Sur la forme, les partis étaient traversés par différentes opinions, les unes favorables à une
taxe au kilomètre, les autres à l’instauration d’un péage, chaque solution présentant des
avantages et des inconvénients en fonction des publics visés.
Mais si le principe d’une taxation kilométrique repose sur des arguments défendables, la
méthode utilisée par le gouvernement bruxellois, fondée sur le fait accompli, est
inadéquate, au vu des réactions extrêmement vives qu’elle a suscitées dans les autres
régions.
Il était inopportun ou à tout le moins très imprudent de déposer un projet d’ordonnance
sur une matière sensible ayant des répercussions au-delà des 19 communes sans mettre en
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branle au préalable des mécanismes de concertation, et ce d’autant plus que l’adhésion de
la population est fondamentale pour la réussite de toute politique en cette matière.
Mme Fremault regrette que le projet alternatif de péage urbain inversé, analogue au
dispositif mis en place à Rotterdam, n’ait pu être adopté par le Parlement bruxellois.
 
 
Mme la Présidente du Conseil  procède au vote sur les amendements.
 
Le groupe Ecolo vote oui pour l’amendement n° 1 et s’abstient sur les trois autres.
Le groupe MR vote contre tous les amendements.
Le groupe CDH vote oui pour les amendements n° 1, 2 et 4 et s’abstient sur l’amendement
n° 3.
Le groupe Défi vote oui pour les amendements n° 1, 2 et 4 et s’abstient sur l’amendement
n° 3, à l’exception de Mme Maison et de M. Clumeck, qui votent contre tous les
amendements.
Le groupe Uccle en avant vote en faveur de tous les amendements.
M. Sax vote en faveur de tous les amendements.
 
Mme la Présidente du Conseil  procède au vote sur la motion.
 
La motion est adoptée par 23 oui, 17 non et 2 abstentions.

Le Conseil approuve le point.
42 votants : 23 votes positifs, 17 votes négatifs, 2 abstentions.
Non : Thibaud Wyngaard, Maëlle De Brouwer, Perrine Ledan, François Jean Jacques
Lambert, Joëlle Maison, Jean-Luc Vanraes, Pierre Desmet, Bernard Hayette, Stefan
Cornelis, Laurence Anne Vandeputte, Valérie Gillès de Pelichy, Aleksandra Kokaj, Cécile
Egrix, Blaise Godefroid, Caroline Van Neste, Nicolas Clumeck, Jean-Pierre Collin.
Abstentions : Björn Becker, Cédric Didier Norré.

Motie tegen de overwogen kilometerheffing in het Brusselse Gewest.

De Raad,
Gelet op de wens van de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest om een
kilometerheffing in te voeren voor zowel pendelaars als Brusselaars die van Brussel naar
Brussel reizen;
Overwegende dat dit project werd opgesteld zonder voorafgaand overleg, zowel met de
andere gewesten als met de verschillende Brusselse gemeenten of vertegenwoordigers van
de sociaaleconomische wereld;
Overwegende dat dit project de economische en commerciële aantrekkelijkheid van het
Brussels Gewest en de gemeenten die er deel van uitmaken dreigt te verminderen;
Gelet op het belang van het commerciële weefsel dat in Ukkel door deze maatregel negatief
zou kunnen worden beïnvloed;
Overwegende dat het belangrijk is dat onze gemeente een aantrekkelijke vestigingsplaats
blijft voor zelfstandigen, bedrijven en de middenklasse;
Overwegende dat de aangekondigde afschaffing van de inschrijvings- en verkeersbelasting
voor talrijke Brusselaars geen compensatie zal zijn voor de verhoging die deze nieuwe
belasting voor hen zal betekenen, wat een negatieve sociale impact zal hebben op hun
koopkracht;
Overwegende dat in de autobelastingen het beginsel moet worden opgenomen dat de
vervuiler betaalt;
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Overwegende dat deze kilometerheffing zeer aanzienlijke extra kosten met zich meebrengt
voor zelfstandigen of werknemers die voor hun verplaatsingen afhankelijk zijn van een
auto;
Gelet op de beroepen waarvoor noodzakelijkerwijs het gebruik van een voertuig nodig is
om te kunnen worden uitgeoefend;
Overwegende dat de gemeenten opcentiemen op de verkeersbelasting innen en dat hun
financiën dus rechtstreeks worden beïnvloed door de afschaffing van deze belasting;
Overwegende dat het noodzakelijk is om, alvorens zelfs maar aan een dergelijke belasting
te denken, een voldoende aanbod van openbaar vervoer te ontwikkelen in en naar de
gemeenten gelegen in het zuiden van het Gewest en in het bijzonder in Ukkel en dit in
overeenstemming met de motie die unaniem werd goedgekeurd door onze gemeenteraad in
zitting van 26 november 2020,
Vraagt de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest :
- zijn kilometerbelastingproject op te geven of grondig te herzien en het aanbod en de
kwaliteit van het openbaar vervoer te verhogen alvorens een dergelijke belasting te
overwegen;
- in elk nieuw belastingstelsel voor auto's vrijstellingen of voorkeurstarieven op te nemen
voor werknemers die hun voertuig nodig hebben als onderdeel van hun werk, voor grote
gezinnen en personen met een handicap;
- ervoor te zorgen dat een eventuele wijziging van dit belastingstelsel geen impact heeft op
de meest kwetsbare personen.
Beslist deze motie over te maken aan de minister-president en de minister van Mobiliteit
van de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De h. Cools De heer Cools herinnert eraan dat de Brusselse regering een kilometerheffing
wil invoeren voor zowel pendelaars als inwoners. Dit werd uitgewerkt zonder voorafgaand
overleg met andere gewesten, Brusselse gemeenten of vertegenwoordigers van de sociaal-
economische wereld. Dit is onaanvaardbaar. Dit project dreigt de economische
aantrekkingskracht van het Brussels gewest en zijn gemeentes te verminderen. Deze
belasting zal ook een zeer hoge meerkost inhouden voor zelfstandigen en werknemers die
een auto nodig hebben om zich te verplaatsen. De gemeenteraad moet een duidelijk
signaal geven dat een gecoördineerde herziening van dit project gewenst is.
 
Hij heeft geen bezwaar tegen de amendementen van de h. Hayette over het principe "de
vervuiler betaalt". De voorgestelde kilometerheffing voldoet niet aan dit principe omdat
vervuilende en niet-vervuilende voertuigen voor hetzelfde aantal km dezelfde belasting
moeten betalen. Dit zal verkeersopstoppingen niet bestrijden. Een stadstol op basis van de
verkeerstijden zou veel efficiënter zijn.
 
De h. Hayette merkt op dat dit project verdeeldheid zaait onder burgers maar ook onder
politieke partijen, waaronder zijn partij. Hoewel dit project geen actueel onderwerp is, is
het gepast dat de gemeente een advies uitbrengt. Hij heeft vier amendementen ingediend
om bepaalde punten die hij belangrijk acht te benadrukken.
 
In de eerste plaats het principe "de vervuiler betaalt", dat hem gezond verstand lijkt: meer
rijden is meer vervuilen dus men betaalt meer. De opbrengst van deze belasting moet
worden gebruikt om het welzijn van alle burgers te verbeteren via milieuprojecten.
In het tweede amendement wordt de nadruk gelegd op de noodzaak om het aanbod van
openbaar vervoer te vergroten. Er moet worden nagedacht over de invoering van
elektrisch of waterstof aangedreven openbaar vervoer. Ongeacht de brandstof zal meer
openbaar vervoer leiden tot minder autoverkeer en minder vervuiling.
Het derde amendement bevordert de toekenning van steun om eigenaars van vervuilende
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voertuigen in staat te stellen deze te vervangen door milieuvriendelijkere auto's. Talrijke
werknemers met een bescheiden inkomen zijn verplicht een auto te gebruiken en de
goedkope voertuigen die zij gebruiken zijn vaak zeer vervuilend. De belasting moet ook
aangepast zijn aan het inkomen via sociale tarieven voor kansarmen.
Het laatste amendement verzoekt het Brussels gewest een overeenkomst te sluiten met het
Vlaamse en Waalse gewest om een beleid uit te werken omdat Brussel geen eiland is dat
geïsoleerd is van de rest van het land.
 
De h. Hayette is geen voorstander van de uitgesproken standpunten van de h. Cools. De
gemeente moet zich niet uitspreken voor of tegen de kilometerheffing maar wel aangeven
dat zij bepaalde garanties wil hebben.
 
Mevr. Delvoye geeft aan dat haar fractie sinds het begin al tegen dit plan had verzet
wegens het totale gebrek aan overleg met andere gewesten en gemeentes. De covidcrisis is
bovendien niet het beste moment om een dergelijke maatregel te nemen die een echte klap
voor de burgers zou betekenen.
 
Ze is geen voorstander van het principe "de vervuiler betaalt" omdat dit bijzonder
onrechtvaardig is voor mindervaliden die een motorvoertuig nodig hebben of werknemers
met een gemiddeld of bescheiden inkomen die vaak kleine tweedehandsvoertuigen moeten
gebruiken. Ze zal voor het voorstel stemmen maar wenst dat het amendement "de vervuiler
betaalt" niet wordt goedgekeurd.
 
De h. Desmet zegt dat Ecolo tegen het voorstel van de h. Cools is. Een motie veronderstelt
dat er een consensus is tussen de politieke partijen, hetgeen in dit geval duidelijk
onmogelijk is.
 
Het kostenargument wordt vaak tegen dit belastingproject aangevoerd maar de kosten van
de vervuiling door autoverkeer zijn veel hoger, terwijl de inwoners en bezoekers van
gewest recht hebben op schone lucht. De directe en indirecte uitgaven in verband met
luchtverontreiniging (geluidshinder, uitstoot van broeikasgassen, verkeersonveiligheid, ...)
kostten de Brusselse belastingbetaler in 2018 1,6 miljard euro.
 
De schade van het beleid "alles voor de auto" en de noodzaak om autoverkeer aanzienlijk
te verminderen zijn al lang bekend. Het hypocriete argument van de machtsgreep van de
Brusselse regering wegens een gebrek aan overleg houdt geen steek, aangezien tolheffing
al lang overwogen wordt maar op nationaal niveau nog niet is geconcretiseerd.  Het
gewestelijke mobiliteitsplan Iris 2 (2010) had de ambitie de autodruk tegen 2018 met 20%
te verminderen. Volgens Brussel Mobiliteit is deze druk tussen 2001 en 2016 met slechts
2% afgenomen. De invoering van een zonale kilometerheffing is een stap in de goede
richting en de opbrengsten kunnen besteed worden aan milieuprojecten (ontwikkeling
openbaar vervoer, voetgangers- en fietsvoorzieningen, enz.).
 
De h. De Bock zegt dat de meerderheid van zijn fractie de voorgestelde kilometerbelasting
steunt, die te verkiezen is boven een forfaitaire belasting. De Brusselse regering heeft
echter de fout gemaakt te kiezen voor een prijs die in de ogen van de automobilisten van
meet af aan exorbitant leek. Hij is voorstander van overleg om tot een globale visie te
komen.
 
Mevr. Maison zal tegen de motie van de h. Cools stemmen. De jaarlijkse filekosten zijn
exorbitant, gelet op de gevolgen ervan op gezondheid, stress, reistijd en vervuiling. Het
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planbureau heeft dit bedrag op 2,5 miljard euro geraamd. Daarom is het veel eerlijker om
belasting te heffen op het gebruik in plaats van op het bezit.
 
Ze is ook voorstander van het "Smart Move"-programma omdat het niet alleen gaat om het
verminderen van het autoverkeer maar ook om het verkeer vlotter te laten verlopen en
minder stresserend te maken voor de burgers die hun auto moeten gebruiken, via
gedifferentieerde tarieven naar gelang van de verkeerstijden. De Brusselse regering houdt
bovendien rekening met de sociale dimensie door te pleiten voor een lagere belasting op
kleine auto's.
 
Mevr. Fremault herinnert eraan dat alle partijen in 2019 voorstander waren om over te
stappen van belasting op eigendom naar belasting op gebruik. Qua vorm liepen de
meningen van de partijen uiteen: sommigen waren voorstander van een kilometerheffing,
anderen van een tolheffing. Elke oplossing had voor- en nadelen, afhankelijk van de
doelgroep.
 
Hoewel een kilometerheffing verdedigbaar is, is de door de Brusselse regering gebruikte
methode ontoereikend, gelet op de zeer heftige reacties van de andere gewesten. Het was
ongepast of op zijn minst erg onverstandig om een ontwerp-verordening in te dienen over
een gevoelig onderwerp met gevolgen die verder reiken dan de 19 gemeenten zonder
overleg, ook omdat de steun van de bevolking hierbij van fundamenteel belang is. Mevr.
Fremault betreurde dat het alternatieve project van een omgekeerde stadstol, vergelijkbaar
met het Rotterdamse systeem, niet door het Brusselse Parlement werd goedgekeurd.
 
De voorzitster van de raad gaat over tot de stemming over de amendementen.
 
Ecolo stemt voor amendement 1 en onthoudt zich bij de andere drie.
MR stemt tegen alle amendementen.
CDH stemt voor amendementen 1, 2 en 4 en onthoudt zich bij amendement 3.
Défi Groep stemt voor amendementen 1, 2 en 4 en onthoudt zich bij amendement 3, met
uitzondering van mevr. Maison en de h. Clumeck die tegen alle amendementen stemmen.
Uccle en avant stemt voor alle amendementen.
De h. Sax stemt voor alle amendementen.
 
De voorzitster van de raad gaat over tot de stemming over de motie
 
De motie wordt goedgekeurd met 23 stemmen voor, 17 stemmen tegen en 2 onthoudingen.

De Raad keurt het punt goed.
42 stemmers : 23 positieve stemmen, 17 negatieve stemmen, 2 onthoudingen.
Nee : Thibaud Wyngaard, Maëlle De Brouwer, Perrine Ledan, François Jean Jacques
Lambert, Joëlle Maison, Jean-Luc Vanraes, Pierre Desmet, Bernard Hayette, Stefan
Cornelis, Laurence Anne Vandeputte, Valérie Gillès de Pelichy, Aleksandra Kokaj, Cécile
Egrix, Blaise Godefroid, Caroline Van Neste, Nicolas Clumeck, Jean-Pierre Collin.
Onthoudingen : Björn Becker, Cédric Didier Norré.

2 annexes / 2 bijlagen
Motion contre le projet de taxation kilométrique en région bruxelloise.docx, Exposé
justificatif de la motion contre le projet de taxation kilométrique.docx
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25.03.2021/A/0051 Interpellation de Mme Fraiteur : enseignement spécialisé à Uccle et la création des
pôles territoriaux décidés par la Fédération Wallonie-Bruxelles.

Mme Fraiteur rappelle qu’en décembre dernier, le gouvernement de la Fédération
Wallonie-Bruxelles a approuvé en première lecture un décret portant sur la réforme de
l’enseignement spécial par la création de pôles territoriaux (70 pôles pour la Fédération et
6 pour Bruxelles).
L’objectif de cette réforme consiste à rendre l’école plus inclusive, à porter un nouveau
regard sur le handicap et la différence en général et à bâtir les fondements d’une société
plus tolérante et solidaire en permettant à chaque élève de trouver la place qui lui convient
dans notre système d’éducation.
Les pôles territoriaux seraient des structures attachées à une école d’enseignement
spécialisé, qualifiée d’« école-siège » et dotée d’équipes pluridisciplinaires destinées à
prendre en charge de manière plus souple les enfants à besoins spécifiques dans
l’enseignement ordinaire.
Apparemment, ce dispositif serait mis en place dès la rentrée prochaine en septembre 2021.
Quelle est la position du Collège par rapport à ce projet ?
La commune d’Uccle figurera-t-elle parmi les 6 pôles territoriaux prévus pour Bruxelles ?
Si c’est le cas, quelle serait l’école-siège choisie ? Quelles démarches faudrait-il
accomplir ?
Quels seraient les avantages et inconvénients à être reconnu comme pôle territorial ?
 
Mme l’Echevin Gol-Lescot répond que le décret sur la création des pôles territoriaux est
toujours en discussion.
Mais eu égard aux éléments déjà mentionnés dans les avant-projets, le Collège s’est
prononcé en faveur de la candidature d’Uccle pour la création d’un pôle territorial.
L’enseignement communal ucclois dispose déjà d’une expertise dans ce domaine avec
l’Institut communal professionnel des Polders (ICPP) et l’école du Merlo. Une
collaboration étroite a pu être instaurée grâce au poste de coordinateur pour l’intégration,
obtenu en raison de la pertinence des dossiers présentés par ces établissements scolaires.
Si Uccle est reconnue comme pôle territorial, l’ICPP deviendrait l’« école-siège », tout en
maintenant sa collaboration avec l’école du Merlo.
Mais vu qu’il faut un effectif total d’au moins 12.400 élèves inscrits dans les collaborations
pour constituer un pôle territorial, la recherche d’écoles ou de pouvoirs organisateurs
disposés à participer s’avère cruciale.
Or, la plupart des collaborations qu’Uccle a pu établir jusqu’à présent ont été effectuées
avec des écoles dépendant de la Cocof (Commission communautaire française) ou des
écoles d’Anderlecht ayant annoncé qu’elles rejoindraient le pôle de la Cocof.
L’échevinat mène donc des négociations afin d’agréger d’autres pouvoirs organisateurs,
qu’ils relèvent de communes ou d’autres réseaux, tels que le libre subventionné
indépendant, avec lequel des coopérations existent déjà.
Mais il est difficile d’établir un dossier complet tant que les termes exacts du décret ne sont
pas connus. La réunion prévue demain à l’initiative du Conseil de l’enseignement des
communes et des provinces (CECP) permettra sans doute d’y voir plus clair.
L’intérêt d’un pôle territorial réside dans le fait qu’il permet l’encadrement des enfants à
besoins spécifiques non seulement dans l’enseignement spécialisé mais aussi dans
l’enseignement ordinaire, ce qui favorise l’inclusion.
L’enseignement communal a déjà une certaine expérience de ce type d’encadrement, vu
l’habitude de concevoir le travail pédagogique avec l’appui de logopèdes,
neuropsychologues, etc.
Mme l’Echevin Gol-Lescot espère que la commune d’Uccle figurera parmi les 6 pôles
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territoriaux bruxellois, qui sont censés être opérationnels à partir de septembre 2021.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van Mevr. Fraiteur : bijzonder onderwijs te Ukkel en de beslissing van
de Fédération Wallonie-Bruxelles om territoriale centra op te richten.

Mevr. Fraiteur herinnert eraan dat de regering van de Federatie Wallonië-Brussel in
december ll. in eerste lezing een decreet heeft goedgekeurd betreffende de hervorming van
het bijzonder onderwijs door de oprichting van territoriale pools (70 pools voor de federatie
en 6 voor Brussel).
 
Het doel van deze hervorming is scholen inclusiever maken, een nieuwe kijk krijgen op
handicap en verschillen en de grondslagen leggen voor een tolerantere en solidaire
samenleving door elke leerling een gepaste opleiding aan te bieden. De territoriale pools
zouden structuren zijn die verbonden zijn aan een school voor gespecialiseerd onderwijs,
een "hoofdschool" genoemd, met multidisciplinaire teams die kinderen met speciale
behoeften opvangen in het gewone onderwijs. Dit systeem zou worden ingevoerd vanaf
september 2021.
 
Wat is het standpunt van het college over dit project ? Zal de gemeente één van de 6
territoriale pools worden die voor Brussel zijn gepland ? Zo ja, welke school wordt dan als
hoofdschool gekozen? Welke stappen moeten er worden ondernomen? Wat zijn de voor-
en nadelen van erkenning als territoriale pool ?
 
Schepen Gol-Lescot antwoordt dat het decreet over territoriale pools nog in behandeling
was. Op basis van de elementen in de voorontwerpen is het college voorstander om in
Ukkel een territoriale pool op te richten. Het Ukkelse gemeenteonderwijs beschikt reeds
over deskundigheid op dit gebied met het Institut communal professionnel des Polders
(ICPP) en de school Merlo. Een nauwe samenwerking was mogelijk dankzij de functie van
integratiecoördinator, verkregen vanwege de relevantie van de dossiers die door deze
scholen werden ingediend.  Als Ukkel als territoriale pool wordt erkend, zou het ICPP de
"hoofdschool" worden, terwijl het zijn samenwerking met de school Merlo zou behouden.
 
Aangezien echter in totaal min. 12.400 leerlingen bij de samenwerkingsverbanden moeten
zijn ingeschreven om een territoriale pool te vormen, is het belangrijk te zoeken naar
scholen of inrichtende machten die eraan willen meewerken. De meeste
samenwerkingsverbanden die Ukkel tot nu toe tot stand heeft kunnen brengen zijn met
scholen van de Franse Gemeenschapscommissie of scholen in Anderlecht die hebben
aangekondigd dat ze zich bij de FGC-pool zullen aansluiten. De dienst van de schepen
onderhandelt om andere inrichtende machten samen te brengen, zoals het onafhankelijk
gesubsidieerd vrije onderwijs waarmee reeds wordt samengewerkt.
 
Het is echter moeilijk om een volledig dossier samen te stellen zolang de precieze
bewoordingen van het decreet niet gekend zijn. De voor morgen geplande vergadering op
initiatief van de Conseil de l’enseignement des communes et des provinces zal
ongetwijfeld duidelijk geven.
 
Het voordeel van een territoriale pool is dat kinderen met speciale behoeften niet alleen in
het gespecialiseerd onderwijs maar ook in het gewoon onderwijs kunnen worden
opgevangen, wat inclusie bevordert. Het gemeenteonderwijs had al enige ervaring met dit
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25.03.2021/A/0052

25.03.2021/A/0053

25.03.2021/A/0054

soort ondersteuning. De schepen hoopt dat Ukkel een van de 6 territoriale pools in Brussel
wordt die vanaf september 2021 operationeel zouden moeten zijn.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
enseignement specialise , creation de pôle territoriaux.docx

 

 

Interpellation de M. Clumeck : accessibilité de la vaccination aux personnes
handicapées de plus de 65 ans à Uccle.

Voir point 8.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. Clumeck : toegang tot de vaccinatie te Ukkel voor de personen
met een handicap ouder dan 65 jaar.

Zie punt 8.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de M. Clumeck vaccination.docx

 

 

Interpellation de M. De Bock : l’organisation de la vaccination à Uccle, l’implication
citoyenne dans notre vaccination, les partenariats conclus, les coûts, subventions,
moyens humains mobilisés.

Voir point 8.

Le Conseil prend connaissance.

Interpellatie van de h. De Bock : de organisatie van de vaccinatie te Ukkel, de
burgerinspraak in de vaccinatie, de afgesloten partnerschappen, de kosten, subsidies,
mankracht.

Zie punt 8.

De Raad neemt kennis.

1 annexe / 1 bijlage
Interpellation de M. De Bock sur les centres de vaccination.docx

 

 

Question orale de Mme Culer : l’avenir du bâtiment ISTI, rue Joseph Hazard.

Mme Culer signale que l’ULB a vendu le site de l’ISTI, sis 34, rue Joseph Hazard, à
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l’ASBL « Enseignement pour une société pluraliste ».
Celle-ci souhaite y installer une école secondaire qualifiée de « pluraliste ». Ce projet
suscite des inquiétudes dans le quartier depuis de nombreux mois.
Les comités de quartier s’inquiètent de la transformation d’une école supérieure de type
universitaire en école secondaire à haute fréquentation, qui altérerait le caractère paisible et
harmonieux de ce quartier résidentiel.
L’afflux d’élèves dans une petite rue étroite et à sens unique aurait des conséquences
néfastes sur la mobilité, la qualité de vie et l’économie du quartier.
Lors de la séance du Conseil communal du 20 mai 2020, le Collège a précisé qu’aucun
permis de bâtir n’avait été introduit par l’ASBL. Mais cet élément n’est pas significatif,
puisqu’aucun permis d’urbanisme n’est nécessaire lorsque le projet consiste à installer une
école dans un bâtiment sans y effectuer des travaux.
Etant donné que l’ouverture de cette école serait prévue pour la fin de l’année 2021, Mme
Culer souhaiterait que le Collège fasse un point actualisé de l’évolution de ce dossier.
 
M. le Bourgmestre répond que le Collège partage les préoccupations de Mme Culer : le
remplacement d’un établissement d’enseignement supérieur comme l’ISTI par une école
secondaire très fréquentée entraînerait un flux constant de véhicules qui altérerait
profondément la vie de ce quartier.
Ce dossier se caractérise par une certaine opacité, étant donné que les premières
informations sont venues de la presse et non des principaux intéressés.
Des questions relatives aux conditions de vente de cet immeuble appartenant à l’ULB ont
en effet été relayées dans la presse.
M. le Bourgmestre et M. l’Echevin Biermann ont rencontré le Recteur de l’ULB mais
n’ont pu obtenir lors de cette réunion des informations utiles sur la régularité de la vente ou
les intentions de l’acquéreur.
Les deux courriers envoyés à ce dernier afin de connaître la nature du projet et son impact
sur le quartier sont demeurés lettre morte.
C’est alors que la presse s’en est fait l’écho. Suite à la parution de ces articles, le
responsable du pouvoir organisateur a contacté la commune pour exposer son projet
d’école pluraliste, qui demeure assez flou, notamment quant au nombre d’élèves.
Durant l’été, M. l’Echevin Biermann a contacté le Ministre de l’Enseignement afin de faire
part des préoccupations de la commune par rapport à l’installation éventuelle d’une telle
école dans un quartier résidentiel.
Le 19 novembre 2020, le gouvernement de la Fédération Wallonie-Bruxelles a accordé son
autorisation au pouvoir organisateur, moyennant la mise en conformité du bâtiment, pour
l’installation d’une école censée accueillir environ 450 élèves.
Si une mise en conformité du bâtiment est nécessaire, le permis sera délivré par la Région,
mais la commune a toujours la faculté d’introduire un recours, comme elle l’a fait pour le
projet d’implantation d’une école britannique avenue Bel-Air, quoique dans ce dernier cas,
le recours n’ait pas abouti.
À ce stade, aucune demande de permis n’a encore été introduite.
De toute façon, le Collège suivra ce dossier de près.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Culer : toekomst van het ISTI-gebouw, Joseph
Hazardstraat.

De Raad neemt kennis.
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25.03.2021/A/0055

 

Question orale de M. Cools : l’appel d’offre relatif au bâtiment "Justice de Paix".

M. Cools rappelle que le 10 décembre dernier, le Conseil communal a approuvé à
l’unanimité le lancement d’un appel d’offres pour le bâtiment occupé actuellement par la
Justice de Paix.
Par communiqué de presse, le Collège a annoncé son octroi d’un bail emphytéotique au
théâtre « Le Public » dans le cadre de cet appel d’offres.
Quelles informations le Collège peut-il donner sur ce projet, qui semble très intéressant ?
D’autres projets ont-ils été soumis à la commune dans le cadre de cet appel d’offres ?
Le communiqué de presse ne mentionnait pas que cette décision était prise par le Collège
sous réserve de son approbation par le Conseil communal, vu qu’il s’agit d’une matière qui
relève de la compétence du Conseil communal.
Pourquoi ce point n’a-t-il pas été mis à l’ordre du jour du Conseil communal ?
Que se passera-t-il à la fin du bail emphytéotique ? La commune percevra-t-elle une
indemnité lorsqu’elle reprendra possession du bien ?
 
M. l’Echevin Biermann confirme que la proposition de convention de bail
emphytéotique, toujours en discussion avec le lauréat de l’appel d’offres désigné par le
Collège, sera bien soumise au Conseil communal lors de la prochaine séance.
Les quatre dossiers de candidature présentés comportaient tous des éléments convaincants.
Le théâtre « Le Public » proposait la création d’un théâtre sur la place publique ;
l’organisation de jeunesse « Oh Yes » proposait la création d’un centre Evras (Education à
la vie relationnelle, affective et sexuelle) ; l’ASBL « Promozart » proposait la création
d’un centre voué aux arts de la voix ; l’ASBL « Happycurien » défendait un projet inclusif,
socioculturel et culinaire centré sur la restauration.
Le théâtre « Le Public » s’est associé à l’architecte Francis Metzger pour l’élaboration de
son projet, qui vise à ramener le théâtre sur la place publique dans le respect du bâtiment
existant, qui contribue à la redynamisation du quartier par l’intégration d’une activité
horeca dans le projet et qui renforce la cohésion sociale en s’associant aux acteurs locaux
(écoles, académies, etc.). De surcroît, les activités liées au théâtre sont en mesure d’être
opérationnelles en semaine dès 9 heures du matin.
Promozart proposait un très beau projet artistique, qui présentait l’inconvénient de ne pas
occuper l’ensemble du bâtiment, plusieurs espaces étant prévus pour la location à des tiers,
et qui entendait déléguer par concession l’activité horeca, pourtant mentionnée dans l’appel
à projet.
Les projets des ASBL « Oh Yes » et « Happycurien » étaient intéressants mais ces deux
associations ne présentaient pas des garanties suffisantes quant au financement de leurs
propositions respectives.
De plus, Happycurien n’était pas en mesure de contribuer suffisamment à la
redynamisation du quartier, puisque son activité de restauration ne pouvait se déployer que
du mercredi au dimanche.
Toutefois, le Collège a été séduit par l’ensemble de ces projets et va réfléchir à des
alternatives avec les auteurs des projets non-retenus, de manière à ce qu’ils puissent malgré
tout les développer sur le territoire communal.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van de h. Cools : inschrijving voor het gebouw van het
Vredegerecht.
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25.03.2021/A/0056

De h. Cools herinnert aan de unanieme beslissing tot lancering van een oproep tot offertes
voor het gebouw dat momenteel door het vredegerecht wordt gebruikt. In een
persmededeling was in het kader van deze oproep sprake van de toekenning van een
erfpacht aan het theater "Le Public". Heeft het college informatie over dit project ? Zijn er
in het kader van deze oproep nog andere projecten bij de gemeente ingediend ? In het
perscommuniqué wordt niet vermeld dat dit besluit door het college is genomen onder
voorbehoud van goedkeuring door de gemeenteraad. Waarom werd dit punt niet op de
agenda van de gemeenteraad geplaatst? Wat gebeurt er aan het einde van de erfpacht ? Zal
de gemeente een vergoeding ontvangen wanneer zij het eigendom in bezit neemt ?
 
Schepen Biermann bevestigt dat het voorstel tot erfpacht nog steeds wordt besproken met
de winnaar van de oproep en dit aan de volgende gemeenteraad zal worden voorgelegd.
 
Alle vier ingediende offertes bevatten overtuigende elementen. Het theater "Le Public"
stelt theater op het openbare plein voor; de jongerenorganisatie "Oh Yes" stelt de
oprichting voor van een Evras-centrum (Education à la vie relationnelle, affective et
sexuelle); vzw "Promozart" stelt de oprichting voor van een centrum gewijd aan de
stemkunst; vzw "Happycurien" verdedigt een inclusief, sociaal-cultureel en culinair project
gericht op catering.
 
Het theater "Le Public" werkt samen met architect Francis Metzger aan de ontwikkeling
van zijn project. Doelstelling: theater terug op het openbare plein te brengen met respect
voor het bestaande gebouw, dat bijdraagt tot de heropleving van de wijk via integratie van
een horeca-activiteit en sociale cohesie versterkt door samenwerkingen met lokale actoren
(scholen, academies, enz.). Tijdens de week kunnen de theateractiviteiten bovendien vanaf
9 uur 's morgens plaatsvinden.
Promozart stelde een zeer mooi artistiek project voor maar het volledige gebouw wordt
niet gebruikt omdat de ongebruikte ruimtes zouden worden verhuurd aan derden en de
catering in concessie zou worden gegeven, hoewel dit in de oproep was vermeld.
De projecten van de vzw’s "Oh Ja" en "Happycurien" waren interessant maar deze twee
verenigingen boden onvoldoende garanties wat de financiering van hun voorstellen betrof.
Bovendien was Happycurien niet in staat om voldoende bij te dragen tot de revitalisering
van de wijk aangezien haar horeca-activiteit slechts van woensdag tot zondag kon
plaatsvinden.
 
Het college zal de indieners van de niet-geselecteerde projecten alternatieven overwegen
zodat zij deze toch op gemeentelijk grondgebied zouden kunnen ontwikkelen.

De Raad neemt kennis.

 

 

Question orale de Mme Fraiteur : l’organisation de la vaccination pour les Ucclois
handicapés ou / et non valides, à mobilité réduite.

Voir point 8.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Fraiteur : de organisatie van de vaccinatie voor de
Ukkelse mindervaliden.
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25.03.2021/A/0057

Zie punt 8.

De Raad neemt kennis.

 

 

Question orale de Mme Delvoye : Justice de Paix.

Mme Delvoye a appris par la presse que le Collège a sélectionné le projet du théâtre « Le
Public », institution culturelle de prestige, pour le site de la Justice de Paix au Parvis Saint-
Pierre.
Elle se réjouit de cette décision, qui contribuera à la revitalisation de ce quartier, et ce
d’autant plus que la rénovation du bâtiment sera opérée dans le respect de son architecture
initiale.
Le Collège pourrait-il donner des informations sur les 4 projets déposés ?
Quelles raisons ont amené le Collège à choisir le théâtre « Le Public » ?
Des pistes sont-elles envisagées pour maintenir en tout ou en partie les autres projets ?
 
M. l’Echevin Biermann confirme que la proposition de convention de bail
emphytéotique, toujours en discussion avec le lauréat de l’appel d’offres désigné par le
Collège, sera bien soumise au Conseil communal lors de la prochaine séance.
Les quatre dossiers de candidature présentés comportaient tous des éléments convaincants.
Le théâtre « Le Public » proposait la création d’un théâtre sur la place publique ;
l’organisation de jeunesse « Oh Yes » proposait la création d’un centre Evras (Education à
la vie relationnelle, affective et sexuelle) ; l’ASBL « Promozart » proposait la création
d’un centre voué aux arts de la voix ; l’ASBL « Happycurien » défendait un projet inclusif,
socioculturel et culinaire centré sur la restauration.
Le théâtre « Le Public » s’est associé à l’architecte Francis Metzger pour l’élaboration de
son projet, qui vise à ramener le théâtre sur la place publique dans le respect du bâtiment
existant, qui contribue à la redynamisation du quartier par l’intégration d’une activité
horeca dans le projet et qui renforce la cohésion sociale en s’associant aux acteurs locaux
(écoles, académies, etc.). De surcroît, les activités liées au théâtre sont en mesure d’être
opérationnelles en semaine dès 9 heures du matin.
Promozart proposait un très beau projet artistique, qui présentait l’inconvénient de ne pas
occuper l’ensemble du bâtiment, plusieurs espaces étant prévus pour la location à des tiers,
et qui entendait déléguer par concession l’activité horeca, pourtant mentionnée dans l’appel
à projet.
Les projets des ASBL « Oh Yes » et « Happycurien » étaient intéressants mais ces deux
associations ne présentaient pas des garanties suffisantes quant au financement de leurs
propositions respectives.
De plus, Happycurien n’était pas en mesure de contribuer suffisamment à la
redynamisation du quartier, puisque son activité de restauration ne pouvait se déployer que
du mercredi au dimanche.
Toutefois, le Collège a été séduit par l’ensemble de ces projets et va réfléchir à des
alternatives avec les auteurs des projets non-retenus, de manière à ce qu’ils puissent malgré
tout les développer sur le territoire communal.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Delvoye : Vredegerecht.
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25.03.2021/A/0058

25.03.2021/A/0059

Mevr. Delvoye heeft via de pers vernomen dat het college het project van het theater "Le
Public" heeft gekozen voor het gebouw van het vredegerecht op het Sint-Pietersvoorplein.
Dit zal bijdragen aan de revitalisering van deze wijk, vooral omdat het gebouw zou worden
gerenoveerd met respect voor de oorspronkelijke architectuur. Heeft het college informatie
over de vier ingediende projecten? Waarom heeft het college gekozen voor het theater "Le
Public" ? Waren er plannen om alle of een deel van de andere projecten te behouden ?
 
Schepen Biermann bevestigt dat het voorstel tot erfpacht nog steeds wordt besproken met
de winnaar van de oproep en dit aan de volgende gemeenteraad zal worden voorgelegd.
 
Alle vier ingediende offertes bevatten overtuigende elementen. Het theater "Le Public"
stelt theater op het openbare plein voor; de jongerenorganisatie "Oh Yes" stelt de
oprichting voor van een Evras-centrum (Education à la vie relationnelle, affective et
sexuelle); vzw "Promozart" stelt de oprichting voor van een centrum gewijd aan de
stemkunst; vzw "Happycurien" verdedigt een inclusief, sociaal-cultureel en culinair project
gericht op catering.
 
Het theater "Le Public" werkt samen met architect Francis Metzger aan de ontwikkeling
van zijn project. Doelstelling: theater terug op het openbare plein te brengen met respect
voor het bestaande gebouw, dat bijdraagt tot de heropleving van de wijk via integratie van
een horeca-activiteit en sociale cohesie versterkt door samenwerkingen met lokale actoren
(scholen, academies, enz.). Tijdens de week kunnen de theateractiviteiten bovendien vanaf
9 uur 's morgens plaatsvinden.
Promozart stelde een zeer mooi artistiek project voor maar het volledige gebouw wordt
niet gebruikt omdat de ongebruikte ruimtes zouden worden verhuurd aan derden en de
catering in concessie zou worden gegeven, hoewel dit in de oproep was vermeld.
De projecten van de vzw’s "Oh Ja" en "Happycurien" waren interessant maar deze twee
verenigingen boden onvoldoende garanties wat de financiering van hun voorstellen betrof.
Bovendien was Happycurien niet in staat om voldoende bij te dragen tot de revitalisering
van de wijk aangezien haar horeca-activiteit slechts van woensdag tot zondag kon
plaatsvinden.
 
Het college zal de indieners van de niet-geselecteerde projecten alternatieven overwegen
zodat zij deze toch op gemeentelijk grondgebied zouden kunnen ontwikkelen.

De Raad neemt kennis.

 

 

Question orale de M. Cools : la rénovation de l’étang de pêche.

Le point est reporté.

Mondelinge vraag van de h. Cools : de renovatie van de visvijver.

Het punt wordt verdaagd.

 

 

Question orale de Mme Delvoye : Place de Saint-Job.
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25.03.2021/A/0060

25.03.2021/A/0061

Le Conseil prend connaissance. Transformée en question écrite.

Mondelinge vraag van Mevr. Delvoye : Sint-Jobsplein.

De Raad neemt kennis. Omgevormd tot schriftelijke vraag.

 

 

Question orale de Mme Czekalski et M. Bruylant : la coordination des chantiers à
Uccle.

Le point est reporté.

Mondelinge vraag van Mevr. Czekalksi en de h. Bruylant : de coördinatie van de
werven te Ukkel.

Het punt wordt verdaagd.

 

 

Question orale de Mme Fremault : les toilettes publiques à Uccle.

Mme Fremault signale que la pandémie a eu des conséquences en matière d’accès aux
toilettes, et ce d’autant plus que les établissements horeca ont été fermés.
La ville de Paris a d’ailleurs consacré une étude à ce problème spécifique.
La ville de Bruxelles a décidé également d’aborder ce problème en procédant à un état des
lieux complet des toilettes publiques sur son territoire et en proposant des partenariats avec
les restaurateurs et les cafetiers en échange d’une prime.
Mme Fremault souhaiterait que le Collège procède à un état des lieux des toilettes
publiques à Uccle.
 
M. l’Echevin Lambert-Limbosch répond que ce sujet figure parmi les préoccupations du
Collège car de nombreux publics sont concernés : les femmes, les enfants, les seniors, les
sans-abris, les migrants.
La carence en toilettes publiques ne concerne pas seulement Uccle ou la Région
bruxelloise mais aussi l’ensemble de la Belgique, car c’est un problème qui est passé sous
le radar des autorités publiques.
Le Collège ne dispose pas de données centralisées quant à la situation à Uccle.
Toutefois, Mme l’Echevine De Brouwer et M. l’Echevin Lambert-Limbosch ont eu
l’occasion de répondre à une demande d’informations d’une équipe de recherche de
l’ULB, qui leur a permis de procéder à un tout petit recensement.
Celui-ci a permis d’établir qu’il y a des toilettes publiques à proximité de certains arrêts de
la STIB. Par ailleurs,lLa guinguette ouverte au parc de Wolvendael a l’obligation de laisser
ses toilettes ouvertes pour le grand public.
Le Ministre Maron a répondu au Parlement bruxellois que la STIB a élaboré un plan visant
la création de 56 toilettes publiques d’ici 5 ans.
 
Mme Fremault estime que des toilettes publiques supplémentaires pourraient être
installées à l’initiative de la commune mais ceci requiert des investissements.
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Elle insiste aussi sur le fait qu’il faut intégrer dans les publics cibles les personnes souffrant
de maladies chroniques.
La sensibilisation du secteur horeca à ce problème devrait être envisagée dès que possible.

Le Conseil prend connaissance.

Mondelinge vraag van Mevr. Fremault : de openbare wc's te Ukkel.

Mevr. Fremault geeft aan dat de pandemie gevolgen heeft gehad voor de toegang tot
toiletten, vooral omdat de horeca gesloten was. De stad Parijs heeft een studie aan dit
specifieke probleem gewijd. Ook Brussel-Stad wil dit probleem aanpakken door een
volledige inventaris op te maken van de openbare toiletten op haar grondgebied en door
samenwerkingen met restaurants en cafés voor te stellen in ruil voor een premie. Ze wenst
dat het college een inventarisatie maakt van de openbare toiletten in Ukkel.
 
Schepen Lambert-Limbosch antwoordt dat dit een bezorgdheid van het college is omdat
het talrijke doelgroepen aangaat. Het gebrek aan openbare toiletten is niet enkel een
probleem in Ukkel of het Brussels Gewest maar in heel België want het is een probleem
dat onder de radar van de overheid is verdwenen.
 
Het college beschikt niet over een Ukkelse inventaris. Schepen De Brouwer en de h.
Lambert-Limbosch hebben echter kunnen ingaan op een verzoek om informatie van een
onderzoeksteam van de ULB waardoor zij een kleine telling hebben kunnen uitvoeren. Er
zijn openbare toiletten in de buurt van bepaalde MIVB-haltes. De eetgelegenheid van het
Wolvendaelpark is bovendien verplicht om zijn toiletten open te houden voor het publiek.
Volgens minister Maron heeft de MIVB een plan opgesteld om binnen 5 jaar 56 openbare
toiletten te voorzien.
 
Mevr. Fremault vindt dat de gemeente zelf extra toiletten kan voorzien maar dit vergt
investeringen. Personen met chronische ziektes moeten ook  tot de doelgroep gerekend
worden. De sensibilisering van de horecasector over dit probleem moet zo snel mogelijk
overwogen worden.

De Raad neemt kennis.

 
Levée de la séance à 23:55

Opheffing van de zitting om 23:55

La Secrétaire communale,
De Gemeentesecretaris,

Laurence Vainsel  

La Présidente,
De Voorzitster,

Aleksandra Kokaj
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	Pendant le premier confinement, les façades des maisons et immeubles de notre commune ont vu fleurir une série de banderoles affichant leur soutien au personnel soignant, ou relayant les mesures relatives aux gestes barrières.

